
ΣΑΒΒΑΤΟ 25 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2023 www.cosmosnews.com.cy

Εβδομαδιαία τοπική αδέσμευτη Εφημερίδα

Έτος 20ο - Αριθμός Φύλλου 994 - Αρ. σελίδων 24 ISSN 1450-3344

Της Πάφου
Αδεσμευτος

Α. Ιωσήφ
Απαραίτητη η λήψη πρόσθετων μέτρων στη Λεω-
φόρο Γρίβα Διγενή, μετά τον τραυματισμό μαθή-
τρια του Λυκείο Α΄ Εθνάρχη μακαρίου του Γ΄…

Σελ. 05

Κ. Κουμή
Κατέθεσε πρόταση για επιμήκυνση της τουριστικής 
περιόδου σε ευρωπαϊκό επίπεδο, σε Πανευρωπαϊ-
κό Τουριστικό Συνέδριο στη Μάλτα…

Σελ. 07

Λ. Γιουκκάς
Εξοπλίζεται και αναμένεται να τεθεί  σε λειτουργία 
μέχρι το τέλος έτους η Μονάδα Αιμοκάθαρσης Του 
Γενικού Νοσοκομείου Πάφου…

Σελ. 06

www.cosmosnews.com.cy

Νέα δεδομένα
Τουρισμός

Λατσί

Αναστάτωση προκαλείται μεταξύ των του-
ριστών που διαμένουν στα ξενοδοχεία της 
Πάφου, από τις διάφορες επιχειρήσεις των 
Αρμοδίων Υπηρεσιών του κράτους, στην 
προσπάθειά τους να εντοπίσουν και να 
συλλάβουν παράνομους αλλοδαπούς.

Σελ. 04

Ποιο είναι το πλάνο της Αρχής Λιμένων 
για την επέκταση του λιμανιού στο Λα-
τσί. Οι χερσαίες εμπορικές αναπτύξεις, 
οι αύξηση των θέσεων ελλιμενισμού 
σκαφών και η πρόνοια για κρουαζιερό-
πλοια…

Σελ. 02  

Αφιέρωμα 

Αργάκα

Σελ. 16

Το “Μαϊάμι” της Πάφου. Ο επίγειος παράδει-

σος που συνδυάζει βουνό, θάλασσα και απί-

στευτες παραλίες με εύκολη πρόσβαση, που 

διαθέτει όμως και την αναλογη ιστορία και 

παράδοση…

Πότε λειτουργούν οι κάμερες στην Πάφο
Σε πέντε σημεία για κάποιο διάστημα δοκιμαστικά, ειδοποιώντας 
για την παρανομία χωρίς όμως να καταγγέλλουν τους οδηγούς…
Άρχισαν ήδη να τοποθετούνται οι κάμερες τροχαίας και στην Πά-
φο και έχουν ήδη εγκατασταθεί σε τρία σημεία από τα πέντε συ-
νολικά όπου θα λειτουργούν σταθερές κάμερες.
Συγκεκριμένα, οι σταθερές κάμερες τοποθετήθηκαν ήδη στη δια-
σταύρωση λεωφόρων Ευρώπης με Γιάννου Κρανιδιώτη και Γεώρ-
γιου Σάββα, (τέσσερις κάμερες», στη διασταύρωση λεωφόρων 
Ελλάδος με Δημοκρατίας και Τάσσου Παπαδόπουλου, (τέσσερις 
κάμερες), στη διασταύρωση λεωφόρων Αθηνών με Χριστόδου-
λου Σώζου, (δύο κάμερες) ενώ αυτή την εβδομάδα άρχισαν τα 
έργα και στη διασταύρωση λεωφόρων Αγίων Αναργύρων με Σπύ-
ρου Κυπριανού και Αγαπήνωρος όπου θα εγκατασταθούν επίσης 
τέσσερις κάμερες.

Σελ. 19

ΠΑΙΔΕΙΑ

Δεν τους αφήνει σε ησυχία ο Χρύσανθος με τις 
ερωτήσεις του στη Βουλή. Ακόμα μελετούν στο 
Υπουργείο Παιδείας, τα θα γίνει με την ανέγερ-
ση νέου Δημοτικού και Γυμνασίου στην Πάφο…

Σελ. 14

Πρόθεση και ενδιαφέρον Χρίστου Πατσαλίδη 
για τη θέση του Περιφερειάρχη… 

Ο πρώην Υπουργός και 
πρόεδρος του Πάφος 
2017 Χρίστος Πατσαλί-
δης εξέφρασε το ενδι-
αφέρον του να είναι υ-
ποψήφιος για πρόεδρος 
του Επαρχιακού Συμβου-
λίου στην Πάφο. Η ενδε-
χόμενη υποψηφιότητα 
του, μπορεί να αλλάξει 
τα μέχρι στιγμής δεδομέ-
να και το σκηνικό των ε-
κλογών. 

Σελ. 03
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Γιώργος Σαξατέ

Ο επόμενος που θα εκλεγεί πρόεδρος σε κάποια χώρα πι-
θανόν να ανέβει σε ένα κάρο, ή ακόμα ένα γαϊδούρι και 

να κάνει περιοδεία σε όλη την χώρα…
Ποιος ξέρει ίσως να τον υποδέχονται με βάγια και να φω-
νάζουν ωσαννά… Δεν μπορεί να είμαστε σοβαροί, δεν μπο-
ρεί ο κόσμος ξαφνικά να τρελάθηκε, δεν μπορεί να έχει χα-
θεί κάθε ίχνος σοβαρότητας από αυτό τον κόσμο! Η εκλογή 
πρόσφατα του Χαβιέρ Μιλέι ως νέου Προέδρου της Αργε-
ντινής, δεν αφήνει όμως καμιά αμφιβολία ότι τα πράγματα 
όσο περνά ο καιρός στραβώνουν. Μιλάμε για ένα τύπο που 
μοιάζει βγαλμένος από την δεκαετία του ’70, με μακρύ μαλλί 
και φαβορίτες, ο οποίος κατά τη διάρκεια της προεκλογικής 
περιόδου, εμφανιζόταν με ένα αλυσοπρίονο στα χέρια δια-
κηρύσσοντας ότι θα κόψει με αυτό όλα τα κακά. Έφτασε ακό-
μα να ντυθεί ως υπερήρωας, αφού όπως είπε διαθέτει τις 
υπερδυνάμεις για να βγάλει τη χώρα του από τα αδιέξοδα…
Αυτό λοιπόν επέλεξε η πλειοψηφία των Αργεντινών για να 
τους κυβερνήσει και σίγουροι πολλοί τον ψήφισαν γι’ αυτές 
ακριβώς τις ενέργειές του, ενώ ακολούθησε αυτή την εβδο-
μάδα και η εκλογή του ακροδεξιού Γκέερτ Βίλντερς στην Ολ-
λανδία.
Κάποτε στην Κύπρο, όταν κυριαρχούσε ο Αρχιεπίσκοπος μα-
κάριος ο Γ΄ ο οποίος εξασφάλιζε ποσοστό άνω του 90% αλλά 
και αργότερα τα μεταπολεμικά χρόνια υπήρχε ένας τέτοιος 
υποψήφιος, ενώ αργότερα εμφανίστηκε ένα ακόμα. Θυμά-
μαι σαν σήμερα τον αείμνηστο Λοΐζο Σέπο, ο οποίος πότε 
ανεβασμένος σε κάποια καρέκλα σε κάποιο καφενείο, πότε 
ακόμα σε μια κούπα εσκαφέα σε κάποια πλατεία μιλούσε 
στο κοινό που μαζευόταν να σπάσει πλάκα και να τον γιου-
χαΐσει. Θυμάμαι ακόμα πιο πρόσφατα τον Ούτοπο, ο οποί-
ος με μια κορδέλα στα μαλλιά, όργωνε την Κύπρο προσπα-
θώντας να πείσει του ψηφοφόρους για την ουτοπία του και 
όλα τα κανάλια μάλιστα φιλοξενούσαν τις δηλώσεις του. 
Όλοι αυτοί στη συνέχεια, εξασφάλιζαν βεβαίως μερικές εκα-
τοντάδες ψήφους από κάποιους που το έκαναν περισσότερο 
από πλάκα, ή από αντίδραση. 
Δεν ξέρω βέβαια εάν ο Ούτοπος κατερχόταν σήμερα ως υπο-
ψήφιος στην Κύπρο εάν θα είχε καλύτερη τύχη, αλλά σίγου-
ρα θα είχε στην Αργεντινή.
Τι φταίει λοιπόν και ο κόσμος καταφεύγει σε τέτοιες ακραίες 
λύσεις; Στην εποχή που όλα καταρρέουν, που οι ιδεολογίες 
έχουν καταρρεύσει, που το κεφάλαιο κάνει ότι θέλει, η κλι-
ματική αλλαγή απειλεί αν καταστρέψει τον κόσμο μας, ελ-
λείψει κάποιας άλλης αξιόλογης λύσης η πλειοψηφία των 
πολιτών στρέφεται προς ακραίες λύσεις, όπως του Χαβιέρ 
Μιλέι στην Αργεντινή, του Γκέερτ Βίλντερς στην Ολλανδία, 
παλιότερα του Ντόναλντ Τραμπ στις ΗΠΑ, του Μπολσονά-
ρου στη Βραζιλία και πιθανότατα κάποιου νέου φιντανιού 
στο άμεσο μέλλον κάπου αλλού…
Οψόμεθα…   

Ο κόσμος καταρρέει…

Παραπολιτικά
Σχόλια, σφήνες, σάτιρα 
και μικρές ειδήσεις, από 
την επικαιρότητα δοσμένα 
με χιούμορ και καυστική 
κριτική από τους συντά-
κτες του Αδέσμευτου...

ΣΕΛΙΔΕΣ 8, 9&10

  Επικαιρότητα
Προβληματισμένοι οι ξενο-
δόχοι από την συμπεριφορά 
των διωκτικών αρχών στο 
κυνήγι παράνομων αλλοδα-
πών…

ΣΕΛΙΔΑ 4

Επικαιρότητα
Εξοπλίζεται η Μονάδα Αιμο-
κάθαρσης. Σε λειτουργία μέ-
χρι το τέλος έτους σύμφω-
να με τον διευθυντή της Νε-
φρολογικής Κλινικής…

ΣΕΛΙΔΑ 6

Επικαιρότητα
Πότε λειτουργούν οι κάμερες.
Θα λειτουργήσουν για κάποιο 
διάστημα δοκιμαστικά, ειδο-
ποιώντας για την παρανομία 
χωρίς όμως να καταγγέλλουν 
τους οδηγούς…

 ΣΕΛΙΔΑ 19

Αθλητικά
Επαναρχίζουν τα πρωτα-
θλήματα Α’ και Β’ κατηγο-
ρίας. Η Πάφος υποδέχεται 
τον Οθέλλο στο Στέλιος Κυ-
ριακίδης και θέλει να δώ-
σει συνέχεια στις νίκες. 

ΣΕΛΙΔΑ 23

Πολιτισμός
Ιστορίες και θέματα που α-
ναδεικνύουν την ιστορία, 
την παράδοση και τον πο-
λιτισμό της επαρχίας μας 
και όλη η πολιτιστική κίνη-
ση της Πάφου… 

ΣΕΛΙΔΑ 15

Αγγελίες
Αγγελίες εργασίας και ανακοι-
νώσεις που μπορεί να σας ενδι-
αφέρουν σε ένα δισέλιδο...

   
ΣΕΛΙΔΕΣ 20-21

ΣΑΝ
     ΣΗΜΕΡΑ...

1916
Επιβάλλεται από τις δυνάμεις της Αντάντ αποκλεισμός της Ελ-
λάδος. Η Ελλάς εξαναγκάζεται να αποδεχθεί τελεσίγραφο να 
αποσύρει τις στρατιωτικές δυνάμεις της από την Πελοπόννησο 
και να δεχθεί έλεγχο στον Ισθμό και την Πάτρα. (Νοεμβριανά)

1935
Μετά το δημοψήφισμα της 3ης Νοεμβρίου, ο βασιλιάς Γεώρ-
γιος Β’ επιστρέφει στην Αθήνα, έπειτα από 12 χρόνια εξορίας. 
Παύει τον πρωθυπουργό Γεώργιο Κονδύλη και αναθέτει την 
εντολή σχηματισμού νέας κυβέρνησης στον Κωνσταντίνο Δε-
μερτζή. Υπουργός Στρατιωτικών αναλαμβάνει ο Αλ. Παπάγος.

1942
Άγγλοι κομάντος και έλληνες αντάρτες (Έντι Μάγιερς, Ναπο-
λέων Ζέρβας, Άρης Βελουχιώτης) ανατινάζουν τη γέφυρα του 
Γοργοποτάμου.

1973
Ανατρέπεται η κυβέρνηση Μαρκεζίνη και ο ίδιος ο δικτάτορας 
Γεώργιος Παπαδόπουλος, ο οποίος τίθεται υπό περιορισμό στο 
σπίτι του στο Λαγονήσι. Νέος ισχυρός ανήρ του απριλιανού 
καθεστώτος, ο ταξίαρχος Ιωαννίδης. Νέος Πρόεδρος της Δη-
μοκρατίας ορκίζεται ο στρατηγός Φαίδων Γκιζίκης και πρωθυ-
πουργός ο Αδαμάντιος Ανδρουτσόπουλος.
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“Η διαφήμιση 
είναι τυπωμένες 

πωλήσεις”

Daniel Starch
Διαφημιστής
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ΔΙΑΝΥΚΤΕΡΕΥΟΝΤΑ ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΠΑΦΟΥ

Εφημερ εύ ον τες Οδ ον τίατρ οι 
Οι Εφημερεύοντες Οδοντίατροι Πάφου για το Σαββατοκύριακο είναι:
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Χρήσιμα Τηλέφωνα

ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26806060
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΠΑΦΟΥ  26803100
ΠΡΩΤΕΣΒΟΗΘΕΙΕΣ  26803145
ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΗΠΑΦΟΥ  26806272
ΥΔΑΤΟΠΡΟΜΗΘΕΙΑ 26943045/99603622
ΑΗΚΠΑΦΟΣ  26206000
ΑΗΚΒΛΑΒΕΣ  1800
ΑΤΗΚΒΛΑΒΕΣ  80000197
ΑΡΧΗΓΕΙΟΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ 22808080
ΑΝΑΦΟΡΑΔΑΣΙΚΩΝΠΥΡΚΑΓΙΩΝ 26422641
ΕΚΤΑΚΤΗΑΝΑΓΚΗ  12-199
ΔΗΜΟΣΠΑΦΟΥ  26822270
ΔΗΜΟΣΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ  26962324

ΔΗΜΟΣΠΟΛΕΩΣ  26321321
ΔΗΜΟΣΠΕΓΕΙΑΣ  26621244
ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26811580
ΓΡΑΜΜΗΤΟΥΠΟΛΙΤΗ  1460
ΒΙΑΣΤΗΝΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑ 1440
ΚΕΝΤΡΟΔΗΛΗΤΗΡΙΑΣΕΩΝ 1401
ΣΥΝΔ.ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ&ΦΙΛΩΝ 26819268
ΑΜΕΣΗΑΝΤΑΠΟΚΡΙΣΗΝΑΡΚΩΤΙΚΑ 1410
ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟΠΑΦΟΥ  26306385
ΕΠΑΡΧΙΑΚΗΔΙΟΙΚΗΣΗ  26801101
ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΑΚΥΠΡΟΥ  77778833
ΠΟΛΙΤΙΚΗΑΜΥΝΑ  26818470
ΓΡΑΦΕΙΟΕΥΗΜΕΡΙΑΣ  26821602

Το πλάνο της ΑΛΚ για το Λατσί 
Προτείνουν 17 νέα καταστήματα στην επίχωση 
και τριπλασιασμό των θέσεων ελλιμενισμού… 

Σήμερα 25 Νοεμβρίου γιορτάζουν οι: Αικατερίνη, 
Κατερίνα, Κάτια, Καίτη, Ρίνα, Μερκούριος, Μερ-
κούρης.

Συνολικά 17 καταστήματα κέντρα αναψυχής 
και εστιατόρια περιλαμβάνει ο σχεδιασμός 

της Αρχής Λιμένων για την επέκταση των λιμε-
νικών εγκαταστάσεων στο Λατσί. Ο σχεδιασμός 
της Αρχής Λιμένων παρουσιάστηκε  χθες στα 
μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου τα οποία εξέ-
φρασαν έντονες ανησυχίες κυρίως για την απου-
σία χώρων στάθμευσης στην περιοχή. 
Το μεγαλύτερο πρόβλημα για το οποίο πρέπει να 
βρεθούν λύσεις είναι οι χώροι στάθμευσης επι-
βεβαίωσε και ο Δήμαρχος Γιώτης Παπαχριστοφή. 
Για τις εμπορικές αναπτύξεις είπε ότι θα γίνουν 
στην επίχωση και την επέκταση του χερσαίου χώ-
ρου. Οι σημερινές χρήσεις είπε στο χώρο θα πα-
ραμείνουν ως έχουν. 
Τριπλασιασμό του μεγέθους του υφιστάμενου 
λιμανιού στο Λατσί και μελλοντική πρόνοια για 
κρουαζιερόπλοια προνοεί μεταξύ άλλων η συμ-
φωνία που υπέγραψε η Αρχή Λιμένων Κύπρου 

και η κοινοπραξία ΤΡΙΤΩΝ Σύμβουλοι Μηχα-
νικοί Α.Ε. και I.A.CO Environmental And Water 
Consultants Limited που ανέλαβε την εκπόνηση 
της μελέτης και τον σχεδιασμό της ανάπτυξης 
του Λιμανιού του Λατσιού. 
Πρόκειται για μια επένδυση ύψους 45 εκατομ-
μυρίων ευρώ στο λιμάνι του Λατσιού και απο-
τελεί μια από τις μεγαλύτερες επενδύσεις της 
Αρχής Λιμένων Κύπρου από ίδια κεφάλαια. Ο 
σχεδιασμός περιλαμβάνει τον τριπλασιασμό του 
υφιστάμενου λιμανιού, προσθέτοντας 350 νέους 
χώρους ελλιμενισμού στη βάση των σύγχρονων 
διεθνών προτύπων ναύδεσης και ελλιμενισμού. 
Θα δημιουργήσει, επίσης, νέους χερσαίους χώ-
ρους και εγκαταστάσεις, με τον νέο σχεδιασμό 
να προβλέπει και μελλοντική πρόνοια για την 
πρόσδεση κρουαζιερόπλοιων στο εξωτερικό του 
προσήνεμου κυματοθραύστη, ενώ θα αναβαθμί-
σει το λιμενικό προϊόν που παρέχει η Αρχή Λι-
μένων Κύπρου στην περιοχή. Στα νέα έργα που 
θα πραγματοποιηθούν, προβλέπεται μεταξύ 
άλλων η κατασκευή νέου προσήνεμου κυματο-
θραύστη μήκους 850 μέτρων περίπου, η κατα-
σκευή νέου κρηπιδώματος μήκους 215 μέτρων 
περίπου, εσωτερικά της δυτικής πλευράς του 
νέου προσήνεμου κυματοθραύστη, η κατασκευή 
νέου υπήνεμου κυματοθραύστη μήκους 250 μέ-
τρων περίπου, η κατασκευή νέων κρηπιδωμάτων 
εσωτερικά του νέου υπήνεμου κυματοθραύστη, 
η εκβάθυνση όπου απαιτείται, η διαμόρφωση 
νέου χερσαίου χώρου εμβαδού 22500 τ.μ. περί-
που και περίφραξης στην ανατολική πλευρά του 
λιμανιού και άλλες συναφείς εργασίες και η ανά-
δειξη του αρχαίου λιμενοβραχίονα.

25/11/23 ΣΑββΑτΟ Διομήδους Στέφανος Ανθ/χαγού Γεωργίου Σάββα 2 

Μετά το Παφιακό Στάδιο προς Γεροσκήπου 26961999 99683122

26/11/23 ΚυριΑΚή Γιαννιού Σταυρούλλα Ελευθερίου Βενιζέλου και Χανιών 68 

50μ από Εμπορικό Κέντρο Θεοφάνη προς Κονιά Πάφος 26937857 26271776

27/11/23 ΔΕυτΕρΑ Ταλιώτου Μαρία Αλεξάνδρου Παπάγου 57 Round about 

Τεχνικής Σχολής προς RIO CINEMA Πάφος 26910276 26932950

28/11/23 τριτή Ηρακλέους Μαίρη Ακαμαντίδος 31 Α   800 μέτρα από το  

Time Out προς την Χλώρακα, απέναντι από Τρ. Κύπρου 26947629 99107608

29/11/23 τΕτΑρτή Γκλάρα Κωνσταντίνου Ιωάννα Λεωφ. Ελλάδος 11 Στο ύψος 

εκκλησίας Απ. Πέτρου & Παύλου Πάφος 26100292 97743242

29/11/23 τΕτΑρτή Χρυσοστόμου Ελένη Δανάης 31Β  Έναντι  Olympic Lagoon 

Resort (πρωην Amathus) Κάτω Πάφος 26964837 26221624

30/11/23 ΠΕμΠτή Αντωνίου Παμπίνα Αμάλθειας 2 Φώτα Νοσοκομείου Ευ-

αγγελισμός Πάφος 26932999 26932999

1/12/23 ΠΑρΑΣΚΕυή Ηρακλέους Χαράλαμπος Ελλάδος 74 200μ πιο κάτω από 

Σκλαβενίτη, απέναντι από Κήπος της Εδέμ. Πάφος 26942343 99107608



“Αδέσμευτος” 25 Νοεμβρίου 2023 Σελίδα 03ε π ι κ α ι ρ ό τ η τ α

Ο πρώην Υπουργός και πρόεδρος του Πά-
φος 2017 Χρίστος Πατσαλίδης εξέφρασε 
το ενδιαφέρον του να είναι υποψήφιος 

για πρόεδρος του Επαρχια-
κού Συμβουλίου στην Πάφο. 
Η ενδεχόμενη  υποψηφιότητα 
του, αλλάζει τα μέχρι στιγμής 
δεδομένα και το σκηνικό των 
εκλογών. Πρόκειται για μια 
δυναμική υποψηφιότητα που 
αναμένεται να στηριχθεί από 

κόμματα και κοινωνικούς φορείς.

ΔΗΛΩΣΗ ΧΡΙΣΤΟΥ ΠΑΤΣΑΛΙΔΗ
Πρόθεση υποψηφιότητας για την προεδρία του 
Επαρχιακού Συμβουλίου Πάφου.

Βρισκόμαστε σε μια περίοδο κομβικής σημασίας 
για τον εκσυγχρονισμό του κράτους και της Τοπι-
κής Αυτοδιοίκησης. Με την υιοθέτηση νέων θε-
σμών και οργανωτικών προτύπων καλούμαστε να 
θέσουμε σε στέρεες βάσεις την μετάβαση της χώ-
ρας μας σε μια νέα εποχή, την εποχή της ευρωπαϊ-
κής  Κύπρου του 2030.

Η διεξαγωγή των πρώτων εκλογών για την ανάδειξη 
των ηγεσιών που θα αναλάβουν να υπηρετήσουν 
το νέο θεσμό των Επαρχιακών Συμβουλίων Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης αποτελεί για τις τοπικές κοινωνίες 
πρόκληση που τους δίνει την ευκαιρία να αναδει-
χθούν σε πρωταγωνιστές μιας νέας εποχής. 
 
Το νέο νομοθετικό πλαίσιο δημιουργεί  νέα, πολύ 

πιο απαιτητικά δεδομένα για την αποτελεσματική 
λειτουργία της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. Χρειάζεται, 
μεθοδική και τεχνοκρατική δουλειά με  επιστημο-
νική επάρκεια και βαθιά γνώση των σύγχρονων δι-
οικητικών αναγκών για να χτιστούν πάνω σε σω-
στές βάσεις οι δομές και οι τομές που πρέπει να 
γίνουν.

Για την Πάφο, η ευκαιρία αυτή είναι μοναδική και 
δεν πρέπει να την αφήσουμε να χαθεί. Και δεν θα 
χαθεί αν συνειδητοποιηθεί τι απαιτεί η εκπλήρω-
ση του ρόλου του αιρετού Προέδρου του Επαρχι-
ακού Συμβουλίου (Περιφερειάρχη). Δεν είναι δια-
κοσμητικός. Δεν περιορίζεται σε δημόσιες σχέσεις. 
Δεν μοιάζει με τον αντίστοιχο του παλιού Επάρχου. 
Έχει πολύ πιο ουσιαστικό περιεχόμενο με αυστη-
ρές απαιτητικές προδιαγραφές, κατεξοχήν ανα-
πτυξιακό χαρακτήρα και σαφώς μεταρρυθμιστικό 
προσανατολισμό. 

Ως Διδάκτωρ και πρώην Καθηγητής  Ευρωπαϊ-
κού Δικαίου κατέχω τις ακαδημαϊκές γνώσεις κα-
θώς και τις απαραίτητες εμπειρίες από την θητεία 
μου στην ηγεσία δύο Υπουργείων και ειδικότερα 
στο Υπουργείο Εσωτερικών. Έχω επίσης αποδείξει 
έμπρακτα την ικανότητα μου για σκληρή δουλειά 
αλλά και την πραγματική μου αγάπη μου προς την 
Πάφο ως Πρόεδρος του Οργανισμού της Πολιτι-
στικής Πρωτεύουσας της Ευρώπης “ΠΑΦΟΣ 2017” 
όπου για 5 χρόνια εθελοντικά εργαστήκαμε μαζί 
με εκατοντάδες φίλους εθελοντές και συνεργάτες 
και καταφέραμε ενωμένοι, μακριά από κομματικές 
και πολιτικές σκοπιμότητες, μέσα από πολύ σκλη-

ρή, τεχνοκρατική και μεθοδική δουλειά να οργα-
νώσουμε και να στήσουμε τον Οργανισμό, να αρι-
στεύσουμε στις Ευρωπαϊκές αξιολογήσεις και να 
πετύχουμε, την πιο μεγάλη ίσως επιτυχία της σύγ-
χρονης Πάφου, θέτοντας παράλληλα και τα θεμέ-
λια για την μετέπειτα ανάπτυξη της. 

Με αυτές τις εμπειρίες έχω ίδια γνώση και πλήρη 
συνείδηση των δυνατοτήτων της επαρχίας της Πά-
φου και των ικανοτήτων του ανθρώπινου και επι-
στημονικού δυναμικού της επαρχίας μας. Τις απέ-
δειξαν, άλλωστε, με το μέγεθος και το εύρος των 
επιτευγμάτων χάρη στα οποία η επαρχία μας μετα-
μορφώθηκε σε διεθνούς ακτινοβολίας και εξαιρε-
τικής αισθητικής τουριστικό, πολιτισμικό, αναπτυ-
ξιακό, εκπαιδευτικό και όχι μόνον προορισμό.

Ήρθε τώρα η ώρα αυτές οι δυνατότητες να αναδει-
χθούν μέσα από την υλοποίηση ενός νέου  οράμα-
τος για την Πάφο  και ενός οργανωμένου σχεδίου 
για την ασφαλή μετάβασή της σε ένα νέο πρότυ-
πο αειφόρου ανάπτυξης,  ανθεκτικής ευημερίας 
και κοινωνικής συνοχής με έμφαση στην αντιμετώ-
πιση της κλιματικής κρίσης, την ανάπτυξη της παι-
δείας, την καταπολέμηση των κοινωνικών ανισοτή-
των και την αξιοποίηση των πλεονεκτημάτων της 
Πάφου.

Είναι για όλους τώρα η ώρα της ανάληψης των ευ-
θυνών απέναντι στην κοινωνία. 

Γι’ αυτό και αναλογιζόμενος τις δικές μου ευθύνες, 
παίρνω την πρωτοβουλία και δημοσιοποιώ σήμε-

ρα το ενδιαφέρον μου για την θέση του Προέδρου 
του Επαρχιακού Συμβουλίου της Πάφου. Έχω την 
πεποίθηση ότι διαθέτω τα προσόντα που και τις 
δεξιότητες που απαιτούνται για να κάνω τον νέο 
θεσμό να λειτουργήσει με την αποτελεσματικότη-
τα και την αξιοπιστία που απαιτούν οι καιροί και 
επιζητούν οι πολίτες.
Εύχομαι και ελπίζω στην πρωτοβουλία μου αυτή 
να βρω συμπαραστάτες οργανωμένα σύνολα και 
πολιτικές δυνάμεις που αντιλαμβάνονται την ανά-
γκη μιας σύγχρονης και ικανής διοίκησης με τεχνο-
κρατικό και προοδευτικό προφίλ.
Πάνω από όλα όμως εύχομαι και ελπίζω η εκδή-
λωση της πρόθεσης και του ενδιαφέροντος μου να 
βρει την απαραίτητη στήριξη από την κοινωνία των 
πολιτών που θέλουν να δουν την Πάφο μας να δι-
εκδικεί το μερίδιο που της αναλογεί.

Πρόθεση και ενδιαφέρον Χρίστου Πατσαλίδη 
για τη θέση του Περιφερειάρχη…

«Εύχομαι και ελπίζω στην πρω-

τοβουλία μου αυτή να βρω συ-

μπαραστάτες οργανωμένα σύ-

νολα και πολιτικές δυνάμεις που 

αντιλαμβάνονται την ανάγκη μιας 

σύγχρονης και ικανής διοίκησης 

με τεχνοκρατικό και προοδευτικό 

προφίλ».

ΚΥΠΡΙΑΚΑ ΠΡΟΙΟΝΤΑ
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  Ριπές
Εκάμαν τα σιόνιν τζιαί 
γαστρίν
Σ την Επιτροπή Περιβάλλοντος της Βουλής επιβε-

βαιώθηκαν πλήρως οι καταγγελίες των Περιβαλ-
λοντικών Οργανώσεων, για τα έργα βελτίωσης του 
οδικού δικτύου στο Εθνικό Δασικό Πάρκο Ακάμα. 

Το πλέον σαφές, είναι ότι στα 
κατασκευαστικά σχέδια που 
εγκρίθηκαν, δεν περιλαμβά-
νονταν οι περιβαλλοντικοί 
όροι που είχαν τεθεί και ήταν 
δεσμευτικοί. 
Το τραγικό σε αυτή την περί-
πτωση, είναι πως πρόκειται 
για την πλέον αυστηρά προ-
στατευόμενη περιοχή της 
Κύπρου. Σε αυτή λοιπόν την 
περιοχή, σχεδιάστηκαν και 

εκτελούνται έργα για έναν χρόνο και η Υπηρεσία 
Περιβάλλοντος, το Τμήμα Περιβάλλοντος, το Τμήμα 
Δασών, Αλιείας και Θήρας, δεν είχαν ιδέα τι συνέ-
βαινε και δεν είχαν εκφράσει καμιά ανησυχία. 
Χρειάστηκαν οι καταγγελίες των Περιβαλλοντικών 
Οργανώσεων, για να αποκαλυφθεί ότι στα σχέδια 
των έργων που εκτελούνται δεν είχαν περιληφθεί 
οι περιβαλλοντικοί όροι. 
Το γεγονός ότι σήμερα οι επικεφαλής όλων αυ-
τών των τμημάτων προσπαθούν να αποποιηθούν 
οποιασδήποτε ευθύνες για την προχειρότητα που 
επιδείχθηκε είναι πρόκληση. 
Αυτό αφορά ιδιαίτερα το Τμήμα Περιβάλλοντος, το 
οποίο συχνά πυκνά παρουσιάζεται άκαμπτο σε διά-
φορα θέματα που αφορούν το Νατούρα. 
Πώς είναι δυνατόν να εκτελούνται έργα στην πιο 
ευαίσθητη περιοχή της Κύπρου για 1 χρόνο και να 
μην έχουν αντιληφθεί ότι δεν τηρούνται οι περιβαλ-
λοντικοί όροι τους οποίους το ίδιο υποτίθεται ότι 
είχε πρωτοστατήσει για να καθοριστούν; 
Αναμένουμε να δούμε σε τι συμπεράσματα θα 
καταλήξει η διοικητική έρευνα που αποφάσισε ο 
Υπουργός Γεωργίας. 
Ενδεικτικά, σημειώνουμε τα στοιχεία που κατέθε-
σε στην Κοινοβουλευτική Επιτροπή Περιβάλλοντος 
ο εκπρόσωπος των Περιβαλλοντικών Οργανώσεων 
Κλείτος Παπαστυλιανού. 
Πρώτον, η τελευταία συνεδρία της συμβουλευτικής 
επιτροπής διαχείρισης Εθνικού Δασικού Πάρκου 
Ακάμα πραγματοποιήθηκε τον Νοέμβριο 2020, ενώ 
η πρώτη συνεδρία της ad hoc επιτροπής για την ΕΟΑ 
πραγματοποιήθηκε τον Μάρτιο του 2021. 
«Πώς γίνεται», διερωτήθηκε, «να υποστηρίζεται 
από το Τμήμα Δασών, ότι αποφασίστηκαν τα έργα 
πριν ακόμα και από την έναρξη της διαδικασίας Ει-
δικής Οικολογικής Αξιολόγησης;». 
Δεύτερον, ο μελετητής του έργου ανέφερε ότι τα 
τελικά κατασκευαστικά σχέδια φέρουν ημερομηνία 
15/6/2021. 
Ο κ. Παπαστυλιανού υπογράμμισε ότι η έκθεση 
ΕΟΑ εκδόθηκε στις 18/6/2021, η γνωμάτευση Στρα-
τηγικής Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων εκ-
δόθηκε στις 20/9/2021 και η αιτιολογημένη διαπί-
στωση εκδόθηκε στις 2/12/2021. Ως εκ τούτου, τα 
τελικά κατασκευαστικά σχέδια προηγήθηκαν της 
περιβαλλοντικής έγκρισης και δεν ευθυγραμμίζο-
νται με τους νομικά δεσμευτικούς και ουσιώδεις 
όρους της περιβαλλοντικής έγκρισης. 
Τρίτον, όσον αφορά τον ισχυρισμό του Τμήματος 
Δασών, διάβασε την εξής πρόταση από έγγραφο 
ημερομηνίας 19/2/2021 το οποίο υποβλήθηκε από 
το ίδιο το Τμήμα Δασών στη συνεδρία της ad hoc 
Επιτροπής για την ΕΟΑ που έγινε στις 4/3/2021, που 
απαντά σε ισχυρισμό του μελετητή για την εκπόνη-
ση των τελικών κατασκευαστικών σχεδίων κατά το 
στάδιο περιβαλλοντικής εκτίμησης: «Όχι, τα τελικά 
κατασκευαστικά σχέδια θα ετοιμαστούν μετά την 
εξέταση των μελετών για την εκτίμηση περιβαλλο-
ντικών επιπτώσεων».

Γράφει
ο Κώστας Νάνος
Αρχισυντάκτης
του “Ράδιο Cosmos”

Αναστατώνουν τους τουρίστες 
στα ξενοδοχεία 
Προβληματισμένοι οι ξενοδόχοι από την συμπεριφορά των 
διωκτικών αρχών στο κυνήγι παράνομων αλλοδαπών…

Μ εγάλη αναστάτωση προκαλείται με-
ταξύ των τουριστών που διαμένουν 
στα ξενοδοχεία της Πάφου, από τις 

διάφορες επιχειρήσεις των Αρμοδίων Υπηρε-
σιών του κράτους, στην προσπάθειά τους να 
εντοπίσουν και να συλλάβουν παράνομους 
αλλοδαπούς.
Συγκεκριμένα οι ξενοδόχοι της Πάφου, αντι-
δρούν στον τρόπο με τον οποίο οργανώνο-
νται τέτοιους είδους επιχειρήσεις, καθώς 
περικυκλώνονται τα ξενοδοχεία και στη συνέ-
χεια μπουκάρουν σε αυτά οι άνδρες της υπη-
ρεσίας από διάφορες κατευθύνσεις, προκα-
λώντας μεγάλη αναστάτωση στους τουρίστες, 
οι οποίοι βλέπουν ξαφνικά να τρέχουν αστυ-
νομικοί από τους κήπους και τις εισόδους ων 
ξενοδοχείων ή να διαπληκτίζονται με τους άν-
δρες της ασφάλειας των μονάδων τους. 
Αξίζει αν σημειωθεί, ότι λόγω και της κατά-
στασης στο γειτονικό Ισραήλ, οι τουρίστες εί-
ναι ιδιαίτερα ευαίσθητοι σε τέτοια θέματα 
και πολλοί από αυτούς πανικοβάλλονται στη 
θέα των αστυνομικών.

Το πρόβλημα αυτό, δεν τον αντιμετωπίζουν 
οι μόνο οι ξενοδόχοι της Πάφου καθώς τέ-
τοιου είδους επιχειρήσεις, οργανώνονται σε 
όλες τις τουριστικές περιοχές της Κύπρου και 
οι διαμαρτυρίες δεν εκφράζονται για τους 
στόχους αυτών των επιχειρήσεων, αλλά για 
τον τρόπο που οργανώνονται, εν μέσω μιας 
χειμερινής τουριστικής περιόδου που βαίνει 
πολύ καλά, με τα ξενοδοχεία να είναι γεμάτα 
από τουρίστες.

Το πρόβλημα αυτό θα προωθηθεί και στον αρ-
μόδιο Υφυπουργό Τουρισμού Κώστα Κουμή 
από τον οποίο θα ζητηθεί να παρέμβει.
Αξίζει να σημειωθεί ότι οι επιχειρήσεις αυτές 
οργανώνονται στο πλαίσιο της πάταξης της 
αδήλωτης ή και παράνομης εγοδότησης, αλλο-
δαπών που βρίσκονται παράνομα στην Κύπρο, 
ενώ κατά τη διάρκεια των επιχειρήσεων αυτών 
έχουν εντοπιστεί και αλλοδαποί με πλαστά πι-
στοποιητικά.  

Τ ο Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελη-
τήριο Πάφου μετά την ολοκλήρωση της 
Έκθεσης Σχολιασμού για τη Μελέτη Ει-

δικής Οικολογικής Αξιολόγησης και της γνω-
μοδότησης του Τμήματος Περιβάλλοντος έχει 
αποστείλει όλα τα σχετικά έγγραφα  στον Πρό-
εδρο της Κυπριακής Δημοκρατίας και τους αρ-
μόδιους Υπουργούς.
Η ελπίδα του ΕΒΕ και της Πάφου γενικότερα 
είναι αν ληφθεί επιτέλους πολιτική απόφα-
ση για ολοκλήρωση του δρόμου, όπως έγινε 

και για άλλα έργα σε άλλες επαρχίες, μιας και 
μέχρι σήμερα δεν κατέστει δυνατόν να καμ-
φθούν οι αντιρρήσεις της Υπηρεσίας Περιβάλ-
λοντος.  
Το θέμα συζητήθηκε επίσης στην Κοινοβου-
λευτική Επιτροπή Μεταφορών, Επικοινωνιών 
και Έργων όπου μεταξύ άλλων συζητήθηκε η 
ολοκλήρωση του Εθνικού Οδικού Δικτύου από 
το αεροδρόμιο Πάφου με προέκταση την Πέ-
γεια (Μαρίνα Πάφου) όπως αυτό περιλαμβά-
νεται στο Τοπικό Σχέδιο Πάφου (ΤΣΠ) και σε 

όλες τις επαναδημοσιεύσεις του. 
Κατά την Συνεδρίαση  της κοινοβουλευτικής 
επιτροπής οι εκπρόσωποι του Τμήματος Περι-
βάλλοντος δεν κατάφεραν να πείσουν ούτε το 
Επιμελητήριο, ούτε τους παρευρισκόμενους 
Βουλευτές ούτε και εκπρόσωπους άλλων υπη-
ρεσιών και τμημάτων. 
Το ΕΒΕ Πάφου θα ζητήσει εντός των ημερών 
συνάντηση με τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας 
με σκοπό τη λήψη απόφασης το συντομότερο 
δυνατό.  

Επιμένει το ΕΒΕ Πάφου 
Για την ολοκλήρωση του Εθνικού Οδικού Δικτύου
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Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Λουκέτο στο κάμπινγκ της Π. Χρυσοχούς 
Αναλαμβάνει τη διαχείριση ο Δήμος και ψάχνει επενδυτή 

Τραυματισμός 
μαθήτριας  

Σ τον Δήμο Πόλεως Χρυσοχους 
περιήλθε από τις 10 Νοεμ-
βρίου ο Κατασκηνωτικός Χώ-

ρος. Ο διαχειριστής παρέδωσε τον 
Κατασκηνωτικό Χώρο βάσει της τε-
λευταίας συμφωνίας που επιτεύ-
χθηκε με απόφαση της πλειοψηφί-
ας του Δημοτικού Συμβουλίου. 
Ο Δήμος ξεκίνησε την καθαριότητα 
του χώρου, και την απομάκρυνση 
ευτελών υλικών και κατασκευών.
Έδωσε επίσης διορία για την απο-
μάκρυνση όλων όσων διαμένουν 
ακόμη σε τροχόσπιτα και αντίσκη-
να. Μέχρι τέλος του μήνα το κά-
μπινγκ θα κλείσει και θα αποκλει-
στούν όλες οι προσβάσεις. 
Ενώπιον του Δημοτικού συμβου-
λίου τέθηκαν ήδη οι επιλογές που 
υπάρχουν για την αξιοποίηση του 
και σύντομα αναμένεται να λη-
φθούν αποφάσεις. 
Το πιο πιθανό σενάριο που εξετάζε-
ται, είναι να αναζητηθεί στρατηγι-
κός επενδυτής, ο οποίος θα αναλά-
βει την υλοποίηση των σχεδίων που 
είχαν εκπονηθεί πριν από 15χρό-
νια, όταν ακόμη το κάμπινγκ ήταν 
υπό την διαχείριση του ΚΟΤ. 
Για τα σχέδια υπάρχει πολεοδομική 
άδεια η οποία λήγει το 2024 όμως 

μπορεί να ανανεωθεί. 

Τι προβλέπουν τα σχέδια 
Ο Κατασκηνωτικός Χώρος Πόλε-
ως Χρυσοχούς, περιλαμβάνει μια 
έκταση 82.609 τετραγωνικών μέ-
τρων. Το master plan που είχε εκ-
πονηθεί πριν από αρκετά χρόνια 
από τους μελετητές Ιωακείμ και 
Λοϊζάς, μεταξύ άλλων προνοεί τη 
διαφύλαξη της υφιστάμενης βλά-
στησης, ενώ όσα έργα προβλέπο-
νται θα γίνουν με σεβασμό προς το 
περιβάλλον και λαμβάνοντας υπό-
ψη τα δέντρα. 
Περαιτέρω θα γίνει προσπάθεια 

για εμπλουτισμό της βλάστησης με 
τη φύτευση νέων ενδημικών φυτών 
που αντέχουν στις συνθήκες της 
συγκεκριμένης περιοχής. 
Ο κατασκηνωτικός χώρος, έχει δια-
χωριστεί βασικά σε τρεις ενότητες. 
Στη νοτιότερη και πιο απομακρυ-
σμένη από τη θάλασσα περιοχή,  
έχουν τοποθετηθεί τροχόσπιτα 
σε 20 θέσεις. Πλησίον της περιο-
χής αυτής έχει προβλεφθεί χώρος 
στάθμευσης για τα τροχόσπιτα, 
ώστε να μην μονιμοποιούνται στον 
χώρο που θα κατασκηνώσουν. 
Στον ενδιάμεσο χώρο, προβλέπο-
νται χώροι για αντίσκηνα που πε-

ριλαμβάνουν και χώρους στάθμευ-
σης αυτοκινήτου. Η περιοχή αυτή 
θα είναι η μόνη στην οποία θα επι-
τρέπεται η κυκλοφορία οχημάτων, 
και διαθέτει 68 θέσεις. 
Στο βορειότερο τμήμα της περιο-
χής και πλησιέστερα στη θάλασ-
σα, βρίσκονται οι θέσεις των κατα-
σκηνωτών που θα εξυπηρετούνται 
από υφιστάμενους χώρους υγιει-
νής που θα αναβαθμιστούν και θα 
επεκταθούν. 
Δίκτυα πεζοδρόμων θα οδηγούν 
τους χρήστες μέσα από καθαρισμέ-
νες πορείες προς τη θάλασσα. 
Σε όλους τους χώρους θα υπάρχει 
η δυνατότητα παροχής ηλεκτρικού 
ρεύματος. 
Στην περιοχή της παραλίας θα κατε-
δαφιστούν τα παράνομα κτίσματα 
και θα κατασκευαστούν καφετέρια, 
χώροι εστίασης, χώροι υγιεινής, 
πύργος ναυαγοσώστη και άλλα για 
την εξυπηρέτηση ταυτόχρονα και 
των επισκεπτών της παραλίας. 
Στη νοτιοδυτική πλευρά του χώρου, 
θα δημιουργηθεί μικρή φυσική λί-
μνη από νερό που αναβλύζει στο 
σημείο εκείνο, δημιουργώντας έτσι 
ένα ακόμη ιδιαίτερο χαρακτηριστι-
κό στοιχείο.

Διαχείριση κρίσεων στον τουρισμό
Η ΕΤΑΠ Πάφου σε νέο πρόγραμμα της Ευρωπαϊκής Επιτροπής
Μόλις πρόσφατα μετά από 

σχετική πρόσκληση ενδι-
αφέροντος η Εταιρεία Τουριστι-
κής Ανάπτυξης και Προβολής Πε-
ριφέρειας Πάφου έχει επιλεγεί σε 
ομάδα 50 προορισμών της Ευρω-
παϊκής Ένωσης για συμμετοχή στο 
συγκεκριμένο έργο.
Μέσα από την διαδικασία έχει 
επιλεγεί ο προορισμός Πάφος και 
στην ομάδα των 50 συμμετεχό-
ντων  προορισμών, την ΕΤΑΠ θα 
εκπροσωπεί ο Νάσος Χατζηγεωρ-
γίου-Εκτελεστικός Διευθυντής. 
Οι προορισμοί με την εμπλοκή 
τους στο έργο θα έχουν την ευκαι-
ρία μέσα από σειρά συναντήσεων 
με εξιδεικευμένους εμπειρογνώ-
μονες  στον τομέα να ξεκινήσουν 
ένα εξατομικευμένο ταξίδι για να 
βελτιώσουν τον τρόπο διαχείρι-
σης κρίσεων αλλά και τις πρακτι-
κές διακυβέρνησης του προορι-
σμού.
Η ΕΤΑΠ αναμένεται μέσα από την 
πρωτοβουλία αυτή να επωφελη-
θεί στα πιο κάτω: 
-Να βελτιώσει την κατανόηση της 
κατάστασης του τουριστικού πλαι-

σίου και των δυνατοτήτων που 
υπάρχουν σχετικά με το θέμα. 
-Βελτίωση του εντοπισμού των 
κινδύνων και των επιπτώσεων 
που προκαλούνται από κρίσεις 
στον τουρισμό. 
-Να εμβαθύνουν την κατανόη-
σή τους σχετικά με τους μηχανι-
σμούς και τις πηγές δεδομένων 
για τη διαχείριση γεγονότων κρί-
σεων.
-Βελτίωση των δομών και διαδι-
κασιών διακυβέρνησης που σχε-
τίζονται με τον τουρισμό. 
Παράλληλα αναμένεται να εκτε-
λεσθούν για τον προορισμό Πά-
φος σειρά εργασιών όπως α) η 

Διεξαγωγή Μελέτης  Αξιολόγησης 
Κινδύνου. β) Ετοιμασία ανάλυσης 
SWOT. γ) Ανταλλαγή ιδεών/ειση-
γήσεων  σχετικά με πιθανά μέτρα 
για τη βελτίωση της τουριστικής 
διακυβέρνησης και της ανθεκτι-
κότητας του προορισμού/τομέα.
Το τελικό αποτέλεσμα των πα-
κέτων που θα παραχθούν είναι 
ένα προσαρμοσμένο Σχέδιο Δρά-
σης που θα περιλαμβάνει συγκε-
κριμένες και εφαρμόσιμες πρω-
τοβουλίες για την Ενίσχυση της 
ετοιμότητας, ανταπόκρισης και 
ανάκαμψης για μελλοντικές κρί-
σεις και την Βελτίωση της διακυ-
βέρνησης και της ανθεκτικότητας 

εντός του προορισμού/της ένω-
σης. 
Το έργο “διαχείριση κρίσεων και 
διακυβέρνηση στον τουρισμό” 
είναι μια πρωτοβουλία της Ευρω-
παϊκής Επιτροπής μέσα από το 
πρόγραμμα για την ενιαία αγο-
ρά. Στόχος της πρωτοβουλίας εί-
ναι να  καταστήσει την εσωτερική 
αγορά πιο αποτελεσματική, να 
τονώσει την ανταγωνιστικότητα 
των Μικρομεσαίων επιχειρήσε-
ων,  να στηρίξει την ευρωπαϊκή 
τυποποίηση και να ενδυναμώσει 
τους καταναλωτές.  
Οι επιλεγμένοι προορισμοί  μέσα 
από την διαδικασία  του έργου 
«Διαχείριση κρίσεων και διακυ-
βέρνηση στον τουρισμό» στοχεύει 
στη βελτίωση της διακυβέρνησης 
του τουριστικού οικοσυστήματος 
της ΕΕ, καθιστώντας το πιο ανθε-
κτικό και καλύτερα προετοιμα-
σμένο για  τη διαχείριση και τον 
μετριασμό των κρίσεων. 
Η πρώτη γνωριμία των 50 Ευρω-
παϊκών προορισμών αναμένεται 
να πραγματοποιηθεί διαδικτυα-
κά στις 29 Νοεμβρίου 2023.      

Ο σοβαρός τραυματισμός της 
15ντάχρονης μαθήτριας του 

Πρώτου Λυκείου Εθνάρχη Μακα-
ρίου, στην Πάφο αναδεικνύει την 
απουσία διάβασης πεζών έξω από 
το εκπαιδευτήριο στην κεντρική λε-
ωφόρο Γρίβα Διβενή. Η μαθήτρια 
παρασύρθηκε το πρωί της Δευτέρας 
από όχημα την ώρα που μετέβαινε 
στο σχολείο της και διακομίσθηκε με 
ασθενοφόρο στο Τμήμα Ατυχημάτων 
και Επειγόντων Περιστατικών του Γε-
νικού Νοσοκομείου Πάφου όπου δι-
απιστώθηκε ότι έφερε κατάγματα σε 
διάφορα μέρη του σώματος της. 
Η μαθήτρια κρίθηκε αναγκαίο να δι-
ακομιστεί στο Μακάρειο Νοσοκο-
μείο καθώς έφερε κάταγμα λεκάνης. 
Την ανάγκη λήψης πρόσθετων μέ-
τρων για την αντιμετώπιση της κυ-
κλοφοριακής συμφόρησης τις ώρες 
αιχμής στους δρόμους έξω από τα 
σχολεία του κέντρου επεσήμανε μι-
λώντας στο radiocosmos ο Λυκειάρ-
χης του πρώτου Λυκείου Ανδρέας 
Ιωσήφ. 
Με αφορμή τον τραυματισμό της μα-
θήτριας του σχολείου ο κ Ιωσήφ ανέ-
φερε ότι πρέπει να γίνουν διευθετή-
σεις στην περιοχή  ειδικά τις πρωινές 
ώρες που ο ήλιος επηρεάζει την ορα-
τότητα  των οδηγών που κατευθύνο-
νται προς τη Γεροσκηπου. 
Όπως ανέφερε από τύχη η 15χρο-
νη μαθήτρια δεν κτυπήθηκε και από 
δεύτερο διερχόμενο αυτοκίνητο που 
ακολουθούσε. Ο κ. Ιωσήφ ενημερώ-
νεται καθημερινά για την κατάσταση 
της υγείας της μαθήτριας ενώ είχε 
προγραμματιστεί να την επισκεφθεί 
και η Υπουργός Παιδείας. 
Από την πλευρά του ο βουλευτής 
του ΔΗΣΥ Χαράλαμπος Πάζαρος τό-
νισε την ανάγκη δημιουργίας διαβά-
σεων για πεζούς κυρίως έξω από τα 
σχολεία  για την ασφαλή διακίνηση 
των μαθητών. Ο κ. Πάζαρος απαντώ-
ντας σε σχετική ερώτηση ανέφερε 
ότι με αφορμή και αυτό το περιστα-
τικό θα πρέπει να ενισχυθούν οι πιέ-
σεις για την υπέργεια διάβαση στην 
Λεωφόρο Τάσσου Παπαδόπουλου 
που εφάπτεται το Γυμνάσιο Αποστό-
λου Παύλου.

Δεν υπάρχει  διάβαση 
πεζών στο Α΄ Λύκειο



“Αδέσμευτος” 25 Νοεμβρίου 2023Σελίδα 06 ε π ι κ α ι ρ ό τ η τ α

Μέχρι τέλος του χρόνου αναμένεται η 
λειτουργία της νέας Μονάδας Αιμο-
κάθαρσης του Γενικού Νοσοκομείου 

Πάφου, που οικοδομείται δίπλα από το εκκλη-
σάκι του Νοσοκομείου και αποτελεί επέκταση 
του κρατικού νοσηλευτηρίου, σύμφωνα με τον 
Δρ. Λάκη Γιουκκά, Διευθυντή της Νεφρολογι-
κής Κλινικής του Νοσοκομείου Πάφου.
Ο Δρ. Γιουκκάς σημείωσε πως το κτίριο της νέας 
Μονάδας Αιμοκάθαρσης του Γενικού Νοσοκο-
μείου Πάφου αναμένεται να εξοπλιστεί και να 
ξεκινήσει περί τα τέλη του χρόνου. 
Σύμφωνα με τον Δρ. Γιουκκά στον εξοπλισμό 
συμπεριλαμβάνονται οι μηχανές αιμοκάθαρ-
σης, το νέο σύστημα παραγωγής νερού που δι-
οχετεύεται στις μηχανές αιμοκάθαρσης, τα πά-
νελ των σταθμών αιμοκάθαρσης, τα κρεβάτια, 
οι καρέκλες αιμοκάθαρσης και όλος ο εξοπλι-
σμός που χρειάζεται να ξεκινήσει να εργάζεται 
όπως μόνιτορ, απειδινωτές και ηλεκτροκαρδιο-
γραφήματα.
Ο Δρ. Γιουκκάς σημείωσε ακόμα, πως η κατα-
σκευή της νέας Μονάδας Αιμοκάθαρσης του ΓΝ 
Πάφου γίνεται βάσει ευρωπαϊκών προδιαγρα-
φών και έχει τη δυνατότητα να αναπτύσσει μέ-
χρι και 27 σταθμούς αιμοκάθαρσης αναλόγως 
και με τις ανάγκες της Επαρχίας Πάφου.
Εκτός, είπε, από την κανονική Μονάδα Αιμοκά-
θαρσης, η νέα Μονάδα θα διαθέτει ξεχωριστή 
Μονάδα Αιμοκάθαρσης για τους οροθετικούς 
ασθενείς (φορείς Ηπατίτιδας Β) το λεγόμενο 
yellow unit το οποίο σήμερα, όπως είπε, δεν δι-
αθέτουν, και ασθενείς από την Πάφο μεταβαί-

νουν τρεις φορές την εβδομάδα στη Λευκωσία 
και υποβάλλονται σε αιμοκάθαρση.
Οι ανάγκες της Επαρχίας Πάφου με αυτή την 
Μονάδα είναι εξασφαλισμένες για τουλάχι-
στον 15 χρόνια βάσει του προγραμματισμού 
που έγινε.
Ενδεικτικά είπε πως στο ισόγειο του κτηρίου 
θα δημιουργηθεί άνετος χώρος υποδοχής και 
εγγραφής των ασθενών, εξεταστήρια/ιατρεία, 
τέσσερις σταθμοί αιμοκάθαρσης βραχείας νο-
σηλείας, δύο σταθμοί αιμοκάθαρσης ατόμων 
με μολυσματικές ασθένειες (Yellow Unit) με ξε-
χωριστή διακριτική είσοδο, τα αποδυτήρια του 
προσωπικού και βοηθητικοί χώροι.
Ακόμη, συνέχισε, στον πρώτο όροφο θα δημι-
ουργηθούν 27 σταθμοί νοσηλείας, τα αποδυ-
τήρια και καθιστικό για τους ασθενείς και βο-
ηθητικοί χώροι, ενώ στον δεύτερο όροφο θα 
δημιουργηθεί δωμάτιο ανάπαυσης του εφημε-
ρεύοντος ιατρού και άλλοι χώροι.
Ολόκληρο το κτήριο είναι σχεδιασμένο για εύ-
κολη πρόσβαση ατόμων με αναπηρίες κατέλη-
ξε. Στόχος του Έργου, συνέχισε, είναι η επίλυση 
των χρόνιων προβλημάτων που αντιμετωπί-
ζουν οι αιμοκαθαριζόμενοι της Επαρχίας Πά-
φου και αναμένεται ότι με το Έργο αυτό θα 
εκλείψει η ταλαιπωρία στην οποία υπόκεινται 
οι πάσχοντες πολίτες.
Ο Δρ Γιουκάς σημείωσε πως η νέα Μονάδα Αι-
μοκάθαρσης θα διαθέτει και θάλαμο θηλα-
σμού. Επιπλέον συνέχισε η Μονάδα Αιμοκά-
θαρσης θα στεγάζει και θάλαμο περιτοναϊκής 
κάθαρσης.

Ακόμη θα διαθέτει αίθουσα μικρού χειρουργεί-
ου για την διενέργεια μικρών επεμβάσεων, ενώ 
σκέψεις, όπως είπε, γίνονται όπως καρδιοχει-
ρούργος επισκέπτεται στο μικρό χειρουργείο 
για σχετικές επιβλέψεις.
Ερωτηθείς σχετικά ο Δρ. Γιουκκάς ανέφερε πως 
αυτή τη στιγμή η Μονάδα Αιμοκάθαρσης του 
ΓΝ Πάφου εξυπηρετεί 70 ασθενείς που υπο-
βάλλονται σε αιμοκάθαρση τρεις φορές την 
εβδομάδα. Υπάρχει συνέχισε, συνεχής αύξηση 
του αριθμού των ασθενών στο τελικό στάδιο 
χρόνιας νεφρικής νόσου της τάξης με βάση τα 
στατιστικά στοιχεία 10%- 15% αύξηση.
Στο επίκεντρο του σχεδιασμού της νέας Μο-
νάδας, πρόσθεσε, είναι η παροχή προς τους 

ασθενείς, ψηλής ποιότητας νοσηλεία, σε ένα 
σύγχρονο και άρτια μελετημένο από όλες τις 
απόψεις, περιβάλλον.
Επιπρόσθετα ο Δρ. Γιουκκάς ανέφερε πως κύ-
ρια αιτία της νεφρικής ανεπάρκειας είναι ο σακ-
χαρώδης διαβήτης, ο οποίος έχει καταστεί πλέ-
ον πανδημία. Είπε ακόμη πως οι μισοί ασθενείς 
που υποβάλλονται σε αιμοκάθαρση είναι δια-
βητικοί. Πρόσθεσε ακόμη πως η δεύτερη αιτία 
είναι η υπέρταση, που επίσης βλάπτει τα νεφρά 
και τρίτη αιτία είναι η κληρονομικότητα.
Τέλος αναφέρθηκε και στην κυστική μυελική 
νόσο των νεφρών που πρόκειται, όπως είπε, 
για κληρονομική νόσο που παρατηρείται μόνο 
στην Πάφο.

Εξοπλίζεται η Μονάδα Αιμοκάθαρσης
Σε λειτουργία μέχρι το τέλος του έτους σύμφωνα  με τον 
διευθυντή της Νεφρολογικής Κλινικής Λάκη Γιουκκά...
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Έντονες είναι οι αντιδράσεις στο κοινο-
τήτων του Ακάμα για το ενδεχόμενο δι-
ακοπής των έργων στον Ακάμα και επα-

ναξιολόγηση των σχεδίων. Σε επιστολή τους 
προς τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας οι κοινό-
τητες χαρακτηρίζουν αναληθή και μη τεκμη-
ριωμένα τα στοιχεία για το οδικό δίκτυο. 
Οι επηρεαζόμενες κοινότητες Ίννια- Δρούσια, 
Κάθηκας- Νέο Χωριό και Αρόδες, επικρίνουν 
τις Περιβαλλοντικές Οργανώσεις αλλά και με-
ρικές Υπηρεσίες του Κράτους όπως η Υπηρε-
σία Περιβάλλοντος και η Υπηρεσία Θήρας, 
οι οποίες όπως αναφέρουν επιδιώκουν να 

εμποδίσουν την κατασκευή μέρους του Οδι-
κού δικτύου του ΕΔΠΑ την στιγμή που ήδη το 
όλο έργο είναι καθυστερημένο και ταλαιπω-

ρούνται εδώ και ένα χρόνο οι επισκέπτες και 
οι ιδιοκτήτες γης του Ακάμα. 
Υποστηρίζουν ότι το έργο αυτό είναι αδειοδο-
τημένο και εκτελείται από το ίδιο το κράτος 
και εκφράζουν την διαφωνία τους με την από-
φαση να ανασταλούν οι εργασίες την στιγμή 
που ήδη είναι σε μεγάλη καθυστέρηση. 
Πέραν αυτού, προσθέτουν ότι οποιαδήπο-
τε καθυστέρηση θα οδηγήσει σε αγωγές και 
επιβάρυνση των φορολογούμενων. Διαμαρ-

τύρονται γιατί δεν κλήθηκαν στην Επιτροπή 
Περιβάλλοντος και καταγγέλλουν ότι αποφα-
σίζουν άλλοι για εμάς χωρίς εμάς, κάτι που 
συμβαίνει εδώ και 34 χρόνια. 
Όσον αφορά το ΕΔΠΑ οι Κοινότητες αναφέ-
ρουν ότι έβαλαν νερό στο κρασί τους και για 
χάρη συναίνεσης συμφώνησαν. 
Τονίζουν ότι δεν θα δεχθούν την παραμικρή 
έκπτωση στα συμφωνηθέντα και επικαλού-
νται τα πρακτικά των συναντήσεων και απο-
φάσεων κυρίως για το οδικό δίκτυο και τους 
κόμβους εξυπηρέτησης των επισκεπτών.

Αντιδρούν και οι Δήμοι 
Οι Δήμοι Πόλης Χρυσοχούς και Πέγειας εκ-
φράζουν έντονη διαμαρτυρία σχετικά με τις 
«παρεμβάσεις από τις διάφορες Περιβαλλο-
ντικές Οργανώσεις» οι οποίες ζητούν να στα-
ματήσει η οποιαδήποτε συνέχιση του έργου 
και να επανασχεδιαστεί το όλο έργο διαχεί-
ρισης του Εθνικού Δασικού Πάρκου Ακάμα. 
Οι δήμαρχοι Πόλης Χρυσοχούς Γιώτης Πα-
παχριστοφή και Πέγειας Μαρίνος Λάμπρου, 
απέστειλαν επιστολή στον Πρόεδρο της Δη-
μοκρατίας, στην οποία τονίζουν πως «η ολο-
κλήρωση αυτού του σημαντικού έργου μέσα 
στα πλαίσια του σεβασμού προς το φυσικό 
περιβάλλον και της προστασίας της βιοποι-
κιλότητας, θα λειτουργήσεις ως πνεύμονας 
οξυγόνου για τις κοινότητες του Ακάμα, οι 
οποίες χρόνο με τον χρόνο οδηγούνται στο 

μαρασμό και στην εγκατάλειψη». 
Οι δύο Δήμοι τονίζουν ότι «δεν είναι ανεκτή 
η περαιτέρω καθυστέρηση της λειτουργίας 
του Εθνικού Δασικού Πάρκου, που θα έχει 
ως αποτέλεσμα τον θάνατο των χωριών του 
Ακάμα που βρίσκονται στον αναπνευστή-
ρα εδώ και 34 χρόνια» αποτελεί  τονίζουν 
«αδήριτη ανάγκη η λειτουργία ενός σύγ-
χρονου Εθνικού Δασικού Πάρκου, το οποίο 
θα είναι μοναδικό στην Κύπρο και θα απο-
βεί προς όφελος του φυσικού περιβάλλο-
ντος, της τοπικής οικονομίας και κοινωνίας» 
αλλά και του τουριστικού προϊόντος της πε-
ριοχής.

Οργή στις κοινότητες του Ακάμα
Επιστολή στον Πρόεδρο της Δημοκρατίας. 
Διαμαρτύρονται για την διακοπή των έργων...

Οι Δήμοι Πόλης 
Χρυσοχούς και Πέγειας 
εκφράζουν έντονη 
διαμαρτυρία σχετικά 
με τις «παρεμβάσεις 
από τις διάφορες 
Περιβαλλοντικές 
Οργανώσεις» 

Διευκρινίσεις Υπ. Εσωτερικών 
Καμιά άδεια για ανάπτυξη στον Ακάμα
Αναφορικά με δημοσιεύματα στον 

Τύπο και αναρτήσεις στα μέσα κοι-
νωνικής δικτύωσης για το Εθνικό Δασι-
κό Πάρκο Ακάμα, το Υπουργείο Εσωτε-
ρικών επιθυμεί να ενημερώσει για τα 
ακόλουθα: - Ουδεμία άδεια έχει παρα-
χωρηθεί από τα αρμόδια Τμήματα και 
Υπηρεσίες του Υπουργείου Εσωτερικών 
για δημιουργία μεγάλων αναπτύξεων 
σε σημεία εντός των Λευκών Ζωνών ή 
άλλων ζωνών προστασίας στην περιο-
χή. Σχετικές αιτήσεις που έχουν υπο-
βληθεί κι αφορούν την ευρύτερη περι-
οχή του δάσους Ακάμα, βρίσκονται υπό 
εξέταση εν αναμονή της απαιτούμενης 
περιβαλλοντικής γνωμοδότησης από 
τα αρμόδια τμήματα. Υπογραμμίζεται 
ότι σε σχέση με αδειοδότησης ανάπτυ-
ξης στην εν λόγω περιοχή, το Υπουρ-
γείο Εσωτερικών ακολουθεί ιδιαίτε-
ρα αυστηρή πολιτική, στο πλαίσιο της 
οποίας τηρούνται απαρέγκλιτα όλες οι 
περιβαλλοντικές προϋποθέσεις.
- Σε σχέση με ισχυρισμούς για παρά-
τυπη κατασκευή, διαπλάτυνση και 
ασφαλτόστρωση της Οδού Λάρας (δό-
μος Πάφου-Ακάμα), διευκρινίζεται ότι 
το συγκεκριμένο τμήμα του δρόμου 
βρίσκεται εκτός των ορίων της ισχύου-
σας Λευκής Ζώνης και αφορά Οικιστι-
κή/Τουριστική Περιοχή, όπου επιτρέ-

πεται η οικιστική ανάπτυξη στη βάση 
των ισχυουσών προνοιών του Ρυθμι-
στικού Σχεδίου.
- Σε ό,τι αφορά καταγγελίες για αυθαί-
ρετη ανέγερση τοίχων αντιστήριξης 
κατά μήκος του δρόμου Άσπρος Ποτα-
μός-Τοξεύτρα-Λάρα και επιχωματώσεις 
και μπαζώματα στα πρανή του δρόμου 
και την όχθη του Άσπρου Ποταμού, 
αναφέρεται ότι οι εργασίες που εκτε-
λούνται είναι σύμφωνες με τις Πρό-
νοιες Δημιουργίας και Λειτουργίας του 

Δασικού Πάρκου Ακάμα. Για την εκτέ-
λεση του έρχου, είχε εξασφαλιστεί η 
σύμφωνος γνώμη από τις εμπλεκόμε-
νες Υπηρεσίες/Τμήματα. Καταληκτικά, 
τονίζεται ότι η διαφύλαξη και η προ-
στασία του φυσικού πλούτου στο Εθνι-
κό Δασικό Πάρκο Ακάμα αποτελεί ύψι-
στη προτεραιότητα για το Υπουργείο 
Εσωτερικών και, προς τον σκοπό αυτό, 
λαμβάνονται όλα τα απαιτούμενα μέ-
τρα κατά τη χάραξη των πολιτικών που 
αφορούν την Περιοχή Ακάμα.

ΚΟντΕψΑμΕ τΟ 2019
Πάει για ρεκόρ ο Νοέμβριος
Ο Νοέμβριος θα είναι μήνας ρεκόρ για 
τις αφίξεις τουριστών στην Κύπρο και 
αν υπάρξει ανάλογη κίνηση και τον 
Δεκέμβριο, τότε ίσως να φθάσουμε 
και να ξεπεράσουμε τους αριθμούς 
του 2019 δηλώνει ο πρόεδρος του το-
πικού ΠΑΣΥΞΕ Ευριπίδης Λοϊζίδης. 
Ιδιαίτερα το πρώτο δεκαπενθήμε-
ρο του Νοέμβρη είπε ο κ. Λοϊζίδης οι 
αφίξεις ξεπέρασαν κάθε προηγούμε-
νο. Ανάλογα είπε είχε κινηθεί και το 
1ο τετράμηνο του 2023. Αναφερόμε-
νος στο 2024 ο πρόεδρος του ΠΑΣΥΞΕ 
Πάφου, τόνισε ότι οι προοπτικές είναι 
ευοίωνες όμως πρόσθεσε υπάρχουν 
και ανησυχητικά σημάδια. 
Η συνέχιση του πολέμου στην Μέση 
Ανατολή είπε, μπορεί να έχει σημα-
ντικές αρνητικές επιπτώσεις. 

Επιμήκυνση τουριστικής περιόδου
Ο Υφυπουργός Τουρισμού Κώστας 
Κουμής που συμμετείχε στις εργασί-
ες του ‘Mediterranean Tourism Forum 
Minister’s Summit’ που ολοκληρώθη-
κε την Τετάρτη στη Βαλέτα της Μάλ-
τας κατάθεσε πρόταση για επιμή-
κυνση της τουριστικής περιόδου σε 
ευρωπαϊκό επίπεδο. 
Η συζήτηση επικεντρώθηκε στα θέμα-
τα του ψηφιακού μετασχηματισμού 
και της αειφόρου τουριστικής ανά-
πτυξης. 

Ο κ. Κουμής κατέθεσε πρόταση στο συ-
νέδριο για την ανάγκη όπως οι χώρες 
της Μεσογείου και ειδικά οι Ευρωπα-
ϊκές, συνεργαστούν με στόχο την επι-
μήκυνση της τουριστικής περιόδου, 
κάτι που θα λειτουργούσε ευεργετι-
κά και προς την προσπάθεια που γί-
νεται από τις πλείστες χώρες για απο-
τροπή φαινομένων υπερτουρισμού 
κατά τη θερινή περίοδο. Σημειώνεται 
ότι τόσο η χρονική επέκταση όσο και 
η χωρική επέκταση θεωρούνται δρά-
σεις που εμμέσως δύναται να συμ-
βάλουν θετικά προς τη βιώσιμη ανά-
πτυξη. Σύμφωνα με την ανακοίνωση, 
στην τοποθέτηση του στο πλαίσιο 
του συνεδρίου  ο Υφυπουργός Τουρι-
σμού είπε ότι μια πρωτοβουλία από 
πλευράς ΕΕ για ανάπτυξη κοινωνικού 
τουρισμού, με την προϋπόθεσή ότι 
θα δύναται η ευκαιρία σε Ευρωπαί-
ους πολίτες, στη βάση εισοδηματι-
κών κριτηρίων, να επισκέπτονται άλ-
λες Ευρωπαϊκές χώρες σε περιόδους 
χαμηλής ζήτησης, ή και προς τις χώ-
ρες της Μεσογείου που δεν συμπερι-
λαμβάνονται στην Ευρωπαϊκή Ήπειρο 
σε δεύτερη φάση, θα βοηθούσε προς 
αυτή την κατεύθυνση. Οι σύνεδροι, 
εξέφρασαν την πρόθεση για στήριξη 
της εισήγησης αλλά και την έντονη δι-
άθεση τους για περαιτέρω συζήτηση 
του θέματος.
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Ο Δίκαιος

Το νέο σήριαλ που παίζεται στον Ακάμα, 
αυτή τη φορά για την διάνοιξη και δια-
πλάτυνση δρόμων στο πλαίσιο της λει-
τουργίας του Εθνικού Δασικού Πάρκου…

Το Ευρωκοινοβούλιο το οποίο συνεχίζει 
την υποκριτική πολιτική του όσο αφορά 
την Κύπρο και τις κυρώσεις κατά της Ρω-
σίας…

Το ΕΒΕ Πάφου που δεν αφήνει εγκατα-
λείπει την προσπάθεια για ολοκλήρω-
ση του δρόμου αεροδρομίου- τουρι-
στικής περιοχής και ζήτησε συνάντηση 
με τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας… 

Το ψαλίδι της κυβέρνησης σε έργα της 
Πάφου, που μετά την ανέγερση των 
γραφείων των Κοινωνικών Ασφαλίσεων 
ελπίζουμε να μην επεκταθεί και αλλού…

Το μεγάλο πρόβλημα και την μανία 
καταδίωξης που αντιμετωπίζουν κά-
ποια πολιτικά πρόσωπα στην Κύπρο 
με αποτέλεσμα να βλέπουν παντού ε-
χθρούς…

Τον καιρό που μετά τις λίγες βροχές τις 
προηγούμενης εβδομάδα το γύρισε και 
πάλι στην καλοκαιρία Νοέμβρη μήνα…

Τους κυνηγούς που συνεχίζουν κάθε 
Κυριακή – Τετάρτη τις εξορμήσεις,   πε-
ριμένοντας να τους φέξει και αν κτυ-
πήσουν κάποιο θήραμα…

Την Πάφο μας που συνεχίζει αν δέχεται 
τουρίστες, με αποτέλεσμα τα ξενοδο-
χεία μας να δουλεύουν ακόμα σε φουλ 
ρυθμούς…

Την διάθεσή μας που αλλάζει όσο πλη-
σιάζει ο Δεκέμβρης, αλλά κάποιοι δυ-
στυχώς δεν αφήνουν το πνεύμα των 
Χριστουγέννων να μας πλησιάσει… 

Τις Χριστουγεννιάτικες εκδηλώσεις που 
θα αρχίσουν με το καλημέρα του Δεκέμ-
βρη, ιδιαίτερα σε σχολεία και θα τρέχου-
με από γιορτή σε παζαράκι και φτου απ’ 
την αρχή…

Τους υποψηφίους για τα διάφορα πό-
στα στην τοπική αυτοδιοίκηση που 
άρχισαν ήδη τα τραπεζώματα και τις 
επαφές…

Τον συμπολίτη μας δικηγόρο Χριστόφο-
ρο Σιαηλή που ο οποίος κατέκτησε το 
χρυσό μετάλλιο στο διαγωνισμό World 
Natural Bodybuilding Federation (WNBF) 
– IRON WALHALLA PRO II SHOW που έ-
γινε στις 5 Νοεμβρίου 2023 στη Γερ-
μανία στην κατηγορία Men’s Physique 
Professional (PRO)...

Τους ασυνείδητους που εξακολου-
θούν αν γράφουν συνθήματα και άλ-
λες ασυναρτησίες σε πινακίδες τρο-
χαίας ή όπου αλλού βρουν καθαρή ε-
πιφάνεια…

Τον Πολίτη που έπιασε στα πράσα όχη-
μα βαν εταιρείας που εκδίδει εξώδικα 
για υπερβολική ταχύτητα, να… πετάει 
χαμηλά με 140 χιλιόμετρα...

Χαράλαμπος Πάζαρος 

O βουλευτής Πάφου του ΔΗ-
ΣΥ που συνεχίζει τις τακτι-
κές και γόνιμες συναντήσεις 
του με Υπουργούς και άλ-
λους λειτουργούς της Δημό-
σιας υπηρεσίας για προώθη-
ση  προβλημάτων της επαρχί-
ας μας…

Γιάγκος Τσίβικος 

Πάνω ο κοινοτάρχης της Ίννι-
ας, που για άλλη μια φορά τα 
λέει έξω από τα δόντια για τα 
όσα τεκταίνονται στον Ακάμα 
και για την ταλαιπωρία των 
κατοίκων της περιοχής από το 
όλο θέμα…

Χριστουγεννιάτικος 
διάκοσμος 

Πάνω ο Χριστουγεννιάτικος 
διάκοσμος που εμφανίστη-
κε τις τελευταίες ημέρες σε 
κεντρικά σημεία της πόλης 
και σε κυκλικούς κόμβους, 
αλλάζοντας τη διάθεση κα-
τοίκων και επισκεπτών …

Τμήματα Δημοσίου 

Κάτω τα αρμόδια κυβερνη-
τικά τμήματα που δεν πή-
ραν έγκαιρα «χαμπάρι» ό-
λα όσα  έγιναν στον Ακά-
μα, με αποτέλεσμα να πε-
ριπλεχθεί η κατάσταση…

Αστυνομικοί 

Κάτω τα μέλη της αστυνο-
μίας που κατά τις εφόδους 
τους για πάταξη της πα-
ράνομης εργοδότησης  ε-
νεργούν αψυχολόγητα, και 
συμπεριφέρονται με τρό-
πο που δεν τιμά κανένα…

Ερώτηση
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Είναι έτσι;
Ε

Ο Υπουργός Εργασίας, Γιάν-
νης Παναγιώτου, ο οποίος 

σημειωτέο ότι είναι από τους Υ-
πουργού που δουλεύουν μεθοδι-
κά και με κάθε σοβαρότητα, επα-
νέλαβε μέσα στην εβδομάδα, με 
αφορμή τη συζήτηση στην αρμό-
δια επιτροπή της βουλής, ότι δεν 
υπάρχει πρόθεση διαφοροποί-
ησης του πλαισίου λειτουργίας 
των καταστημάτων που, εδώ και 
μια δεκαετία, τους επιτρέπει να 
λειτουργούν και τις Κυριακές.
Ο κύριος Παναγιώτου πρόσθεσε 
μάλιστα, ότι δεν μπορεί να αντι-
ληφθεί ποιο είναι το νομικό κε-
νό, στο θέμα της ρύθμισης των 
ωραρίων λειτουργίας των κατα-
στημάτων, για το οποίο έγινε λό-
γος στην κοινοβουλευτική Επι-
τροπή Εργασίας.
«Αλλά», πρόσθεσε, «αν η Νομι-
κή Υπηρεσία θεωρεί ότι θα χρει-
αστεί κάποια ρύθμιση, αυτή θα 
γίνει, χωρίς να επηρεαστεί το υ-
φιστάμενο πλαίσιο λειτουργίας 
των καταστημάτων».
Ο υπουργός Εργασίας ανέφερε 
ακόμα, ότι από τη συζήτηση, δεν 
έχει συμπεράνει ότι υπάρχουν 
πολιτικά κόμματα που επιθυ-
μούν τα εμπορικά καταστήματα 
να είναι κλειστά τις Κυριακές.
Μα δεν είναι τα κόμματα που έ-
χουν αντιρρήσεις κύριε Υπουρ-
γέ. Οι εργαζόμενοι είναι που έ-
χουν ενστάσεις καθώς είναι στο 
δικό σας χέρι με ένα διάταγμα 
να κανονίσετε το ωράριο εργα-
σίας τους.
Ρωτάτε όμως πόσοι από αυτούς 
τους εργαζόμενους, πληρώνο-
νται υπερωρίες για την εργασία 
τους τις Κυριακές και πόσα;
Είναι λοιπόν όλοι οι βουλευτές 
και τα κόμματα ευχαριστημένοι 
με το υπάρχον ωράριο, ή μή-
πως όχι; Και αν δεν είναι γιατί 
δεν το λένε;

39χρονος αλλοδαπός που εμφανιζόταν 
ως εισαγωγέας οχημάτων καταζητείται 

από την αστυνομία. Σύμφωνα με τον εκ-
πρόσωπο τύπου της αστυνομικής διεύθυν-
σης Πάφου Μιχάλη Νικολάου καταγγέλθη-

κε από τρία πρόσωπα ότι μεταξύ Μαΐου 
και  Ιουλίου, ο 39χρονος τους απέσπασε 
χρηματικό ποσόν 55 περίπου χιλιάδων ευ-
ρώ με σκοπό να τους εισάξει συγκεκριμέ-
να οχήματα στην Κύπρο. Όπως διαπιστώ-
θηκε ο 39χρονος έχει αναχωρήσει από την 
Κύπρο.
Η αστυνομία όπως ανέφερε  στο ράδιο κό-
σμος ο κ Νικολάου εκτιμά ότι ενδεχομένως 
και άλλοι πολίτες να έχουν εξαπατηθεί από 
τον 39χρονο και τους κάλεσε να ενημερώ-
σουν την αστυνομία. 

Προσοχή! Παντού απάτες...

Την ανάγκη λήψης πρόσθετων μέτρων 
για την αντιμετώπιση της κυκλοφορι-

ακής συμφόρησης τις ώρες αιχμής στους 

δρόμους έξω από τα σχολεία του κέντρου 
επεσήμανε μιλώντας στο ράδιο Κόσμος ο 
Λυκειάρχης του πρώτου Λυκείου Ανδρέας 
Ιωσήφ. 
Με αφορμή τον τραυματισμό μαθήτριας 
του σχολείου ο κ. Ιωσήφ ανέφερε ότι πρέ-
πει να γίνουν διευθετήσεις στην περιοχή 
ειδικά τις πρωινές ώρες που ο ήλιος επηρε-
άζει την ορατότητα των οδηγών που κατευ-
θύνονται προς τη Γεροσκηπου. 
Όπως ανέφερε, από τύχη η 15χρονη μαθή-
τρια δεν κτυπήθηκε και από δεύτερο διερ-
χόμενο αυτοκίνητο.

Συνέβη το κακό...



        

Πυρ και μανία
Ποιος είδε τον κοινοτάρχη Ίννιας Γιάγκο 
Τσίβικο και δεν τον φοβήθηκε για το θέ-
μα των αντιδράσεων των Περιβαλλοντι-
κών Οργανώσεων για τα έργα οδοποιίας 
στον Ακάμα. Ο κ. Τσίβικος απέδωσε τις 
αντιδράσεις αυτές σε μικροσυμφέροντα 
και σκοπιμότητες, ενώ κατηγόρησε τις 
περιβαλλοντικές οργανώσεις ότι ήταν 
παρούσες σε όλες τις συσκέψεις για τον 
Ακάμα και είχαν δώσει και την συγκατά-
θεσή του για τα έργα. Σίγουρα πάντως 
κ. πρόεδρε, στο θέμα του Ακάμα, υπάρ-
χουν μικροσυμφέροντα αλλά κυρίως με-
γαλοσυμφέροντα…

Στα καφενεία
Κάποιοι, την ώρα που γίνεται μεγάλο 
παρασκήνιο αναφορικά με την επιλο-
γή των προσώπων που θα στηρίξουν τα 
κόμματα για τις δημαρχίες, αντιδημαρχί-
ες αλλά και για περιφερειάρχη στην Πά-
φο, κάθονται στα καφενεία και προβάλ-
λουν τη δική τους υποψηφιότητα, δηλώ-
νοντας μάλιστα ότι οι ίδιοι θα είχαν προ-
βάδισμα εάν τους υποστήριζαν.
Ιδού η Ρόδος λοιπόν δεν θα είναι οι πρώ-
τοι που κατέρχονται ανεξάρτητοι… 

Κούρεμα
Μην παίρνετε θάρρος οι κουρεμένοι, 
μετά τη δικαίωση του Ρώσου καταθέ-
τη από το Ανώτατο Δικαστήριο ο οποίος 
κέρδισε υπόθεση κατά της Δημοκρατίας, 
αξιώνοντας αποζημιώσεις περίπου 800 
χιλιάδων ευρώ. Κύπριοι κουρεμένοι δε 
νομίζουμε να δικαιωθούν γιατί αλλιώς 
θα ανοίξουν το ασκό του Αιόλου. Πού θα 
βρεθούν τόσα χρήματα για να αποζημι-
ωθούν όλοι όσοι κουρεύτηκαν το 2013, 
με το κλείσιμο της Λαϊκής Τράπεζας;
Και γιατί έπρεπε να περάσει τόσος και-
ρός για να δικαιωθεί ο πρώτος κουρε-
μένος;

Τελικά, έχουν μαζευτεί πολ-
λοί υποψήφιοι για τη θέ-

ση του περιφερειάρχη στην 
Πάφο, και ο πονοκέφαλος τω 
κομμάτων μεγαλώνει, καθώς 
δεν θέλουν να αποφασίσουν 
αφήνοντας δυσαρεστημένους. 
Δεν είναι μόνο οι τέσσερις που 
συμπεριέλαβε στη δημοσκόπησή του ο ΔΗΣΥ, 
είναι και άλλοι, οι οποίοι κινούνται πέραν των 
κομμάτων ΔΗΚΟ και ΔΗΣΥ. Αλλά και από αυτά 
τα κόμματα υπάρχουν κι άλλοι ενδιαφερόμε-
νοι οι οποίοι ήδη δυσαρεστήθηκαν, από την 
τακτική του ΔΗΣΥ. Το ΔΗΚΟ βέβαια ακόμα δεν 

μίλησε όπως και τα υπόλοι-
πα κόμματα που κάνουν τους 
δικούς τους σχεδιασμούς και 
τουλάχιστον τοπικά δεν θα δε-
χτούν να πάρουν κατεύθυνση 
από τον ΔΗΣΥ.  Και στον Δημο-
κρατικό Συναγερμό όμως ήδη 
σημειώνονται αντιδράσεις, α-

πό τοπικά κυρίως στελέχη που δεν συμφωνούν 
με τον τρόπο που επιλέγονται οι υποψήφιοι.
Ο Δεκέμβριος πάντως θα αποτελέσει μήνα έ-
ντονων διεργασιών και ίσως εκπλήξεων ιδιαί-
τερα για την θέση του περιφερειάρχη.
Ίδωμεν…  

(τζιαί μεις το γράψαμε...)

«Συ είπας...» οι ατάκες της βδομάδας 

Γ. Σαββίδης

Θα ακολουθήσουν 
και άλλες ποινικές 
διώξεις στη βάση 
παρανομιών του 
προγράμματος 

πολιτογραφήσεων…

- Και πόσοι θα καταδικαστούν;

Σ. Παπαθεοδώρου

Το έγκλημα άλλαξε 
στην Κύπρο. Από τις 
διαρρήξεις πήγαμε 
στο οικονομικό έγκλη-
μα και κυρίως στο 

ηλεκτρονικό έγκλημα...

- Και η αστυνομία έμεινε με τους 
ζαπτιέδες και τους τσιαούσηδες…

Γ. Παπαχριστοφή

Ο κατασκηνωτικός χώρος 
της Πόλης Χρυσοχούς 
έχει περάσει στα χέρια 
του Δήμου με απόφαση 
Δικαστηρίου...

- Στη διάθεση του κοινού πότε θα 
περάσει;

«Tα σχόλια δικά σας» ...

Α. Ιωσήφ 

“Πρέπει να γίνουν διευθετήσεις στην 
περιοχή ειδικά 
τις πρωινές ώρες 
που ο ήλιος 
επηρεάζει την 
ορατότητα  των 
οδηγών που κα-
τευθύνονται προς 
τη Γεροσκήπου...”

- Γυαλιά ηλίου ή να βγαίνει ο ήλιος από 
τη Δύση;

Χ. Πάζαρος 

“Εντός Δεκεμβρίου θα ανακοινωθούν ονό-
ματα για τους υποψηφίους Δημάρχους 

που θα στηρίξει 
το κόμμα και 
την πρώτη 
εβδομάδα του 
Δεκέμβρη θα 
υποβληθούν οι 
υποψηφιότητες 
για Δημοτικούς 
Συμβούλους…”

- Με αυτούς που εξήγγειλαν ήδη τι θα 
γίνει;

Χ. Σαββίδης

“Η Υπ. Παιδείας, να μας ενημερώσει σε 
ποιο στάδιο βρίσκεται 

η απόφαση για 
σχεδιασμό νέων 
σχολικών μονά-
δων στην Πάφο 
και ποια είναι τα 
χρονοδιαγράμμα-
τα υλοποίησης...”

- Στο στάδιο Στέλιος Κυριακίδης και στις 
Ελληνικές Καλένδες…

Β. Φακοντής

“Κάθε φωνή που προστίθεται στην απαίτηση 
για παύση των επιχειρή-

σεων στη Γάζα, 
είναι χρήσιμη, 
ιδιαίτερα αν η 
φωνή προέρχεται 
από τη δική μας 
χώρα που γνωρίζει 
καλύτερα από 
άλλες τι σημαίνει 

αυτή η τραγωδία...”

- Όπως και πόσο εύκολα ξεχνάμε…

Είπαν...
Ήταν όλοι εκεί

Σπάνια δυστυχώς πολιτικά χαρακτηρισμένα 
πρόσωπα απολαμβάνουν την αποδοχή από 

όλους τους κομματικούς χώρους.
Ο αείμνηστος Γιάννος Αναστάση, ο Γιάννος της 
ΕΚΑ, ήταν ένας από αυτούς τους ανθρώπους. 
Ταγμένος στο χώρο της αριστεράς και του ΑΚΕΛ 
αλλά με την σκέψη και τον ενδιαφέρον του πά-
ντα στον άνθρωπο από όποιο χώρος και αν αυ-
τός προερχόταν.  
Αυτό διαφάνηκε και στο φιλολογικό μνημόσυνο 
που πραγματοποιήθηκε στην κοινότητά του Νατά 
την περασμένη Κυριακή όπου η αίθουσα του Πο-
λιτιστικού Κέντρου αποδείχτηκε πολύ μικρή για 
να χωρέσει την αγάπη όλων προς το πρόσωπό.
Ήταν όλοι εκεί. Πέρα από τον Γ.Γ. του ΑΚΕΛ Στέ-

φανος Στεφάνου και τον Γ.Γ. της ΕΚΑ Πανίκο Χά-
μπα που ήταν και οι κύριοι ομιλητές στην εκδή-
λωση. Άνθρωποι από όλους τους πολιτικούς χώ-
ρους έδωσα το παρόν τους θέλοντας να τιμή-
σουν τον Γιάννο και το έκαναν με τον καλύτερο 
τρόπο.

Μαζεύονται πολλοί
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Παραβίασαν το ΚΕΠ… Γυαλιά καρφιά στο Γραφείο Εργασίας…

Κ α φ ε ν ε ί ο 
η  Π ά φ ο ς

κομματικά μαγειρεία
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Σ ε συνεχείς συλλήψεις παράνομων αλλο-
δαπών από τρίτες χώρες προχωρούν οι 

αρμόδιες υπηρεσίες του κράτους το τελευ-
ταίο διάστημα και καλά κάνουν.
Στην προσπάθειά τους αυτή βέβαια, εισβάλ-

λουν σε διάφορες επιχειρήσεις και εργοτά-
ξια, για να ελέγξουν εάν υπάρχουν παράνο-
μοι εργοδοτούμενοι.
Αυτό το καταλαβαίνουμε να γίνεται σε κά-
ποιο εργοτάξιο, άντε και σε κάποιο εργοστά-
σιο αλλά δεν μπορεί να εφαρμόζουν την ίδια 
τακτική για παράδειγμα στα ξενοδοχεία και 
στα κέντρα αναψυχής.
Φαντάσου δηλαδή να είσαι πελάτης σε κά-
ποιο ξενοδοχείο του εξωτερικού και ξαφνικά 
να δεις να εισβάλλουν σε αυτό αστυνομικοί. 
Δεν αποκομίζεις και την καλύτερη εικόνα.
Ναι να γίνονται έλεγχοι αλλά λίγη διακριτικό-
τητα σε τέτοιους χώρους φέτος που ο τουρι-
σμός πάει καλά δεν θα έβλαπτε κύριοι…

Λίγη λεπτότητα δεν βλάπτει

Τελικά αυτά τα Cyprus Confidential, ή-
ταν όλο λάδι, λάδι και τηγανίτα τίποτα. 
Τι μας αποκάλυψαν δηλαδή που δεν ξέ-
ραμε; Ότι κάποιοι τα πήραν χοντρά εκ-
μεταλλευόμενοι παραθυράκια;

Ότι και να λέμε για την, οικονομία, την 
πρόοδο μας και τα σχετικά, είμαστε ακό-
μα πολύ πίσω ως ευρωπαϊκή χώρα. Φτά-
νει μόνο να σκεφτούμε ότι εδώ και τόσα 
χρόνια δεν έχουμε κάνει βήματα ακόμα 
και στη διαχείριση των σκουπιδιών μας…

Οργιώδες είναι το παρασκήνιο σχετικά 
με τις υποψηφιότητες για την δημαρχία 
της Πάφου και τον πρόεδρο του Επαρχι-
ακού Οργανισμού. Ακόμα όμως θα παι-
χτούν πολλά επεισόδια…

Αυξήθηκε η τιμή του χαρτιού υγείας κατά 
17,4%!!! Και να φανταστείτε ότι η κυβέρ-
νησης λαμβάνει και μέτρα κατά της ακρί-
βειας. Σε λίγο όπως πάμε θα είναι πολυ-
τέλεια να σκουπίζεσαι με χαρτί υγείας…

Για κάποιον περίεργο λόγο, όπου γίνο-
νται έργα οδοποιίας στην Πάφο, στε-
νεύουν οι δρόμοι. Να δείτε που κάποτε 
θα το πληρώσουμε…

Επί τέλους, ο ΚΟΑ αποφάσισε να βάλει 
λίγα χρήματα για να επαναλειτουργήσει 
το Ολυμπιακό Κολυμβητήριο Γεροσκή-
που το οποίο παραμένει ντροπή για ό-
λους μας…

Ο Υπουργός Εργασίας δήλωσε ότι στό-
χος της κυβέρνησης είναι η μεταρρύθ-
μιση του συνταξιοδοτικού μέχρι το 2025 
με στόχο να ενισχυθούν, μεταξύ άλλων, 
οι συντάξεις των εργαζομένων του ιδιω-
τικού τομέα. Εάν το καταφέρουν θα μας 
εκπλήξουν όλους ευχάριστα…

Δηλαδή αυτούς τους ξένους (Βρετανούς 
νομίζω) εμπειρογνώμονες που θα φέ-
ρουμε για να βοηθήσουν την αστυνομία 
στις έρευνες και να ενισχύσουν την εμπι-
στοσύνη διεθνώς λαλά και εσωτερικά 
στην Κύπρο πόσο θα τους πληρώσουμε; 

Στην αποκάλυψη ότι θα ακολουθήσουν 
και άλλες ποινικές διώξεις στη βάση πα-
ρανομιών του προγράμματος πολιτο-
γραφήσεων, προέβη ο Γενικός Εισαγγε-
λέας Γιώργος Σαββίδης. Το θέμα όμως 
δεν είναι πόσοι θα διωχθούν αλλά πό-
σοι θα καταδικαστούν…

Ολοκληρώθηκε τη Δευτέρα η 3η και τε-
λευταία διαδικασία της φάσης που α-
φορά την εκδήλωση ενδιαφέροντος για 
συμμετοχή στα διοικητικά συμβούλια 
Νομικών Προσώπων Δημοσίου Δικαίου 
μέσω του Γνωμοδοτικού Συμβουλίου. 
Το θέμα όμως δεν ήταν ποτέ αυτοί που 
ενδιαφέρονται αλλά αυτοί που τους δι-
ορίζουν…

Ξεκίνησε ο στολίσκος από την Τουρκία 
προς την Γάζα με τον Τούρκο διοργανω-
τή της να λέει πως θα κάνουν στάση και 
σε λιμάνι της κατεχόμενης Κύπρου. 
Ελπίζουμε να μην έχουμε επανάληψη 
των γεγονότων του Mavi Marmara…
Δεν μάθαμε τι ακριβώς έβγαλε η δημο-
σκόπηση του ΔΗΣΥ για τον περιφερει-
άρχη στην Πάφο. Μήπως οι επιλογές 
δεν ήταν οι σωστές;

Ο Δίκαιος

Θυμός
Έρχονται τα Χριστούγεννα στολίζουνε τους δρόμους 

και τους πατούν στην Κύπρο μας, 
όπως πατούν τους νόμους…

Όποιος θυμώσει τελικά, μπουκάρει δίχως σκέψη 
και σπάζει αδιάκριτα την πάρτι του να τέρψει.

Υπηρεσίες χρήσιμες, για την ευημερία, 
τις κάνουνε λαμπόγυαλο, με κάθε ευκαιρία.
Κι ο κάθε ασυμμάζευτος, κάθε αδικημένος, 

είναι εν δυνάμει ύποπτος και βρίσκεται μπλεγμένος.
Άργησε το επίδομα, ή ήρθε μειωμένο, 

θα σπάσω τα γραφεία τους, γιατί να περιμένω.
Έτσι κι αλλιώς στην τελική σίγουρα θα γλιτώσω, 

λογαριασμό στα σίγουρα δεν πρόκειται να δώσω

Παλαίμαχοι

Όπως υπάρχουν παλαίμαχοι στο ποδόσφαι-
ρο έτσι υπάρχουν παλαίμαχοι και στην πο-

λιτική. 
Δυο παλαίμαχοι λοιπόν της πολιτικής συναντή-
θηκαν μέσα στην εβδομάδα στα γραφεία του 
Αδέσμευτου και είχαν πολλά να πουν Αντρέας 
Χριστοδούλου και Γιώργος Παντελίδης, μπορεί 
να ανήκουν σε διαφορετικούς πολιτικούς χώ-
ρους αλλά σίγουρα έχουν πολλά που τους ενώ-
νουν. Όπως όλοι έχουμε πολλά που μας ενώ-
νουν σε αυτό τον τόπο. 
Απλά σήμερα επιλέγουμε να ασχολούμαστε πε-
ρισσότερο με αυτά που μας χωρίζουν.
Αυτή είναι και η ειδοποιός διαφορά των παλαί-

μαχων με τους σημερινούς ενασχολούμενους με 
την πολιτική.
Μακάρι να κυριαρχήσει κάποτε η νοοτροπία των 
έμπειρων παλιότερων πολιτικών παραγόντων. 
Θα ήταν πολύ διαφορετικά τα πράγματα στην 
πολιτική και βεβαίως στις ζωές όλων μας…

Πρόσφατα μάθαμε ότι επικεφαλής σε μεγά-
λο οργανισμό, έφτασε στο σημείο να ψά-

χνει τα Σαββατοκύριακα τα συρτάρια των εργα-
ζομένων!!!
Δύσκολο να το πιστέψει κανείς αλλά αληθινό και 
το ερώτημα είναι τι ψάχνει να βρει  ο/η εν λόγω 
επικεφαλής…
Είναι σαφές ότι ο χώρος δουλειάς των εργαζομέ-
νων δεν τους ανήκει αλλά το να ψαχουλεύει κά-
ποιος το προσωπικό σου συρτάρι στο γραφείο 
σου, δεν είναι κάτι που καταπίνεται εύκολα. 
Και μόνο απελπισία και μανία καταδίωξης φα-
νερώνει μια τέτοια ενέργεια, για να μη αναφερ-
θούμε σε άλλα κίνητρα…

Αυτό πάει πολύ!!!

Μ. Στυλιανού

Οι εκπρόσωποι του Τμήματος Περιβάλ-
λοντος, ούτε το Επιμελητήριο, ούτε τους 

παρευρισκόμενους Βου-
λευτές, ούτε και εκπρό-
σωπους άλλων υπη-
ρεσιών και τμημάτων 
κατάφεραν να πείσουν 
για τους λόγους που α-
πορρίπτουν το έργο της 

ολοκλήρωσης του δρόμου αεροδρομί-
ου-τουριστικής περιοχής δήλωσε ο διευ-
θυντής του ΕΒΕ Μαρίνος Στυλιανού.
Ναι αλλά κρατούν και το μαχαίρι και το 
καρπούζι όπως φαίνεται οπόταν μόνο με 
πολιτική απόφαση θα ολοκληρωθεί το 
έργο όπως έγινε και σε άλλες περιπτώ-
σεις για άλλα έργα, σε άλλες επαρχίες…

Χ. Τσαγγάρης

Ο Χαμπής Τσαγγάρης, ο Χαμπής ο χαρά-
κτης όπως είναι ευρύτερα γνωστός στην 

Κύπρο αλλά καις ε ολό-
κληρο τον κόσμο, είναι 
αναμφίβολα ένας καλλι-
τέχνης που τιμά την Κύ-
προ διεθνώς. Και όμως α-
πό το 2019 αντιμετωπίζει 
πρόβλημα στο Μουσείο 

που ο ίδιος λειτούργησε στα Πλατανί-
σκια, σε σπίτι που του μισθώθηκε καθότι 
πρόσφυγας και αυτό δεν έγινε δυνατό να 
λυθεί μέχρι σήμερα. 
Πρόβλημα υγρασίας από παρακείμενη 
οικία ανάγκασε τον Χαμπή πρόσφατα 
και εφ’ όσον δεν έβρισκε πουθενά αντα-
πόκριση να ανακοινώσει ότι θα κλείσει 
το μουσείο.
Και μόνο αυτή την εβδομάδα το Υπουρ-
γείο εσωτερικών και η Υφυπουργός Πολι-
τισμού συγκινήθηκαν και έστειλαν μηχα-
νικό να επιλύσει το πρόβλημα.
Αν είναι δυνατόν μετά να μιλάμε για πο-
λιτισμό στην Κύπρο.

Χ. Χαραλάμπους

Μήνυμα ενώπιον των βουλευτών, φρό-
ντισε να στείλει  ο διευθυντής του Γρα-

φείου του Προέδρου της 
Δημοκρατίας, Χαράλα-
μπος Χαραλάμπους, πως 
η Κυβέρνηση, υπηρετεί 
το τρίπτυχο (α) μηδενική 
ανοχή, (β) καμία κάλυψη 
σε κανένα και (γ) να μην 

μείνει καμία σκιά. 
«Είμαστε αποφασισμένοι να προστατεύ-
σουμε την αξιοπιστία και τη φήμη της 
χωράς μας ως κέντρο παροχής σωστών 
υπηρεσιών και ελκυστικό προορισμό ποι-
οτικών και σωστών επενδύσεων», είπε 
μεταξύ άλλων ο κ. Χαραλάμπους, αναφε-
ρόμενος βέβαια στο θέμα των αποκαλύ-
ψεων από το κονσόρτιουμ δημοσιογρά-
φων της ICIJ, Cyprus Confidential.
Να το δούμε και να μην το πιστεύουμε 
κύριε Χαραλάμπους. Γιατί ξέρετε πόσες 
φορές και από πόσους τα ακούσαμε αυ-
τά στην σύντομη ιστορία της Δημοκρατί-
ας μας; Εδώ ούτε αυτούς που πρόδωσαν 
την Κύπρο και έμεινε η μισή δεν καταφέ-
ραμε ποτέ αν τους καταδικάσουμε…
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Φεύγει ο Αλεξάνδρου από το Τμήμα Δασών 

Αφυπηρετεί από την ερχόμενη Δευτέρα ο διευθυντής του Τμή-
ματος Δασών Χαράλαμπος Αλεξάνδρου, χρέη αναπληρωτή α-

ναλαμβάνει ο Ανδρέας Χρήστου. Ο κ. Αλεξάνδρου κανονικά αφυ-
πηρετεί την 1η Μαρτίου και λόγω συσσωρευμένων αδειών από τη 
Δευτέρα 27 Νοεμβρίου θα βρίσκεται σε άδεια. 
Σε αποκλειστικές δηλώσεις στο radiocosmos o κ. Αλεξάνδρου, χαρα-
κτήρισε ως επίτευγμα του την νέα νομοθεσία για δάση, η οποία όπως 
είπε απαγορεύει κάθε είδους παρέμβαση για αναπτύξεις.  Σχολιάζο-
ντας τα όσα ακούστηκαν στην κοινοβουλευτική επιτροπή περιβάλ-
λοντος ο κ. Αλεξάνδρου επέμεινε, πως όλοι γνώριζαν για τις διαδι-
κασίες που ακολουθήθηκαν τόσο για τους σχεδιασμούς των έργων 
όσο και για τους περιβαλλοντικούς όρους. Το Τμήμα Δασών είπε είχε 
την ευθύνη υλοποίηση των έργων που είχαν εγκριθεί. Αναφερόμε-
νος στο πάγωμα των έργων τόνισε ότι μελετάται η επιστολή της εται-
ρίας και επεσήμανε ότι υπάρχει κίνδυνος αν γίνει δεκτή να μπλέξει 
η Δημοκρατία σε οικονομικές απαιτήσεις. Υπενθύμισε ότι εκκρεμεί 
στην Κεντρική Επιτροπή Αλλαγών και Απαιτήσεων το θέμα της παρά-
τασης που ζήτησε η εταιρία για ολοκλήρωση του έργου.

Αποκαλύψεις Οδυσσέα

Τα όσα ανέφερε στην κοινοβουλευτική Επιτροπή Περιβάλλοντος ο Γε-
νικός Ελεγκτής Οδυσσέας Μιχαηλίδης, συνιστούν ράπισμα για την 

κυβέρνηση και την υποτιθέμενη διοικητική έρευνα 
που άρχισε από την Δευτέρα. Ο κ. Μιχαηλίδης χα-
ρακτήρισε ευπρόσδεκτη, την έρευνα πλην όμως, ό-
πως είπε, το Υπουργείο πρέπει να την αναθέσει σε 
άλλο λειτουργό, καθότι ο λειτουργός στον οποίο α-
νατέθηκαν τα καθήκοντα διερεύνησης βρίσκεται σε 
απόσπαση από το Τμήμα Δασών στο Υπουργείο Γε-

ωργίας, η ελεγχόμενη οντότητα είναι το Τμήμα Δασών όπως και οι ελεγ-
χόμενοι λειτουργοί είναι προϊστάμενοί του στο Τμήμα από όπου έχει α-
ποσπαστεί. Σχετικά με τον διευθυντή του έργου και ανώτερο συντηρητή 
δασών του Τμήματος Δασών, ανέφερε ότι τίθενται ερωτηματικά για την 
καταλληλότητα του. «Εάν ο υπεύθυνος του έργου θεωρεί ότι όλα βαί-
νουν καλώς, τίθεται ζήτημα κατά πόσο είναι κατάλληλος να διεκπεραιώ-
σει το έργο που του έχει ανατεθεί». 
Για τον μελετητή και ιδιοκτήτη του γραφείου μελετών ανέφερε ότι αυ-
τός ίδρυσε πριν πολλά χρόνια γραφείο μελετών, το 2013 ενέγραψε ε-
ταιρεία, το 2016 όταν διορίστηκε Δημοτικός Μηχανικός στην Πάφο ενέ-
γραψε όλες τις μετοχές της εταιρείας σε τρίτο πρόσωπο και το 2023 όταν 
παραιτήθηκε από το Δήμο έγινε ξανά διευθυντής και μοναδικός μέτοχος. 
Όσον αφορά τον επιβλέποντα μηχανικό που εργοδοτείται από την ίδια 
εταιρεία, ανέφερε ότι πρόκειται για πρώην ανώτερο μηχανικό της επαρ-
χιακής διοίκησης Πάφου, ιδιοκτήτη στιαδιού στον Ακάμα που έλαβε 
άδεια από την ίδια την επαρχιακή διοίκηση Πάφου ενώ αργότερα ε-
πέκτεινε παράνομα την εξοχική κατοικία. 

Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ακατάχνωτα
Το λέγαμε συχνά από αυτή την στήλη ότι 
οι διάφοροι δελφίνοι που εποφθαλμιούν 
τις καρέκλες των Δημάρχων και Επαρχια-
κών Συμβουλίων ότι δεν θα έπρεπε να βιά-
ζονται, διότι θα υπήρχαν εκπλήξεις. Μια α-
πό αυτές τις εκπλήξεις που αλλάζει άρδην 
τα δεδομένα στην εκλογική αναμέτρηση 
είναι η υποψηφιότητα του πρώην Υπουρ-
γού Εσωτερικών και Υγείας και προέδρου 
του Πάφος 2017 Χρίστου Πατσαλίδη για την 
προεδρία του Επαρχιακού Συμβουλίου. Η 
εκδήλωση της πρόθεσης του κ. Πατσαλίδη 
να είναι υποψήφιος προκάλεσε μεγάλη κι-
νητικότητα σε όλα τα κόμματα. Τις επόμε-
νες μέρες αναμένονται ανακοινώσεις κομ-
μάτων για την στήριξη του... 

Προβληματισμό προκαλεί η επιμονή της Αρ-
χής Λιμένων Κύπρου για την εμπορική εκμε-
τάλλευση που σχεδιάζει στην επέκταση του 
λιμανιού στο Λατσί. Ο σχεδιασμός προβλέ-
πει 17 καταστήματα κέντρα αναψυχής - εστι-
ατόρια και καφετέριες, εμπορικά καταστή-
ματα. Το ερώτημα είναι που θα βρεθούν και 
οι χώροι στάθμευσης για να εξυπηρετήσουν 
αυτή την ανάπτυξη. Εκτός και αν κάνουν υ-
ποθαλάσσιο χώρο στάθμευσης... 

Το 2025 διαβεβαιώνει ο Υπουργός Μεταφο-
ρών, ότι θα προκηρυχθούν οι προσφορές 
για τον κόμβο της Μεσόγης που θα ενώνε-
ται με τον αυτοκινητόδρομο Πάφου – Πό-
λης. Κάλλιο αργά παρά ποτέ... 

Διαφημίζει ο Δήμαρχος Πάφου την βελτί-
ωση δρόμων στην Πάφο αλλά υπάρχουν ο-
ρισμένες γειτονιές στο Αναβαργός, που θυ-
μίζουν Γάζα μετά τους βομβαρδισμούς του 
Ισραήλ...  

Από την περασμένη εβδομάδα που ο Πρό-
εδρος της Δημοκρατίας έκανε δημόσια δή-
λωση για τα έργα στον Ακάμα, το θέμα βρί-
σκεται στην επικαιρότητα. Η δήλωση του 
Προέδρου ότι ενοχλήθηκε από τις εικόνες 
των έργων, οδήγησε τον Υπουργό Γεωργί-
ας που την προηγούμενη μέρα είχε δηλώ-
σει ότι δεν είχε δει σημεία και τέρατα να δι-
ατάξει διοικητική έρευνα. Τα υπόλοιπα που 
ακολούθησαν, κατέδειξαν ότι η προχειρό-
τητα και ο ερασιτεχνισμός βασιλεύουν ακό-
μη σε διάφορα κυβερνητικά τμήματα...

Στο Νοσοκομείο Πάφου επικρατεί νηνεμία 
το τελευταίο διάστημα, όμως όπως λένε κά-
ποιοι, σύντομα θα ξεσπάσουν θύελλες. Ανα-
μένουμε λοιπόν τα νεότερα... 

Αν δεν είχε μεσολαβήσει η κρίση και ο πό-
λεμος στην Μέση Ανατολή, η τουριστική 
σεζόν του 2023 θα είχε ξεπεράσει το 2019. 
Τώρα κοντέψαμε το 2019. Πάντως αυτός ο 
Νοέμβριος είναι ο καλύτερος όλων των ε-
ποχών. Να διευκρινίσουμε ότι τα στοιχεία 
αφορούν τις αφίξεις τουριστών και όχι τα 
έσοδα. Επίσης, η κερδοφορία των επιχειρή-
σεων δεν μπορεί να συγκριθεί με το 2019, 
όπου τα δεδομένα ήταν τελείως διαφορε-
τικά λόγω κυρίως του κόστους λειτουργίας 
των επιχειρήσεων… 

Η “μούγια”

Δεκέμβριο ο ΔΗΣΥ 

Ε ντός Δεκεμβρίου θα ληφθούν οι αποφάσεις στο ΔΗΣΥ για τις εκλογές 
στην Τοπική Αυτοδιοίκηση. Όπως ανέφερε στο radiocosmos ο βουλευ-

τής Χαράλαμπος Πάζαρος, ο σχεδιασμός για τις επικείμενες εκλογές προχω-
ρεί κανονικά. Αυτή την εβδομάδα ανέφερε θα γίνουν  εκ νέου συναντήσεις 
της ηγεσίας με τους αρχηγούς των άλλων κομμάτων, αρχές της άλλης εβδο-
μάδας θα γίνει παρουσίαση εσωκομματικά στους επικεφαλής των επαρχια-
κών επιτροπών και των βουλευτών του κόμματος και στην επόμενη συνεδρία 
του Πολιτικού Γραφείου θα τεθούν ονόματα ενώπιον των μελών και θα παρ-
θούν αποφάσεις από το πολιτικό γραφείο. 
Εντός Δεκεμβρίου είπε ο κ. Πάζαρος θα ανακοινωθούν ονόματα για τους υ-
ποψηφίους Δημάρχους που θα στηρίξει το κόμμα. Παράλληλα την πρώτη ε-
βδομάδα του Δεκέμβρη θα υποβληθούν οι υποψηφιότητες για Δημοτικούς 
Συμβούλους και εάν είναι περισσότερες απ’ όσες προβλέπονται για τον κά-
θε Δήμο θα γίνουν εσωκομματικές εκλογές . Οι κακές γλώσσες λένε πως οι υ-
ποψήφιοι που θα στηρίξει ο ΔΗΣΥ είναι δεδομένοι πλέον και όλα συμφωνή-
θηκαν παρασκηνιακά.

Υπό διωγμό οι ψαράδες 

Σ ε απόγνωση είναι οι επαγγελματίες ψαράδες της Πάφου από τα 
όσα συμβαίνουν στο λιμανάκι Κάτω Πάφου και ζητούν τη δημι-

ουργία νέου αλιευτικού καταφυγίου ώστε να μπορούν να εξυπηρε-
τηθούν. Όπως ανέφερε  χαρακτηριστικά στο radiocosmos ο πρόεδρος 
τους Λεωνίδας Λεωνιδίου οι αρμόδιες υπηρεσίες και ο Δήμος τους 
διώχνουν από την περιοχή. Οι ψαράδες είπε βρίσκονται σε απόγνω-
ση μετά και τα όσα ακούγονται για κατάργηση του καρνάγιου στο Λι-
μανάκι. Αν φύγουν οι ψαράδες από το Λιμανάκι θα χαθεί η γραφικό-
τητα της περιοχής. Οι ψαράδες είναι μέρος της ιστορίας του λιμανιού 
και αν γίνει κάτι τέτοιο θα χάσει η Πάφο και όχι οι ψαράδες.

Ζητούν ακρόαση

Συνάντηση με τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας θα ζητήσει εντός των ημε-
ρών το Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο Πάφου με σκοπό τη λή-

ψη απόφασης το συντομότερο δυνατό για την ολο-
κλήρωση του δρόμου Αεροδρομίου Πάφου. Το ΕΒΕ 
Πάφου μετά την ολοκλήρωση της Έκθεσης Σχολια-
σμού για τη Μελέτη Ειδικής Οικολογικής Αξιολόγη-
σης και της γνωμοδότησης του Τμήματος Περιβάλ-
λοντος έχει αποστείλει όλα τα σχετικά έγγραφα  στον 
Πρόεδρο της Κυπριακής Δημοκρατίας και τους αρμό-
διους Υπουργούς. 
Ο διευθυντής του ΕΒΕ Μαρίνος Στυλιανού ανέφε-

ρε στο radiocosmos ότι, κατά την Συνεδρίαση της κοινοβουλευτικής επιτρο-
πής οι εκπρόσωποι του Τμήματος Περιβάλλοντος δεν κατάφεραν να πεί-
σουν ούτε το Επιμελητήριο, ούτε τους παρευρισκόμενους Βουλευτές ούτε 
και εκπρόσωπους άλλων υπηρεσιών και τμημάτων για τους λόγους που α-
πορρίπτουν το έργο.

Σκόνταψε το 2ο ΤΑΕΠ 

Ο ΟΑΥ συνεχίζει τις συζητήσεις με το ιδιωτικό νοσηλευτήριο Ευαγγελι-
σμός για ένταξη του ΤΑΕΠ του στο ΓεΣΥ. Ο Διευθυντής  του οργανισμού 

Ανδρέας Παπακωνσταντίνου, 
μιλώντας στο radiocosmos επι-
βεβαίωσε ότι έγινε πρόσφατα 
συνάντηση και συζητήθηκε το 
πλαίσιο συνεργασίας. 
Ανέφερε επίσης ότι θα δοθεί 
χρόνος στο νοσηλευτήριο για 
να αποφασίσει εάν θα αποδε-
χθεί τη συμφωνία. Ο Οργανι-
σμός είπε ο κ. Παπακωνσταντί-
νου αναγνωρίζει τις δυσκολίες 
που υπάρχουν και είναι πρόθυ-
μος να τις συζητήσει και ενα-
πόκειται στο νοσηλευτήριο εάν 
θα τις αποδεχθεί. Διαφορετικά 
ανέφερε χαρακτηριστικά ο κ.  

Παπακωνσταντίνου, θα εξεταστούν άλλες λύσεις. Οι αναφορές του κ. Παπα-
κωνσταντίνου μπορούν να χαρακτηριστούν και ως τελεσίγραφο.
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Την σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

“Αδέσμευτος” 25 Νοεμβρίου 2023Σελίδα 14 ε π ι κ α ι ρ ό τ η τ α

Δεν τους αφήνει ςε ήςυχια ο χρυςανθος
Ακόμα μελετούν στο Υπουργείο Παιδείας, τι θα γίνει με την ανέγερση 
νέου Δημοτικού και Γυμνασίου στην Πάφο… 

Μπορεί να έχει “ανεγερ-
θεί” ήδη νέο Νηπιαγω-
γείο στην Πάφο, αλλά 

στο Υπουργείο παιδείας ακόμα με-
λετούν τι θα γίνει με την ειλημμέ-
νη και ομόφωνη απόφαση για την 
ανέγερση νέου Δημοτικού και γυ-
μνασίου στην Πάφο…
Ο Βουλευτής του Δημοκρατικού 
Κόμματος και Αναπληρωτής Πρό-
εδρος της Κοινοβουλευτικής Επι-
τροπής Παιδείας και Πολιτισμού, 
Χρύσανθος Σαββίδης, έχει υπο-
βάλει ερώτηση μέσω της Βουλής 
των Αντιπροσώπων, με ημερομη-
νία 7 Αυγούστου 2023, προς την 
Υπουργό Παιδείας και Πολιτισμού, 
κ. Αθηνά Μιχαηλίδου. 
Συγκεκριμένα ανέφερε ότι επί επο-
χής του πρώην Υπουργού Παιδείας 
και Πολιτισμού κ. Κώστα Χαμπια-
ούρη υπήρξε ομόφωνη απόφαση 
τόσο από τον υπουργό όσο και από 
τον δήμο Πάφου, αλλά και από 
όλους τους εμπλεκόμενους φορείς 
για ανέγερση νέου νηπιαγωγείου, 
δημοτικού και γυμνασίου.
Ο κ. Σαββίδης ζήτησε όπως η 
Υπουργός Παιδείας, Αθλητισμού 
και Νεολαίας, ως η αρμόδια αρχή, 
να ενημερώσει τη Βουλή των Αντι-
προσώπων για τα εξής ερωτήματα:
1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η συ-
γκεκριμένη απόφαση για σχεδια-
σμό νέων σχολικών μονάδων στην 

επαρχία Πάφου;
2. Ποια είναι τα χρονοδιαγράμμα-
τα υλοποίησης των συγκεκριμένων 
έργων;
Σε απάντηση της με ημερομηνία 9 
Νοεμβρίου 2023, η Υπουργός Παι-
δείας, Αθλητισμού και Νεολαίας κ. 
Αθηνά Μιχαηλίδου, ανέφερε ότι η 
Α ́ Φάση του έργου, δηλαδή η ανέ-
γερση Νηπιαγωγείου στο Τ/Κ υπο-
στατικό επί της οδού Νικολαΐδη 
ολοκληρώθηκε στις 6/6/2022, υλο-
ποιείται ο σχεδιασμός της Β ́ και Γ 
́ φάσης του έργου, δηλαδή της δη-
μιουργίας Γυμνασίου για στέγα-
ση του Νικολαΐδειου στο πρώην Α ́ 
Νηπιαγωγείο Πάφου και της δημι-
ουργίας νέου Δημοτικού Σχολείου 
στον χώρο του Ζ ́ Δημοτικού Σχο-
λείου.  Ο σχεδιασμός της Β ́ και Γ 
́ φάσης, όπως ανέφερε, έχει ανα-
τεθεί σε ομάδα συμβούλων μελε-
τητών.
Επιπλέον, η Υπουργός Παιδείας 
και Πολιτισμού, ενημέρωσε τον 
Βουλευτή του Δημοκρατικού Κόμ-
ματος, ότι τα σχέδια έχουν απο-
σταλεί σε όλες τις αρμόδιες υπη-
ρεσίες, για απόψεις και πρόβλημα 
δημιουργεί η πρόσφατη θέση του 
Δήμου Πάφου, στην τοποθέτησή 
του για τον σχεδιασμό, παρά το γε-
γονός ότι η πρόταση που υλοποιεί-
ται είναι  όπως συμφωνήθηκε από 
τον Δήμαρχο Πάφου. 

Αναμένονται οι απόψεις των υπό-
λοιπων υπηρεσιών, τις οποίες 
όπως ανέφερε θα μελετήσουν, για 
λήψη τελικής απόφασης.
Ο κ. Σαββίδης, ανέφερε ότι δεν 
πρέπει να υπάρξουν άλλες καθυ-
στερήσεις και πρόσθεσε ότι τον λυ-
πεί ιδιαίτερα η αλλαγή στάσης του 
Δήμου Πάφου. 

Α’ Δημόσιο Νηπιαγωγείο Πάφου  

Στο μεταξύ, το  Α’ Δημόσιο Νηπι-
αγωγείου Πάφου, επισκέφθηκε,  
η Υπουργός Παιδείας Αθλητισμού 
και Νεολαίας  Αθηνά Μιχαηλίδου, 
η οποία παρακάθησε σε σύσκεψη. 
Ο πρόεδρος της Ομοσπονδίας Δη-
μόσιων  και Κοινοτικών Νηπιαγω-
γείων Επαρχίας Πάφου και πρόε-
δρος  του Συνδέσμου Γονέων του 
Α’ Δημόσιου Νηπιαγωγείου Πά-
φου Μιλτιάδης Εξαδάκτυλος παρέ-
δωσε επιστολή στην Υπουργό Παι-
δείας αναφορικά με αιτήματα του 
εν λόγω σχολείου και παράλληλα 
συζήτησε προβλήματα  της επαρ-
χίας γενικότερα, αναφορικά με τα 
Νηπιαγωγεία. 
Η συνάντηση διεξήχθηκε σε εξαι-
ρετικό κλίμα και η Υπουργός αφού 
άκουσε με προσοχή τα αιτήματα 
υποσχέθηκε ότι θα τα μελετήσει 
και θα προωθήσει άμεσα  την επί-
λυση τους.

Ουσιοεξαρτημένοι
Πρόταση νόμου, η οποία τιτλοφο-
ρείται ως «ο Περί Οδικής Ασφά-
λειας Νόμος (174/1986)» κατέθε-
σεστις 23 Νοεμβρίου 2023, στην 
Κοινοβουλευτική Επιτροπή Μετα-
φορών, Επικοινωνιών και Έργων, ο 
Κ. Σαββίδης. Όπως αναφέρει, σκο-
πός της πρότασης νόμου είναι η 
τροποποίηση του βασικού νόμου 
ώστε ανεξάρτητα από τις υφιστά-
μενες ποινές να παρέχεται η δυ-
νατότητα στο δικαστήριο να πα-
ραπέμπει σε ενδεδειγμένο κέντρο 
θεραπείας σύμφωνα με τις πρόνοι-
ες του περί Θεραπείας Κατηγορού-
μενων Χρηστών ή Ουσιοεξαρτημέ-
νων Νόμο του 2016, πρόσωπο το 
οποίο βρίσκεται ενώπιον του για 

δεύτερη φορά τα τελευταία τρία 
χρόνια για αδίκημα δυνάμει των 
προνοιών του άρθρου 11Ζ.
Ο αυξημένος αριθμός θετικών νάρ-
κοτεστ αναφέρει ο κ. Σαββίδης, 
μας έχει ωθήσει να υποβάλουμε 
την συγκεκριμένη πρόταση νόμου, 
ώστε να βοηθήσουμε με κάθε δυ-
νατό τρόπο τα άτομα τα οποία εί-
ναι εξαρτώμενα αλλά και να αυξή-
σουμε την οδική ασφάλεια.  
Συγκεκριμένα, η παρούσα πρότα-
ση νόμου προβλέπει ότι εάν ένα 
άτομο βρεθεί για δεύτερη φορά, 
τα τελευταία τρία χρόνια ενώπιων 
του δικαστηρίου  για αδίκημα που 
αφορά ουσιοεξαρτήσεις, να παρα-
πέμπεται  σε κατάλληλο κέντρο θε-
ραπείας.

Μ ε την δημιουργία δικτύου 
ενοικίασης ποδηλάτων ο Δή-

μος Πάφου ενισχύει την Βιώσιμη 
Αστική Κινητικότητα. 
Στα πλαίσια της προώθησης βιώσι-
μων μεταφορών και της ενθάρρυν-
σης ενός πιο υγιούς και οικολογικού 
τρόπου ζωής για τους κατοίκους και 
επισκέπτες της πόλης, υπογράφηκε 
την Δευτέρα 20 Νοεμβρίου στο Δη-
μοτικό Μέγαρο Πάφου το συμβόλαιο 
μεταξύ του Δήμου Πάφου ως αναθέ-
τουσας αρχής και της αναδόχου εται-
ρείας  Nextbike Cy Limited, με αντι-
κείμενο την παροχή υπηρεσιών για 
άδεια χρήσης χώρων ενοικίασης πο-
δηλάτων σε διάφορα σημεία της δη-
μαρχούμενης περιοχής. 
Συγκεκριμένα, η σύμβαση περιλαμ-
βάνει τη διαχείριση έξι χώρων στην 
ευρύτερη περιοχή της Κάτω Πάφου 
και πέντε χώρων στην ευρύτερη πε-
ριοχή του κέντρου της πόλης της Πά-

φου. Επιπλέον, προβλέπεται η δυνα-
τότητα για τον ανάδοχο να προτείνει 
έως δύο επιπλέον χώρους ενοικία-
σης σε αυτές τις περιοχές, με τους 
ακριβείς χώρους να συμφωνούνται 
σε μεταγενέστερο στάδιο. 
Την σύμβαση υπέγραψαν εκ μέρους 
του Δήμου Πάφου ο Δήμαρχος κ. 
Φαίδωνας Φαίδωνος και εκ μέρους 
της αναδόχου εταιρείας ο Διευθυ-
ντής κ. Νεόφυτος Ιωάννου. 
Η διάρκεια εκτέλεσης του αντικειμέ-
νου της σύμβασης είναι πέντε χρόνια 
με δικαίωμα παράτασης για ακόμα 3 
χρόνια από την ημερομηνία έναρξης 
της Σύμβασης. 
Το ποσό της σύμβασης, ανέρχεται σε 
€327.25 συμπεριλαμβανομένου του 
Φ.Π.Α. για την παραχώρηση έντεκα 
χώρων για τη δημιουργία σταθμών 
ποδηλάτων, και επιπλέον €6.54 συ-
μπεριλαμβανομένου του Φ.Π.Α. για 
κάθε επιπρόσθετο σταθμό.

Έντεκα σταθμοί για ενοικίαση 
Έρχονται και ποδήλατα στην Πάφο

Θ ετικά διάκειται το 
Υπουργείο Οικονομι-

κών στο αίτημα των Αντιστα-
σιακών για την παροχή τιμη-
τικού επιδόματος στα μέλη 
τους που δεν έχουν καρπω-
θεί τίποτε μέχρι σήμερα.
Συγκεκριμένα σε απαντητι-
κή επιστολή του Υπουργείου 
Οικονομικών, αναφέρεται 
ότι για να καταστεί δυνατή η 
εξέταση του αιτήματός τους, 
κρίνεται απαραίτητο να γνω-
ρίζει το Υπουργείο τον ακρι-
βή αριθμό των αιτούντων 
του τιμητικού επιδόματος 
που περιλαμβάνονται στο 
Μητρώο που τηρεί η Επιτρο-
πή Καταρτισμού και Τήρη-
σης Μητρώου Μαχητών της 
Αντίστασης.

Το Μητρώο περιλαμβάνει 
1805 μέλη στα οποία περι-
λαμβάνονται και άτομα που 
έχουν αποβιώσει, ενώ δεν 
είναι όλοι οι εν ζωή Μαχητές 
της Αντιστασιακοί που αι-
τούνται του τιμητικού επιδό-
ματος, καθώς κάποιοι από 
αυτούς είτε λόγω του γε-
γονότος ότι είναι δημόσιοι 
υπάλληλοι, είτε έχουν πάρει 
προαγωγές είτε άλλα επιδό-
ματα, δεν ενδιαφέρονται.
Συνεπώς στο Υπουργείο Οι-
κονομικών αναμένουν το 
επικαιροποιημένο Μητρώο 
ώστε να μελετήσουν το όλο 
ζήτημα και να αποφασίσουν 
αν και ποιο ποσό θα διαθέ-
σουν για τους Μαχητές Αντι-
στασιακούς.

Προς ΑντιςτΑςιΑκούς
Επικαιροποιείστε το μητρώο σας 
εάν θέλετε επίδομα



Ο Αντωνής ήταν ένας απλός και καλοκάγαθος, 
υπομονετικός και πονόψυχος γεωργός που 

αγωνίστηκε σκληρά με τη γη βοηθώντας τη μάνα 
του και τον κόσμο γύρω του, και 
υστερότερα την πολυμελή οικογέ-
νεια που έκαμε όταν παντρεύτηκε 
μια καλή χωριανή του, που μέσα 
στα χωράφια όταν ο ήλιος τον χτυ-
πούσε κατακούτελα στα πυκνά 
μαλλιά και στο τετράγωνο πρόσω-

πο, φάνταζε μοναχός σαν βαθιά ριζωμένος στύ-
λος μέσα στον κάμπο.
Σας διηγούμαι αυτή την ιστορία για τη μάνα του, 
που μου την διηγήθηκε ο ίδιος μια μέρα σαν τις 
πολλές που σχεδόν καθημερινά καθόμασταν 
στο καφενείο του Κωστή και συνομιλούσαμε με 
τις ώρες. Ήταν γέρος πλέον όταν ανακάλυψα τις 
απεριόριστες γνώσεις που κατείχε, αυτός ένας 
αγράμματος χωρικός που ίσως με δυσκολία πήγε 
λίγες τάξεις στο δημοτικό. Του άρεσε να διαβά-
ζει από μικρός, είχε διαβάσει ότι βιβλία και πε-
ριοδικά εκείνους τους καιρούς πριν ξεθωριάσει 
το φως του μπόρεσε να βρει, και με το μεγάλο 
του μνημονικό ήξερε πολλά πράγματα που τα θυ-
μόταν με απόλυτη διαύγεια. Του άρεσε να μιλά 
για τις αρχαίες δοξασίες, τα ήθη, τα έθιμα, και τις 
προλήψεις που γεννήθηκαν μέσα από το πέρα-
σμα των χρόνων. Για τις παραδόσεις και τις σημε-
ρινές δοξασίες στις οποίες πιστεύουν οι άνθρω-
ποι πότε βάσιμα και πότε όχι, κάποιες που ίσως 
φοβίζουν, που όλες όμως δείχνουν τον τρόπο με 
τον οποίον οι απλοί άνθρωποι αντικρίζουν και 
εξηγούν τα διάφορα παράξενα φαινόμενα.
Από αυτόν έμαθα πολλά για τις συμπεριφορές 
των παλιών κατοίκων, καθώς και για τον τρόπο 
που διαβιούσαν, την πίστη τους και τα ιδανικά 
τους τα οποία και μετέφερα μέσα στα διάφορα 
διηγήματα μου που δημοσιεύτηκαν σε διάφορες 
εφημερίδες περιοδικά και βιβλία.
Θυμάται ο Αντωνής τ΄ Αλέξανδρου που τούλεγε 
η μάνα του μια ιστορία, ότι από τη ρεματιά που 
βρισκόταν κάτω δίπλα στην αυλή τους, υπήρχε 
αερικό. Δηλαδή υπήρχε πέρασμα φαντασμάτων 
και ανεράδων που έζησαν σε παλαιότερες ή πα-
ράλληλες εποχές.
Τα περάσματα αερικών είναι συγκεκριμένες πε-
ριοχές όπου συνέβαιναν περίεργα πράγματα. 
Βουή αέρα ακουγόταν χωρίς να κουνιέται φύλο, 
ενώ ο αέρας πολλές φορές έφερνε φωνές ή γέ-
λια. Ήταν συνήθως ρεματιές που κατέληγαν στη 
θάλασσα ή σε μεγάλους κάμπους που κατά τη δι-

άρκεια της βουής όσα ζώα βρίσκονταν εκεί έσκα-
γαν και πέθαιναν.
Από τα αερικά περάσματα διάβαιναν ακόμα ξω-
τικά ανθρωπάκια όπως τα αγγελάκια, που όταν 
παρεξηγούνταν από τις κακές συμπεριφορές των 
ανθρώπων, γίνονταν κακά και σκανδαλιάρικα. 
Περνούσαν ακόμα θηλυκά πνεύματα των βου-
νών, των λόφων και των ποταμιών που λάτρευαν 
το χρώμα του αέρα και ήταν αόρατα αερικά όλου 
του κόσμου.
Σε τέτοια μέρη, οι αρχαίοι άφηναν τα άρρωστα 
μωρά χωρίς ελπίδα ζωής, να πεθάνουν, γι’ αυτό 
τα μέρη αυτά δεν έπρεπε να κατοικούνται.
Τέτοια μέρη ήταν γνωστά στους κατοίκους, και 
έτσι απέφευγαν να ζουν οι ίδιοι ή να αφήνουν τα 
ζώα τους, ειδικά τις νύχτες.
Ήταν λοιπόν η ρεματιά των «Μήλων» στη γειτο-
νιά του πατρικού σπιτιού του Αντωνή τ’ Αλέξαν-
δρου ένα πέρασμα αερικών, που βρισκόταν στα 
ριζά του υψώματος της αυλής του, λίγα μόνο μέ-
τρα πιο πέρα. 
Ήταν εκεί που γκρεμίστηκε από μια τρεμιθιά πα-
λιότερα ο Γιαννάτζιης ένας άλλος χωριανός που 
πέθανε από το πέσιμο, που το αίμα του πότισε 
τη γη, και οι χωριανοί έλεγαν ότι το γαίμα του κο-
γκούσε.
Μια ζοφερή γεμάτη υγρασία μέρα κάποιου καλο-

καιριού, η Φκωνού ήταν στο σπίτι μοναχή. Ο γιος 
της έλειπε έξω στα χωράφια που πήγε να ποτί-
σει, ενώ αυτή έβαλε την μαείρισσα στη νηστιά 
έξω στην αυλή για να μαγειρέψει. Ήταν καλή μα-
γείρενα, και η άχνη του μαγειρεμένου φαγητού 
που άρχισε να ψήνεται, στριφογυρνούσε στην 
ατμόσφαιρα παρασυρμένη από το απαλό αερά-
κι, μια ωραία μυρωδιά που έσπαγε μύτες.
-Ίσως ήταν αυτή η ωραία μυρωδιά, σκέφτη-
κε ύστερα, που τράβηξε τα αερικά από το πέ-
ρασμα κάτω στη ρεματιά και τα οδήγησε ώς το 
σπίτι της-
Ξαφνικά μέσα στην απόλυτη ησυχία που επικρα-
τούσε άκουσε φωνές και γέλια, μουσική να παίζει 
και ήχο από άλογα που έσερναν κάρα, να έρχε-
ται από κάτω στον γκρεμό. Φαντάστηκε ότι ήταν 
κάποιο καραβάνι από γανωματζήδες που περ-
νούσε από το μονοπάτι δίπλα στο  «Καμαρούι», 
την κάτω βρύση του χωριού που οδηγούσε στην 
πόλη της Πάφου. Έτρεξε στην άκρη της αυλής να 
δει το καραβάνι, ήθελε να τους γνέψει ότι είχε 
αντζιά (μαγειρικά σκεύη) για γάνωμα. 
Ο θόρυβος όλο πλησίαζε, αλλά δεν έβλεπε κίνη-
ση στην κάτω στράτα, οπότε κατάλαβε πως δεν 
ερχόταν από εκεί, αλλά από τα σπαρμένα χωρά-
φια στα πλευρικά της ρεματιάς που ήταν λίγα μέ-
τρα μακρύτερα από την αυλή της..
Έβαλε το χέρι αντήλιο και είδε τρομαγμένη τα 
στάχια των κριθαριών να λυγίζουν και ένιωσε 
μια αύρα να περνά στον αέρα δίπλα της σαν 
σκιές ανθρώπων άυλων που περνούσαν γρήγο-
ρα από μπροστά της και άκουγε τις φωνές τους, 
τις ομιλίες τους, και τα γέλια τους, άκουγε ακό-
μα ήχους από άλογα που έσερναν κάρα, μα δεν 
έβλεπε τίποτα.
Κατάλαβε ότι ήταν αερικά φαντάσματα ανθρώ-
πων παλαιοτέρων ή παράλληλων εποχών που 
περνώντας από τη ρεματιά κάτω από το σπίτι της, 
ξεστράτισαν και πέρασαν από την αυλή της. Είχε 
ξανακούσει γι’ αυτά, δεν πίστευε πως υπήρχαν, 
αλλά εκείνη τη στιγμή που τα είδε, ασυναίσθη-
τα έκαμε ότι έπρεπε να κάμει, έκαμε τον σταυ-
ρό της και παρακάλεσε την Παναγία να ανοίξει 
το πέρασμα, να περάσουν και να φύγουν γρήγο-
ρα τα αερικά. Έτσι έγινε, τα αερικά έφυγαν, χάθη-
καν, όπως να μην πέρασαν.
Στα χρόνια που πέρασαν, όποτε η Φκωνού ενόσω 
ήταν εν ζωή θυμόταν το παράξενο γεγονός, ανα-
τρίχιαζε και την έπιανε το ίδιο δέος όπως τότε. 
Κάθε φορά όμως παρακαλούσε την Παναγία, και 
αμέσως οι σκέψεις της ημέρευαν.

Η μάνα του Αντωνή τ’ ΑλέξανδρουΣυμβάλλοντας στη σωστή 
χρήση της γλώσσας μας  
«Η γλώσσα δεν είναι απλές λέξεις, αλλά η σκέ-

ψη μας. Κάθε ποιότητα στη γλώσ-
σα είναι και ποιότητα στη σκέψη 
μας και τανάπαλιν». (Γ. Μπαμπι-
νιώτης, 2018). 
Ο Χρυσόστομος Π. Ρουσής, M.Ed., 

πρώην διευθυντής σχολείων Δημοτικής και Μέ-
σης Εκπαίδευσης, επισημαίνει τα πιο κάτω λάθη 
που διαβάσαμε στον Τύπο, τα οποία θα πρέπει 
να προσέξουμε όσοι ενδιαφερόμαστε  για την 
ποιότητα στη γλώσσα και στη σκέψη  μας:  
1. «Εννέα χρόνια “μετά από” την ψήφιση του νό-
μου περί της Πρόληψης και της Καταπολέμησης 
της Σεξουαλικής Κακοποίησης, η κυβέρνηση επε-
ξεργάζεται νομοσχέδιο για την τροποποίηση του 
για “να εισάγει” σημαντικές πρόνοιες». (αντί του 
ορθού: μετά την ψήφιση -  να εισ-αγάγ-ει, μία 
φορά) N.B. (Σημειώστε): Η πρόθεση από, ύστερα 
από το “μετά”, είναι αχρείαστη, ενώ ύστερα από 
το “πριν” είναι αναγκαία: μετά την ακμή, έρχεται η 
παρακμή  -  μετά το φανάρι, στρίψε δεξιά  - μετά 
τη συμφωνία -πριν από τα Χριστούγεννα  -  πριν 
από λίγο. 
2. «Εμείς “σαν Αστυνομία” θα συνεχίσουμε τις 
δράσεις μας εκεί, με σκοπό την αποτροπή οποιον-
δήποτε άλλων επεισοδίων».  (αντί του ορθού: ως 
Αστυνομία  (είμαστε Αστυνομία). 
 N.B. (Σημειώστε): Χρησιμοποιούμε το “ως” όταν 
πιστεύουμε ότι μια ιδιότητα, ένα χαρακτηριστικό 
κάποιου αληθεύει: μιλά για το θέμα ως γιατρός. 
(= είναι γιατρός). 
Αντίθετα, χρησιμοποιούμε το “σαν” για ιδιότητα 
που δεν αληθεύει ή για παρομοίωση: μιλά για το 
θέμα σαν γιατρός. (= κάνει τον γιατρό, δεν είναι 
γιατρός) – τρέχει σαν ραλίστας (παρομοίωση). Σή-
μερα, πολλοί νομίζουμε ότι εκεί που η δημοτική 
χρησιμοποιεί το σαν, η καθαρεύουσα χρησιμο-
ποιεί το ως. 
3. «Τα κράτη μέλη της Ένωσης τονίζουν έντονα το 
δικαίωμα του Ισραήλ να υπερασπιστεί τον εαυτό 
του και καλούν τη Χαμάς να “απελευθερώσει άμε-
σα” τους ομήρους». 
(αντί του ορθού: να απελευθερώσει αμέσως τους 
ομήρους).
«Συζητήσεις επί συζητήσεων, συσκέψεις, το-
ποθετήσεις δεν θα έχουν κανένα νόημα εάν η 
ακρίβεια δεν αντιμετωπιστεί  “άμεσα”  και απο-
τελεσματικά». (αντί του ορθού: αμέσως)
«Ο νέος Πρόεδρος γνωστοποίησε ότι “θα μετα-
βεί άμεσα στις πληγείσες” από την κακοκαιρία 
περιοχές». (αντί του ορθού: θα μεταβεί αμέ-
σως). Ν.Β. (Σημειώστε): Σήμερα, στην πλειονό-
τητά μας, χρησιμοποιούμε το άμεσα (=απευ-
θείας) σε όλες τις περιπτώσεις, από εσφαλμένη 
αντίληψη ότι το άμεσα είναι τύπος της δημοτι-
κής και το αμέσως (= πολύ γρήγορα, τώρα, χω-
ρίς καθυστέρηση) της καθαρεύουσας.
4. «Στη Φιλαδέλφεια η διεθνής των χούλιγκαν 
με τη φονική δράση της κλόνισε  
“το αίσθημα ασφάλειας” των πολιτών». (αντί 
του ορθού: το αίσθημα ασφαλείας). 
Ν.Β. (Σημειώστε): Τα τρισύλλαβα ουσιαστικά κα-
τεβάζουν τον τόνο στη γενική: η ασφάλεια  -  της 
ασφαλείας. Εξαιρούνται οι λαϊκές λέξεις, όπως: 
αγριοβότανο,  ανήφορο,  μάγουλο.     
5. «O κ. Λακρουά ανέφερε ότι ο ΓΓ βρίσκεται 
“σε διαρκεί επαφή” με την τουρκική πλευρά». 
(αντί του ορθού: σε διαρκή επαφή – ο διαρκής, 
του διαρκούς, τον διαρκή)  «Ο Ομιλος ΗΡΩΝ “δί-
νει δυναμικό παρόν” σε όλες τις εξελίξεις στον 
ενεργειακό κλάδο». (αντί του ορθού: δίνει δυ-
ναμικό «παρών» (=παρουσία)  -  δίνω το παρόν 
(= δίνω το τώρα;)
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Την σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Δωρεάν κινηματογράφος στην Πάφο
Μια πρωτοποριακή πολιτιστική δραστηρι-

ότητα ξεκινά στην Πάφο, την οποία ανα-
λαμβάνουν ο Δήμος της πόλης και η Κυπριακή 
Ταινιοθήκη. Πρόκειται για τη λειτουργία μιας 
κινηματογραφικής λέσχης, με προβολές καλών 
ταινιών και συζητήσεις για αυτές.
Όπως αναφέρθηκε σήμερα σε διάσκεψη τύπου 
στο Δημοτικό Μέγαρο Πάφου από τον σκηνοθέ-
τη Πανίκκο Χρυσάνθου, φιλοδοξείται να παρου-
σιαστούν οι 100 καλύτερες ταινίες του κόσμου, 
μια επιλογή που έκανε και θα παρουσιάσει ο 
ίδιος.
Οι προβολές συνέχισε, θα γίνονται κάθε Τρίτη 
στις 7:30 μμ, στον Πολυχώρο Αττικόν, η είσοδος 
θα είναι δωρεάν και δεν θα απαιτείται κράτηση. 

Όλες οι ταινίες θα είναι στην πρωτότυπη γλώσ-
σα και θα έχουν ελληνικούς υπότιτλους. Η προ-

βολή των ταινιών θα αρχίσει στις 21.11.2023 και 
θα διαρκέσει μέχρι τις 12.3.2024, εξαιρουμένων 
των ημερομηνιών 26.12.2023 και 2.1.2024.
Ο κ. Χρυσάνθου είπε πως έχει εμπειρία σχεδόν 
πενήντα χρόνων στον χώρο, ξεκινώντας με προ-
βολές στην Λευκωσία, και ευχαρίστησε τον Δήμο 
Πάφου, για την άμεση ανταπόκρισή του στο 
θέμα αυτό.
Οι προβολές άρχισαν την Τρίτη 21 Νοεμβρίου 
2023, με την αριστουργηματική ταινία 
Ugetsu Monogatari, του Kenzi Mizogushi (Ιαπω-
νία). Θα παρουσιαστούν ταινίες των  Ingmar 
Bergman (Σουηδία), Orson Welles (ΗΠΑ), Vittorio 
De Sica (Ιταλία) και άλλων πολλών γνωστών δη-
μιουργών.
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Η Αργάκα είναι χωριό της επαρχίας Πάφου, στην πα-
ραλιακή πεδιάδα της Χρυσοχούς, στο κεντροανα-

τολικό τμήμα του κόλπου της Χρυσοχούς. Απέχει περί-
που 37 χιλιόμετρα από τη Πάφο και 8 χιλιόμετρα από 

την Πόλη Χρυσοχούς. Στα βόρεια και ανατολικά συ-
νορεύει με τη Γιαλιά και στα νότια με τις κοινότητες 
Λύσο, την Κινούσα και τη Μακούντα. Η Αργάκα βρίσκε-
ται σε ένα πολύ ωραίο σημείο, ανάμεσα στη θάλασσα 
και το πευκοδάσος. 
Ο οικισμός της Αργάκας είναι διπλός. Υπάρχει η Άνω 
και η Κάτω Αργάκα. 
Η Κάτω Αργάκα είναι δίπλα στη θάλασσα, ενώ η Πάνω 
Αργάκα βρίσκεται στην πλαγιά του λόφου, με εξαιρετι-
κή θέα στη θάλασσα.
Η Ανω Αργάκα αντιπροσωπεύει τον παλιό οικισμό, ενώ 

η Κάτω Αργάκα, η οποία ακολούθησε τον δρόμο Πό-
λης-Πόμου- Λευκωσίας, είναι ο νέος οικισμός γραμμι-
κού τύπου. 
Τα σπίτια του παλιού οικισμού είναι κυρίως παραδο-
σιακά, χτισμένα με πελεκητό ασβεστόλιθο ή πυριτό-
λιθο.

Η Κοινότητα πήρε το όνομα της από τα πολλά ρυά-
κια που υπάρχουν εντός του χωριού και συγκεκριμένα 
από τη λέξη ‘αρκάτζιν’ που σημαίνει ρυάκι στη Κυπρι-
ακή διάλεκτο. 
Οι κάτοικοι του χωριού ανέρχονται γύρω στους 1000-
1100. 
Αρκετοί νέοι από την Αργάκα επιλέγουν τα τελευταία 
χρόνια να κατοικήσουν με τις οικογένειες τους στο χω-
ριό, ενώ τα τελευταία χρόνια αρκετοί Άγγλοι αλλά και  
Ρώσοι, έχουν εγκατασταθεί στο χωριό, κυρίως για την 
ομορφιά, αλλά και την ηρεμία που προσφέρει ο συν-
δυασμός της θάλασσας και του βουνού. 
Μεγάλο ποσοστό των μόνιμων κατοίκων της Αργάκας 
ασχολείται με την γεωργία λόγω της μεγάλης έκτασης 
της κοινότητας που αρδεύεται από τον υδατοφρά-
κτη Αργάκας. Καλλιεργούνται σιτηρά, όσπρια, λαχανι-
κά και τα ξακουστά σε ολόκληρη την Κύπρο καρπού-
ζια και πεπόνια, εσπεριδοειδή, φρουτόδεντρα και λίγα 
αμπέλια. 
Στην περιοχή είναι αρκετά ανεπτυγμένη και η κτηνο-
τροφία, ενώ τα τελευταία χρόνια αρκετοί κάτοικοι ερ-
γάζονται σε επιχειρήσεις που αναπτύσσονται στον πυ-
ρήνα αλλά και στην παραλία της  Κοινότητας. 
Οι επισκέπτες στην Κοινότητα μπορούν να απολαύ-
σουν την πανέμορφη και μαγευτική παραλία της Αργά-
κας, η οποία χαρακτηρίζεται ως το Μαϊάμι της Πάφου. 
Ανήκει στο δίκτυο Natura 2000 και απλώνεται σε μήκος 

τριών περίπου χιλιομέτρων, τον παραλιακό πεζόδρο-
μο για ηρεμία και χαλάρωση, αλλά και για να απολαύ-
σει κάποιος το φαγητό του στο πανέμορφο «Halfway 
House Restorant» ή στην Πιτσαρία “Mamma mia” 
αλλά και να προμηθευτεί φρέσκο χωριάτικο ψωμί με 
προζύμι από τον Παραδοσιακό ξυλόφουρνο «ΤΟ ΣΤΑ-

ΧΥ» ή να αγοράσει οτιδήποτε χρειαστεί από το περί-
πτερο «SYKAMIA».
Για τους λάτρεις της φύσης, το «Μονοπάτι Μελέτης 
της Φύσης στην Αργάκα» προσφέρει την ευκαιρία 
στους επισκέπτες της Κοινότητας να γνωρίσουν τη μο-
ναδική ομορφιά της.
Το σημείο εκκίνησης του Μονοπατιού βρίσκεται περί-

που 500 μέτρα ανατολικά της Κοινότητας, στα όρια του 
Δάσους Πάφου. Πρόκειται για ένα κυκλικό μονοπάτι, 
το οποίο μπορεί να περπατηθεί ακολουθώντας μία 
από τις δύο διαδρομές του, είτε τη σύντομη, μήκους 8 
χιλιομέτρων, είτε τη μεγάλη, μήκους 10 χιλιομέτρων. 
Αν ο περιπατητής επιλέξει τη σύντομη διαδρομή, θα 
χρειαστεί περίπου δύο ώρες, ενώ αν επιλέξει τη με-
γάλη διαδρομή θα χρειαστεί μία επιπλέον ώρα.
Περπατώντας κατά μήκος του μονοπατιού, ο επισκέ-
πτη μπορεί να δει το υδατοφράκτη της Αργάκας, να 
θαυμάσει τη μαγευτική θέα της κοινότητας, του κόλ-
που της Χρυσοχούς και της χερσονήσου του Ακάμα 
και να απολαύσει το μοναδικό χρώμα και τη μυρω-

διά του Πευκόφυτου δάσους. 
Στα μισά περίπου της διαδρομής, βρίσκεται το πα-
ρατηρητήριο «Μούττι του Κόρακα» με υπέροχη θέα 
στο χωριό, αλλά και σε ολόκληρο τον κόλπο της Χρυ-
σοχούς, και να επισκεφθούν τον  εκδρομικό χώρο 
«Αγίου Μερκουρίου», το «Πάρκο Μαυραλής» και 
το Φράγμα Αργάκας–Μακούντας που κατασκευά-
στηκε το 1964, είναι ύψους 41 μέτρων και έχει χω-
ρητικότητα 990 χιλιάδες κυβικά μέτρα νερού και από 
το οποίο αρδεύονται όλες οι γεωργικές εκτάσεις της 
Αργάκας.

Εκκλησίες και εξωκλήσια
Στα βορειοδυτικά του χωριού, ανάμεσα στα παρα-
δοσιακά σπίτια είναι κτισμένη η κεντρική εκκλησία 
του χωριού, αφιερωμένη στους Αποστόλους Πέτρο 
και  Παύλο. 
Σύμφωνα με την παράδοση πολύ παλιά, κάτω από 
την εκκλησία αυτή βρισκόταν το σπήλαιο όπου έθα-
βαν τα νήπια. 
Το 1958 πάνω από το σπήλαιο  κτίστηκε η εκκλησία 
που μπορεί να φιλοξενήσει με άνεση μέχρι και τρια-
κόσιους πιστούς. 
Οι απόστολοι Πέτρος και Παύλος γιορτάζονται και τι-
μώνται πανηγυρικά στην κοινότητα στις 29 Ιουνίου.

Στην Αργάκα βρίσκεται και το ξωκλήσι της Αγίας 
Βαρβάρας, που πολύ παλιά λειτουργούσε ως μονα-
στήρι. Οι πληροφορίες που υπάρχουν, αναφέρουν 
πως το μοναστήρι αυτό, άγνωστο το πότε κτίστηκε, 
λειτουργούσε μέχρι το 1821. 
Ανήκε στο πατριαρχείο Ιεροσολύμων και φιλοξενού-
σε ένα ηγούμενο και δυο διακόνους. Το ξωκλήσι λει-
τουργεί 6-7 φορές τον χρόνο. Η Αγία Βαρβάρα είναι 
η προστάτιδα της Αργάκας και στις 4 Δεκεμβρίου 
γιορτάζεται με μεγάλες τιμές. 
Κοντά στο ξωκλήσι σώζεται μέχρι σήμερα και το αγί-
ασμα, το οποίο βρίσκεται σε μια τοποθεσία την λε-
γόμενη «Βρυσίν του καλογήρου».

Αργάκα

SYKAMIA
KIOSK - ΠΕΡΙΠΤΕΡΟ

ΣΤΑΧΥ
Παραδοσιακός ξυλόφουρνος

To αφιέρωμα στηρίζουν
ΣΤΑΧΥ

Παραδοσιακός ξυλόφουρνος
SYKAMIA KIOSK 

HALFWAY HOUSE
PIZZA MAMMA MIA 

Το “Μαϊάμι” της Πάφου
Ο επίγειος παράδεισος που 
συνδυάζει βουνό, θάλασσα 
και απίστευτες παραλίες με 
εύκολη πρόσβαση… 

Κοινοτάρχης 
Σπύρος Πελοπίδα

Τα σημαντικότερα έργα που έγιναν στην κοινότητα σύμφωνα με τον Κοινο-
τάρχη Σπύρο Πελοπίδα, είναι η ανάπλαση του πυρήνα της Αργάκας, περι-
οχή στην οποία σύντομα αναμένεται να λειτουργήσουν εστιατόρια, ταβέρ-
νες και καφέ. Ο εξωραϊσμός δρόμων στον πυρήνα της κοινότητας, καθώς 
και διαπλάτυνση και ασφαλτόστρωση του υπόλοιπου οδικού δικτύου, δη-
μιουργία  παράλιας λουόμενων με κρεβατάκια, ομπρέλες και παιδότοπο, ο 
παραλιακός πεζόδρομος καθώς και τα έργα εξωραϊσμού και ανάδειξης του 
αγιάσματος στο ξωκλήσι της Αγίας Βαρβάρας. 

Σημαντικά εργα στη Κοινότητα 

HALFWAY HOUSE 
RESTAURANT

MAMMA MIA



“Αδέσμευτος” 25 Νοεμβρίου 2023 Σελίδα 17ά ρθρα

Αποτέλεσμα της Τουρκοανταρσίας του 1963-64,  
ήταν οι Τ/Κ να αποχωρήσουν από την κυβέρνη-

ση, να εγκαταλείψουν τα σπίτια τους 
στα ανάμεικτα χωριά, να εγκλειστούν 
σε θύλακες (Ιεροδιακόνου, 1970, p. 3
83).                                  
 Λόγω της συνεχιζόμενης Τουρκι-
κής απειλής και των συνεχιζόμενων 

εχθροπραξιών, η Κυπριακή Δημοκρατία προχωρεί 
στη σύσταση της Εθνικής Φρουράς (Χριστοδου-
λίδης, 2009, p. 148). Έχοντας το πράσινο φως των 
ΗΠΑ, η Ελλάδα με πρωτοβουλίες του Έλληνα ΥΠ.ΑΜ. 
Πέτρου Γαρουφαλλιά προχωρά στη μυστική κάθοδο 
Ελληνικής Μεραρχίας στην Κύπρο (Συρίγος, 2013, p. 
270).  
Η κάθοδος της Μεραρχίας στην Κύπρο, για τις ΗΠΑ, 
ήταν μια κίνηση εξωτερικής εξισορρόπησης ισχύος 
μέσω ηγεμονικών συμμαχιών (με την Ελλάδα) για 
εξουδετέρωση της πολιτικής ισχύος του Μακαρίου. 
Δεν ήταν κάθοδος Ελληνικού στρατού, αλλά ΝΑΤΟ-
ικής δύναμης, η οποία: 
α) Εξασφάλιζε τον έλεγχο του Μακαρίου, 
β) Έθετε φραγμό σε οποιεσδήποτε σκέψεις της 
Τουρκίας να εισβάλει στην Κύπρο, αποσιωπώντας 
έτσι τον κίνδυνο μιας Ελληνοτουρκικής σύγκρου-
σης καθώς επίσης και το ενδεχόμενο επέμβασης της 
ΕΣΣΔ στο πλευρό της Κύπρου, 
γ) Επέτρεπε την επιβολή μιας ΝΑΤΟ-ικής λύσης, 
παρά τις αντιδράσεις του Μακαρίου και του κομ-
μουνιστικού ΑΚΕΛ (Συρίγος, 2013).  
Την 21η Απριλίου 1967, οι συνταγματάρχες πρόλα-
βαν τους στρατηγούς και τον βασιλιά και κατέλυσαν 
τη δημοκρατία στην Ελλάδα (Stern, 1978).  Χωρίς κα-
μία διπλωματική προεργασία προσκάλεσαν σε συ-
νομιλίες τους Τούρκους στον Έβρο, για να συζητή-
σουν το Κυπριακό βάσει των Σχεδίων Acheson. Στην 
πρώτη συνάντηση πρότειναν την Ένωση της Κύπρου 
με την Ελλάδα σε αντάλλαγμα στρατιωτικής βάσης 
στην Τουρκία και προνόμια για τους Τ/Κ. Οι Τούρκοι 
το απέρριψαν (Κρανιδιώτης, 2008 Α, p. 444). 
Τον Νοέμβριο του 1967, στον απόηχο των συνομιλι-
ών στον Έβρο, εξελίχθηκαν τα αιματηρά επεισόδια 
στην Κοφίνου στην Κύπρο. Μετά την τουρκοανταρ-
σία του 1963-64, η Κοφίνου εξελίχθηκε σε ισχυρό 
στρατιωτικό προπύργιο των Τουρκοκυπρίων. Ήταν 
μία διαρκής εστία επεισοδίων στην περιοχή. Συ-
χνά, ένοπλοι Τουρκοκύπριοι απέκοπταν τις δύο οδι-
κές αρτηρίες ( Λευκωσίας – Λεμεσού και Λεμεσού 
– Λάρνακας) ή πυροβολούσαν τα διερχόμενα αυτο-
κίνητα. Η κυπριακή κυβέρνηση ζήτησε την επέμβα-
ση του ΟΗΕ, αλλά η επέμβαση καθυστερούσε. Στις 
15 Νοεμβρίου 1967 η Εθνική Φρουρά ανέλαβε να 

αποκαταστήσει την τάξη. Κινητοποιήθηκαν στρατι-
ωτικές δυνάμεις, με άρματα μάχης, τεθωρακισμένα 
και πυροβολικό. Στις μάχες που ακολούθησαν σκο-
τώθηκαν 24 Τουρκοκύπριοι και 9 τραυματίστηκαν, 
ενώ οι απώλειες από πλευράς Ελληνοκυπρίων ήταν 
ένας νεκρός και δύο τραυματίες.
Η Τουρκία θεώρησε ότι αυτό ήταν το προοίμιο για 
ευρύτερες επιχειρήσεις εκκαθάρισης των Τ/Κ θυλά-
κων και προέβη σε ρηματική διακοίνωση στην Ελλά-
δα, όχι στην Κύπρο, ότι εάν δεν αποσυρόταν ο στρα-
τηγός Γρίβας και η Μεραρχία και εάν δεν διαλυόταν 
η ΕΦ θα εισέβαλε στην Κύπρο. Τελικά, η Χούντα 
υπέκυψε. Ο Γρίβας και η Μεραρχία αποχώρησαν. Ο 
Μακάριος αντιστάθηκε. Η ΕΦ δεν διαλύθηκε (Συρί-
γος, 2013, p. 284).  Η απόσυρση της Μεραρχίας ήταν 
το λιγότερο των δύο κακών για τη Δύση. Η παρουσία 
της θα έβαζε την Τουρκία σε πειρασμό να εισβάλει 
την δεδομένη στιγμή, πράγμα που δεν επιθυμούσε 
η Δύση λόγω της σαφής προειδοποίησης της ΕΣΣΔ 
ότι δεν θα ανεχόταν κάτι τέτοιο. Η απουσία της θα 
το έκανε ευκολότερο στο μέλλον να εισβάλει, όχι 
όμως τη δεδομένη στιγμή. 
Ήταν ξεκάθαρο ότι η μεραρχία δεν χρειαζόταν πλέ-
ον στο νησί, αφού δεν εξυπηρετούσε τους στρατη-
γικούς τους σχεδιασμούς. Οι αφόρητες πιέσεις που 
είχαν ασκηθεί στον Μακάριο, τόσο από τις δημο-
κρατικές, όσο και από τις χουντικές κυβερνήσεις, να 
δεχθεί τα δυτικά, διχοτομικά σχέδια λύσης δεν τε-
λεσφόρησαν. Αυτός ήταν ο πραγματικός σκοπός της 
Μεραρχίας. Μοχλός πίεσης και ελέγχου του Μακά-
ριου. Η παρουσία της ως αποτρεπτικός παράγοντας 
εισβολής της Τουρκίας ήταν παράπλευρο όφελος 
για την Κύπρο (Συρίγος, 2013, p. 285). 
Τα κίνητρα αυτών που οργάνωσαν την επιχείρηση 
Κοφίνου το 1967 παραμένουν άγνωστα και αψυχο-
λόγητα. Δυσβάσταχτα όμως ήταν τα αποτελέσματα 
για την Κυπριακή Δημοκρατία και σαφής η ευκολία 
με την οποία τα δέχθηκε η Ελληνική Χούντα. Η απο-
χώρηση της μεραρχίας άφηνε την Κύπρο απροστά-
τευτη. Η Τουρκία, σε μία κίνηση αύξησης της ισχύος 
της στο νησί, αξίωσε την απομάκρυνση του στρατη-
γού Γρίβα και της Μεραρχίας και τη διάλυση της ΕΦ 
για να μην εισβάλει. Με αυτό τον τρόπο η ισορρο-
πία στρατιωτικών δυνάμεων στο νησί επέστρεφε σε 
αυτή του προνοούσε το σύνταγμα του 1960. Αυτό 
όμως ευνοούσε την Τουρκία η οποία, λόγω της εγγύ-
τητας των Τουρκικών ακτών στην Κύπρο, μπορούσε 
ανά πάσα στιγμή να φέρει στο νησί όσο στρατό επι-
θυμούσε. Όπως και έκανε το 1974. 
 

Αντώνης Κ. Σιβιτανίδης, M.Sc., B.Sc.
www.sivitanidis.com

1η Κοφίνου και η αποχώρηση 
της μεραρχίας

«Ποούλλα πόσσιει η ζωή 
αρέσκουν μου τα νιάτα...»

Το 1947, ο τότε Πρόεδρος των Η.Π.Α 
Χάρρυ Τρούμαν μαζί με τους Βρετα-
νούς, πρότειναν τη λύση του Μεσανα-

τολικού, συναινούσης της Σο-
βιετικής Ένωσης, στη βάση των 
δύο κρατών. Ατυχώς τα Αραβικά 
Κράτη αντιδρούν και ως αποτέ-
λεσμα του επακολουθήσαντος 
πολέμου, το Ισραήλ επιτυγχάνει 

την κατάληψη του 80% των διαφιλονικούμε-
νων εδαφών. Σε δύο επόμενες πολεμικές συ-
γκρούσεις – πόλεμος των έξη ημερών το 1967 
και πόλεμος του Γιομ Κιπούρ, τον Οκτώβριο 
του 1973 – οι Άραβες υφίστανται ήττες και 
η θέση τους επιδεινώνεται ακόμη περισσό-
τερο.

Ακραίες, αδιάλλακτες, εξτρεμιστικές οργανώ-
σεις, παίρνουν το «απάνω χέρι», προτάσσο-
ντας τη θέση ότι μόνη λύση είναι η καταστρο-
φή – εξαφάνιση του κράτους του Ισραήλ. Και 
το μέσον; Τζιχάντ, δηλαδή «Ιερός Πόλεμος».
Με ενίσχυση πολιτική, ηθική και υλική από 
την Τουρκία και το Ιράν.
Προφανώς η Χαμάς αποτελεί οργάνωση η 
οποία υπονομεύει ευθέως τον αγώνα του 
Παλαιστινιακού λαού να αποκτήσει δικό 
του ανεξάρτητο και κυρίαρχο κράτος. Με 
την αδιαλλαξία της και το μίσος που καλλι-

εργεί, τορπιλίζει κάθε προσπάθεια μιας ει-
ρηνικής επίλυσης του Παλαιστινιακού. Το 
οποίο οραματίστηκε και για το οποίο αγωνί-
στηκε ο εθνικός ηγέτης της Παλαιστίνης Για-
σέρ Αραφάτ.
Πίσω όμως από τη Χαμάς βρίσκονται το Ιράν 
και η Τουρκία. Που σε καμιά περίπτωση δεν 
θέλουν την επέκταση των συμφωνιών εξο-
μάλυνσης των σχέσεων Ισραήλ – Αραβικών 
χωρών, των αποκληθεισών «συμφωνιών του 
Αβραάμ».
Καθήκον των Η.Π.Α και της Ε.Ε είναι να στρα-
φούν προς τις δύο αυτές χώρες που υποθάλ-
πουν την χαμάς. Δηλαδή να τους επιβάλουν 
κυρώσεις για να υποχρεωθούν να τερματί-
σουν την πολιτική και υλική υποστήριξη τους 
προς τη χαμάς. Παράλληλα να στηρίξουν τις 
Αραβικές χώρες για μια προοδευτική εξομά-
λυνση των σχέσεων τους με το Ισραήλ.
Και το πιο σημαντικό. Να υποχρεώσουν το Ισ-
ραήλ να σταματήσει την αδιάκριτη επίθεση 
του στη Γάζα, που οδηγεί σε αποδεκατισμό 
του Παλαιστινιακού λαού, με χιλιάδες αμά-
χους να είναι τα καθημερινά θύματα.
Μετά και την απόφαση του Συμβουλίου 
Ασφαλείας, που καλεί σε άμεσο τερματισμό 
των εχθροπραξιών και κήρυξη εκεχειρίας, το 
Ισραήλ οφείλει να συμμορφωθεί. Σε αντίθε-
τη περίπτωση θα είναι όχι μόνο υπόλογο για 
παραβίαση του διεθνούς νόμου και διάπρα-
ξη εγκλημάτων πολέμου. Θα είναι και υπεύ-
θυνο για την συνέχιση των πιο ακραίων και 
εξτρεμιστικών ενεργειών της χαμάς και άλ-
λων θρησκευτικών – Ισλαμικών οργανώσεων 
αλλά και για την καλλιέργεια του απύθμενου 
μίσους μέσα στον παλαιστινιακό λαό. Οφεί-
λει η Ισραηλιτική ηγεσία υπό τον Νετανιάχου 
να εγκαταλείψει την ακραία επιθετική της 
στάση και να εργαστεί με νηφαλιότητα για 
την μόνη προσφερόμενη λύση. Τη λύση των 
δύο κρατών με ασφαλή σύνορα.

Για την πολεμική κρίση στη Γάζα
Του Γιαννάκη Λ.Ομήρου
Πρώην Προέδρου της Βουλής των Αντιπροσώπων

Α.Τρακκίδης, 
Υποψήφιος Δήμαρχος Ανατολικής Πάφου.

Η αντίστροφη μέτρηση άρχισε για τις εκλογές της το-
πικής αυτοδιοίκησης. Οι προκλήσεις ακόμα μεγα-

λύτερες, αφού ο δήμος Πόλης Χρυ-
σοχούς, με τον νέο χάρτη της τοπικής 
αυτοδιοίκησης, θα είναι ο μεγαλύτε-
ρος δήμος της επαρχίας Πάφου.
Ο νέος τιμονιέρης που θα κληθεί να 
αντιμετωπίσει αυτές τις προκλήσεις 

πρέπει να είναι γνώστης των θεμάτων, να έχει αντοχές, 
να αφουγκράζεται τον κόσμο και να προσπαθεί το μέ-
γιστο, τόσο για τον μητροπολιτικό δήμο της Πόλης Χρυ-
σοχούς όσο και για την κάθε κοινότητα που έχει εντα-
χθεί στον νέο δήμο.
Κατά την άποψή μου ένα από τα  μεγαλύτερα θέματα 
που θα κληθεί άμεσα να αντιμετωπίσει ο νέος τιμονιέ-
ρης είναι το νοσοκομείο που υπάρχει στον δήμο μας. 
Ένα νοσοκομείο που τυπικά υπάρχει, αλλά ουσιαστι-
κά δεν υπάρχει. Ένα νοσοκομείο με πολλά προβλήματα 
εδώ και χρόνια, με πολλές υποσχέσεις αλλά με καμία 
υλοποίηση. Αν είναι δυνατό, για κάθε ατύχημα στην 
περιοχή μας, το νοσοκομείο να μην μπορεί να ανταπο-

κριθεί και ο ασθενής να περνά από ακόμα μια δοκιμα-
σία για να τον μεταφέρουν στο νοσοκομείο της Πάφου. 
Αξίζει να σημειωθεί ότι στο νοσοκομείο της Πόλης Χρυ-
σοχούς δεν υπάρχει καν Μονάδα Εντατικής Θεραπεί-
ας (ΜΕΘ).
Επιπρόσθετα ακόμα ένα μεγάλο πρόβλημα που αντι-
μετωπίζει η περιοχή μας είναι η ανεργία, κυρίως για 
τους νέους επιστήμονες. Οι νέοι επιστήμονες της πε-
ριοχής, αφού τελειώσουν τις σπουδές τους, αναγκάζο-
νται όπως μείνουν στο εξωτερικό ή μετακομίσουν σε 
άλλη επαρχία για καλύτερες συνθήκες εργασίας. Έτσι 
οι νέοι να χάνονται από τη γενέτειρα τους την Πόλη 
Χρυσοχούς.
Καλούμαστε λοιπόν να σκεφτούμε συλλογικά και να 
αποφασίσουμε σωστά για το ποιος θα είναι ο νέος τι-
μονιέρης της Πόλης Χρυσοχούς, χωρίς συναισθηματι-
σμούς και συμφέροντα, αλλά με το βλέμμα στο μέλλον 
για ένα καλύτερο αύριο για εμάς τους νέους. 

Ο τιμονιέρης της Πόλης Χρυσοχούς

Σταύρος Αβραάμ
Εκτελεστικός Διευθυντής ΝΕΔΗΚ

Ισχύει μήπως και σήμερα το πιο πάνω; 
Κατάντησε μήπως να λέγεται από όλους 

εμάς εκτός από τους ίδιους τους 
νέους; 
Το πρόβλημα είναι υπαρκτό 
και εκτυλίσσεται μπροστά στα 
μάτια μας. Οι νέοι στην Κύπρο 
«πεθαίνουν», για να μην πούμε 

πως η κοινωνία που δημιουργήσαμε τους 
σκοτώνει καθημερινά!
Θέλει καρδιά που δεν ραγίζει για να μπο-
ρεί ο σημερινός νέος να κοιμάται και να 
ξυπνά ανέμελος μπροστά στην απόρριψη 
που ζει σε κάθε του βήμα. Εικοσιπεντάρης, 
τριαντάρης, τριανταπεντάρης, να πασκίζει 
να ζήσει, να δέχεται απανωτά το κλοτσο-
κόπημα από το «σύστημα» που τον θέλει 
να «διακονεύει» για να τα βγάλει πέρα, να 
φάει, να ντυθεί, να στεγαστεί. Μα ποιο εί-
ναι τέλος πάντων τούτο το περιβόητο «σύ-
στημα»; Εμείς είμαστε, η ίδια η κοινωνία, 
οι θεσμοί, η εξουσία! Εμείς είμαστε που το 
θεωρούμε τόσο φυσιολογικό, ο νέος και η 
νέα, τουλάχιστο η μεγάλη τους πλειοψη-
φία, να αμείβονται με μισθούς πείνας, να 
παραμένουν άνεργοι, να μετρούν και το 
τελευταίο Σεντ πριν κάθε τους έξοδο! Να 
αρνούνται να φτιάξουν το δικό τους σπίτι, 
τη δική τους οικογένεια και απογοητευμέ-

νοι να γυρίζουν την πλάτη, να απαξιώνουν 
κάθε θεσμό του κράτους που υποτίθεται 
πως πρέπει να τους προετοιμάσει για να 
αναλάβουν τα ηνία της χώρας, για να συ-
νεχίσουν την ύπαρξη του έθνους σε τού-
τα τα χώματα. Να κάνουν απογόνους, γιατί 
όμως; Για να μην υπερισχύσουν οι «αλλό-
θρησκοι»; Ποιος νοιάζεται; Σε μια Κύπρο 
που οι καλότυχοι είναι όσοι ζουν από το 
πουγκί της οικογένειας! Για πόσο όμως; Τι 
θα γίνει στο μέλλον; Έχει ο Θεός …μάθαμε 
να λέμε!    
Θέλει τόλμη και θέληση για να μειωθεί 
το χάσμα σε μισθούς και συντάξεις, για 
να εξυπηρετηθούν οι νεότερες γενιές. Θέ-
λει κότσια για να εξαφανιστούν οι πολλα-
πλές συντάξεις και να καθοριστεί ανώτατο 
όριο σύνταξης! Για να ζει με αξιοπρέπεια 
ο ηλικιωμένος απόκληρος της ζωής, αλλά 
προπάντων για να ‘χει ελπίδα ο σημερινός 
νέος. Το ίδιο το κράτος πρέπει να πει: φτά-
νει πια, ας κάτσουμε όλοι μαζί, Κυβέρνηση, 
Βουλή και Τοπική Αυτοδιοίκηση να λάβου-
με μέτρα, για να σταματήσουμε την κατα-
στροφή της νέας γενιάς! Για να πειστεί ο 
κάθε νέος πως αξίζει τον κόπο να αγωνιστεί 
γι’ αυτή την πατρίδα!
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Ά ρχισαν ήδη να τοποθετούνται οι κά-
μερες τροχαίας και στην Πάφο και 
έχουν ήδη εγκατασταθεί σε τρία ση-

μεία από τα πέντε συνολικά όπου θα λει-
τουργούν σταθερές κάμερες.
Συγκεκριμένα, οι σταθερές κάμερες τοποθε-
τήθηκαν ήδη στη διασταύρωση λεωφόρων 
Ευρώπης με Γιάννου Κρανιδιώτη και Γεώργι-
ου Σάββα, (τέσσερις κάμερες», στη διασταύ-
ρωση λεωφόρων Ελλάδος με Δημοκρατίας 
και Τάσσου Παπαδόπουλου, (τέσσερις κάμε-
ρες), στη διασταύρωση λεωφόρων Αθηνών 
με Χριστόδουλου Σώζου, (δύο κάμερες) ενώ 
αυτή την εβδομάδα άρχισαν τα έργα και στη 
διασταύρωση λεωφόρων Αγίων Αναργύρων 
με Σπύρου Κυπριανού και Αγαπήνωρος όπου 
θα εγκατασταθούν επίσης τέσσερις κάμερες. 
Πριν από λίγες μέρες αποφασίστηκε να το-
ποθετηθούν σταθερές κάμερες και στη πα-
ραλιακή περιοχή Χλώρακας και συγκεκριμέ-
να στη διασταύρωση του ξενοδοχείου Άγιος 
Γεώργιος.
Όπως δήλωσε στον Αδέσμευτο ο εκπρόσωπος 
τύπου της αστυνομικής διεύθυνσης Πάφου 
Μιχάλης Νικολάου, οι κάμερες θα λειτουργή-
σουν αρχικά δοκιμαστικά τον Ιανουάριο και 
τον Φεβρουάριο. Στο διάστημα αυτό οι κάμε-
ρες θα φωτογραφίζουν τους οδηγούς που πα-

ρανομούν χωρίς όμως να γίνεται καταγγελία. 
Στη συνέχεια για άλλους δύο τρεις μήνες, θα 
φωτογραφίζουν και οι παρανομούντες οδη-
γοί θα λαμβάνουν ειδοποίηση ότι παρανόμη-
σαν και πάλι όμως χωρίς αν καταγγέλλονται 
και τέλος τον Ιούλιο του 2024 οι κάμερες θα 
λειτουργήσουν κανονικά φωτογραφίζοντας 
και καταγγέλλοντας όσους παρανομούν. 
Οι κάμερες τροχαίας πάντως σύμφωνα πάντα 
με τον κ. Νικολάου, συμβάλλουν στην κατα-
πολέμηση της οδικής παραβατικότητας και 
σαφέστατα στον περιορισμό των τροχαίων 
παραβάσεων και συγκρούσεων.
Συνηθέστερες παρανομίες είναι χρήση κινη-
τού τηλεφώνου, η υπερβολική ταχύτητα και η 
παραβίαση των φωτεινών σηματοδοτών, πα-
ρανομίες που αναμένεται να ελαττωθούν με 
τη λειτουργία των καμερών στα νευραλγικά 
σημεία που αναφέρουμε πιο πάνω.
Να σημειώσουμε τέλος ότι η λειτουργία τους 
δεν μπορεί από μόνη της να λειτουργήσει, 
ως Λυδία λίθος στην καταπολέμηση αυτών 
των παρανομιών, εάν οι οδηγοί μας δεν απο-
κτήσουν οδική συνείδηση, κατανοώντας ότι 
αυτό είναι που θα σώσει ζωές.

Χαμός στους δρόμους
Να σημειώσουμε ακόμα ότι κατά τη διάρ-

κεια της περιδιάβασης μας στους δρόμους 
της Πάφου για τις ανάγκες του ρεπορτάζ, 
γίναμε μάρτυρες της συμφόρησης αλλά και 
των παρανομιών που σημειώνονται καθη-
μερινά στους δρόμους της Πάφου.
Ιδιαίτερα στον κόμβο του Βιοφώς η πυκνή 
τροχαία κίνηση που παρατηρείται όλες τις 
ώρες, δημιουργεί πολλαπλά προβλήματα 
στην τροχαία κίνηση και την ομαλή κυκλο-
φορία των οχημάτων, ενώ στη Λεωφόρο 

Ελλάδος, είδαμε φορτηγά να σταθμεύ-
ουν κλείνοντας το δρόμο για να εφοδιά-
σουν καταστήματα, υποχρεώνοντας τους 
διερχόμενους οδηγούς να εισέρχονται στο 
αντίθετο ρεύμα κυκλοφορίας για να πε-
ράσουν, οδηγούς να μην υπολογίζουν τις 
διαβάσεις πεζών και πολλά άλλα, κάτι που 
δείχνει την ανάγκη για περαιτέρω αστυνό-
μευση παρά την τοποθέτηση των καμερών 
της τροχαίας…  

Πότε λειτουργούν οι κάμερες στην Πάφο
Θα λειτουργήσουν για κάποιο διάστημα δοκιμαστικά, ειδοποιώντας για την 
παρανομία χωρίς όμως να καταγγέλλουν τους οδηγούς…

Η Ελεγκτική Υπηρεσία (ΕΥ) ετοίμασε κείμενα 
για τροποποίηση έξι σχετικών νόμων που 

αφορούν συντάξεις κρατικών αξιωματούχων και 
δημοσίων υπαλλήλων του ευρύτερου δημόσιου 
τομέα, τα οποία διαβιβάστηκαν στην Γενική Δι-
ευθύντρια της Βουλής στις 31 Οκτωβρίου, 2023 
προς άρση στρεβλώσεων, αναφέρει ο Γενικός 
Ελεγκτής Οδυσσέας Μιχαηλίδης σε σημερινή 
ανακοίνωση. 
Κατά την ετοιμασία των σχετικών κειμένων τρο-
ποποιητικής νομοθεσίας, η ΕΥ έλαβε υπόψη 
απόφαση του Ανωτάτου ότι «η προσδοκία από-
κτησης αξίωσης για σύνταξη, γεννάται κατά τον 
χρόνο της πρόσληψης, συνιστά, εν δυνάμει, ιδι-
οκτησία και αποκρυσταλλώνεται ως ιδιοκτησι-
ακό δικαίωμα με τη συμπλήρωση συντάξιμης 
υπηρεσίας σε συντάξιμη θέση».
Στην ανακοίνωση αναφέρεται ότι η μόνη ασφα-
λής επιλογή είναι όπως οι στρεβλώσεις ρυθμι-

στούν κατά απόλυτο τρόπο για τη σύνταξη που 
θα κερδίζεται μετά την ημερομηνία έναρξης της 
νέας νομοθεσίας, «ωστόσο θα πρέπει να τύχει 
απόλυτου σεβασμού και να μην υπάρξει η πα-
ραμικρή παρέμβαση για κάθε σύνταξη που θα 
έχει θεμελιωθεί κατά την ημερομηνία αυτή».
Επισημαίνεται ότι ανάλογη προσέγγιση είχε 
ακολουθηθεί και το 2012 όταν ρυθμίστηκαν θέ-
ματα συντάξεων των δημοσίων υπαλλήλων και 
τέθηκε ως ημερομηνία σταθμός (cut-off date) η 
31 Δεκεμβρίου, 2012.
Ο Ελεγκτής σημειώνει ότι στα κείμενα της προ-
τεινόμενης νομοθεσίας έχει εισαχθεί ως ημε-
ρομηνία σταθμός η 1η Ιανουαρίου, 2024. Εάν η 
ψήφιση της νομοθεσίας θα γίνει στις αρχές του 
2024, ως ημερομηνία σταθμός θα πρέπει να κα-
θοριστεί η 1η Μαρτίου, 2024, διευκρινίζει.
Με βάση τα προτεινόμενα κείμενα η σύντα-
ξη που θα κερδηθεί από τους Υπουργούς, Υφυ-
πουργούς Βουλευτές και Δημάρχους από την 1η 
Ιανουαρίου, 2024 και μετέπειτα, θα καταβάλλε-
ται στο 65ο έτος της ηλικίας τους (αυτή που θε-
μελιώθηκε προ της ημερομηνίας αυτής θα κατα-
βάλλεται στο 60ο έτος, όπως προβλέπει σήμερα 
η νομοθεσία).
Επίσης οποιοσδήποτε αφυπηρετεί από δημόσιο 
αξίωμα ή θέση μετά την 1η Ιανουαρίου, 2024 
και αναλαμβάνει άλλο δημόσιο αξίωμα ή θέση 
στην Κύπρο ή σε θεσμό της Ευρωπαϊκής Ένω-
σης, η καταβολή της σύνταξης του που θα έχει 
κερδηθεί μετά την 1η Ιανουαρίου, 2024 θα ανα-
στέλλεται.

Άρση στρεβλώσεων 
στις πολλαπλές συντάξεις
Τι εισηγείται η Ελεγκτική Υπηρεσία στη Βουλή



“Αδέσμευτος” 25 Νοεμβρίου 2023Σελίδα 20 θ έ σ ε ι ς  ε ρ γ α σ ί α ς

Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels  ζητεί για εργοδότηση για τις 
ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):
Νυχτοφύλακα 
Περιγραφή Εργασίας: 
•Επίβλεψη της εισόδου, εξόδου προσωπικού. 
•Επίβλεψη της φύλαξης της περιμέτρου των ξενοδοχείων.
Προσόντα:
•Δίπλωμα ιδιώτη φύλακα θα θεωρηθεί επιπλέον προσόν.
•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής. 
•Καθαρό ποινικό μητρώο.                                                                                                                                
•Προηγούμενη εμπειρία επιθυμητή αλλά όχι απαραίτητη.          
Προσφέρεται: 
Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                
Εκπαίδευση στα πρωτόκολλα της εταιρίας.                                                               
Ολόχρονη εργοδότηση.                                                                                           
Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας. 
Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην κάτωθι 
διεύθυνση:
e-mail.: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com

Η εταιρία Paphian Blue Travel στην Πάφο της Κύπρου ζητεί να προσλάβει 

προσωπικό για τη στελέχωση του γραφείου της.

Λειτουργό Ταξιδιωτικού Γραφείου

Περιγραφή Εργασίας:

•Διαχείριση Ταξιδιωτικού Γραφείου

•Κρατήσεις: αεροπορικών εισιτηρίων, ξενοδοχείων, εκδρομών.

•Προώθηση πωλήσεων. 

Απαραίτητα προσόντα:

•Άριστη γνώση της αγγλικής και ελληνικής γλώσσας.

•Ικανότητα εργασίας σε ομάδα.

•2-3 χρόνια εμπειρία σε ταξιδιωτικό γραφείο. 

Η εταιρία προσφέρει:

•Πλήρη εκπαίδευση σε όλα τα πρωτόκολλα υπηρεσιών της εταιρίας

•Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον

•Ευκαιρίες συνεχούς επαγγελματικής ανέλιξης

•Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην 

κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com

Constantinou Bros Hotels

Human resources department

Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος

www.cbh-cyprus.com

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels ζητεί για εργοδότηση για τις 
ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):

Barman
Bar Waiter

Προσόντα:
•Δίπλωμα τριτοβάθμιας εκπαίδευσης σε συναφή κλάδο                                                                        
θα θεωρηθεί επιπρόσθετο προσόν.                                                                                          
•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής.                                                                                                                                    
•3 χρόνια προηγούμενη εμπειρία σε 4 ή 5 αστέρων ξενοδοχείο. 

Προσφέρεται: 
Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                                                              
Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας 

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται 
στην κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com
ΤΗΛ: 26 964898, ΦΑΞ: 26 964503

Για διαγωνίσματα 10 ευρώ την ώρα. 

ΑΝΑΛΑΜΒΑΝΟΝΤΑΙ ΜΕΤΑΦΡΑΣΕΙΣ 

σε όλες τις γλώσσες 

και η επιμέλεια και ΕΚΠΟΝΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 

όλων των ειδών σε όλα τα θέματα από έμπειρο προσωπικό. 

`Για πληροφορίες 99567680 & 99571542

ΠΑΡΑΔΙΔΟΝΤΑΙ ΜΑΘΗΜΑΤΙΚΑ 
ΚΑΙ ΦΥΣΙΚΗ 

Η εταιρία Constantinou Bros Hotels στην Πάφο, Κύπρο, ζητεί να προσλάβει

ΥΠΕΥΘΥΝΟ/ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΗ ΑΓΡΟΚΤΗΜΑΤΟΣ

Περιγραφή Εργασίας: 
• Υπεύθυνος για την ομαλή λειτουργία του αγροκτήματος
• Το άτομο θα πρέπει να γνωρίζει πώς να χειρίζεται γεωργικά μηχανήματα: 
μηχανήματα άρδευσης νερού / ελκυστήρες και άλλες γεωργικές μηχανές.
• Προγραμματισμός φυτεύσεων, λιπάνσεων, ψεκασμών, κλπ.
• Καθοδήγηση, εκπαίδευση και αξιολόγηση των εργατών, για τον καλύτερο 
τρόπο διατήρησης των φυτών και δέντρων.
• Διασφάλιση περιβαλλοντικής πολιτικής.

   Απαιτούμενα Προσόντα Υποψηφίων:

• Πανεπιστημιακό δίπλωμα ή τίτλος ή ισότιμο προσόν στην Γεωπονία.

    Η Εταιρία Προσφέρει

• Πακέτο απολαβών αναλόγως προσόντων και εμπειρίας
• Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον
• Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα να αποστέλλονται στην κάτωθι διεύθυνση:
e-mail: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human Resources Department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com
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Μνημόσυνο
Τελούμε την Κυριακή 26.11.2023 στην εκκλησία Αγίας Ειρήνης στην Τίμη 

το ετήσιο μνημόσυνο του πολυαγαπημένου μας 

ΣΑΒΒΑ ΖΩΙΤΣΑ από την Τίμη  

και καλούμε όσους τιμούν τη μνήμη του να παραστούν. 

Οι τεθλιμμένοι
Σύζυγος Γιωργούλα, παιδιά, γονείς, αδέλφια και λοιποί συγγενείς 

ΚοινοτιΚο Συμβουλιο ΚουΚλιών

ΑνΑΚοινώΣΗ

Το Κοινοτικό Συμβούλιο Κουκλιών Ζητά προσφορές από αδειούχους επιμετρητές 

να προχωρήσουν στην έρευνα κοστολόγησης του υφιστάμενου Κοινοτικού 

Πάρκου που βρίσκεται στα τεμάχια 76 και 365 Φ.Σχ. 51/48 στα Κούκλια.

Οι προσφορές να φθάσουν στα γραφεία του Συμβουλίου στην Απ. Λουκά 16 στα 

Κούκλια όχι αργότερα από τις 28 Νοεμβρίου 2023 και ώρα 14:00

Το Συμβούλιο δεν είναι υπόχρεο να δεχθεί την χαμηλότερη η οποιαδήποτε άλλη 

προσφορά.

Εκ του Κοινοτικού Συμβουλίου Κουκλιών 

ΚοινοτιΚο Συμβουλιο ΚουΚλιών

ΑνΑΚοινώΣΗ

Το Κοινοτικό Συμβούλιο Κουκλιών δέχεται προσφορές για αγορά υπηρεσιών 

Νομικού Συμβούλου για περίοδο ενός έτους. 

Απαραίτητα προσόντα Νομικού Συμβούλου.

1. 10ετής,  τουλάχιστον, διάρκεια άσκησης επαγγέλματος.

2. Άριστη γνώση της ελληνικής γλώσσας.

3. Καλή γνώση της αγγλικής γλώσσας.

4. Άριστη γνώση του Διοικητικού Δικαίου. 

5. Προηγούμενη εμπειρία σε τέτοια νομική δραστηριότητα. 

6. Αξιοπιστία και εντιμότητα.

Για περισσότερες πληροφορίες όσον αφορά τους όρους και λεπτομέρειες 

παρακαλώ επικοινωνήστε με τον Γραμματέα του ΚΣ Κουκλιών κ. Σπύρο Κόλιαρο 

στο τηλ. 26812812 ext. 6

Τελευταία ημέρα υποβολής των προσφορών είναι η 28/11/2023 και ώρα 14:00. Όλες 

οι προσφορές θα κατατεθούν στο κουτί προσφορών που βρίσκεται στα γραφεία 

του ΚΣ Κουκλιών στην οδό Αποστόλου Λουκά 16, 8500, Κουκλιών Πάφος. 

 Το ΚΣ Κουκλιών δεν είναι υπόχρεο να δεχτεί την χαμηλή ή οποιαδήποτε άλλη 

προσφορά. 

Εκ του ΚΣ Κουκλιών  

ΑνΑΚοινώΣΗ

Στα  πλαίσια των επισκέψεων του ΑΚΕΛ – Αριστερά – Νέες Δυνάμεις σε δήμους και 

κοινότητες, ο Βουλευτής του ΑΚΕΛ Πάφου, κ. Βαλεντίνος Φακοντής, θα επισκεφθεί την 

Τρίτη 28/11/2023 τις κοινότητες Κοίλη, Καλλέπεια και Λετύμπου με σκοπό την προώθηση 

των προβλημάτων που αντιμετωπίζουν.

Συγκεκριμένα, ο κ. Φακοντής θα επισκεφθεί τα καφενεία της κοινότητας Κοίλη στις 3:15μ.μ., 

της κοινότητας Καλλέπεια στις 4:15μ.μ. και της κοινότητας Λετύμπου στις 5:15μ.μ. 

Φιλανθρωπική μουσική βραδιά 
για τον μαχητή λούκα Σταύρου

Οι Σύνδεσμοι Γονέων & Κηδεμόνων των ΙΒ’ Δημοτικού 

και ΙΒ΄ Νηπιαγωγείου Πάφου «Πεύκιος Γεωργιάδης», 

σε συνεργασία με το Διδακτικό Προσωπικό τους, 

το Μουσικό Νέαρχο Νεάρχου και την παρέα του, 

διοργανώνουν Φιλανθρωπική Μουσική Βραδιά το 

Σάββατο, 09 Δεκεμβρίου 2023 και ώρα 8:00 μ.μ 

στην Αίθουσα Εκδηλώσεων του σχολείου.

Όλα τα έσοδα θα διατεθούν για τη στήριξη της 

θεραπείας του μικρού Λούκα Σταύρου που παλεύει 

για τρίτη φορά με τη λευχαιμία, σε ιατρικό κέντρο 

στη Γερμανία.
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Πρώτος αγώνας του CYPRUS CROSS CAR CHALLENGE!

Τ ο Σάββατο 25 Νοεμβρίου διεξάγεται ο πρώ-
τος αγώνας ταχύτητας του cross car challenge 
με αποδεκτά αυτοκίνητα μόνο  cross car με 

βάση την Προκήρυξη των Παγκυπρίων Πρωταθλη-
μάτων Αυτοκινήτου 2023. Διοργανωτής είναι η  Κυ-
πριακή Ομοσπονδία Αυτοκινήτου και προσμετρά 
ως αυτοτελής αγώνας Challenge.
Ο αγώνας θα διεξαχθεί στην πίστα Achna Speedway 
σε  οδόστρωμα χώμα και 70% άσφαλτο με συνολι-
κή χιλιομετρική διαδρομή του αγώνα 4 Χλμ με κύ-
ριο χορηγό του αγώνα την  GAND OIL Lubricants.
Στης 10:30 θα ξεκινήσουν οι προκριματικοί γύροι 
και ακολούθως στης 14:00 θα διεξαχθούν οι Ημιτε-
λικοί γύροι και στης  15:00 θα αρχίσει ο Τελικός γύ-
ρος με τον αγώνα να τελειώνει στης 15:30.
Μεγάλο είναι το ενδιαφέρον από τους φίλους του 
μηχανοκίνητου αθλητισμού για να παρακολουθή-
σουν το θέαμα που  αναμένετε να προσφέρουν τα 
cross cars.
Αναμφίβολα θα γίνουν σκληρές μάχες για την δι-
εκδίκηση της νίκης στην γενική κατάταξη και εί-
ναι αυτή που θα μαγνητίσει τα βλέμματα των 
θεατών φίλων των cross car όμως και λόγω της 
ποιοτικής παρουσίας οδηγών αναμένετε να χαρί-
σει δυνατές και εντυπωσιακές μάχες με τον νικη-
τή να κρίνεται στις λεπτομέρειες και στα κλάσμα-
τα του δευτερολέπτου, με μεγάλο ενδιαφέρον 
για συμμετοχή από τους  οδηγούς της συγκεκρι-
μένης κατηγορίας. Εκτός από το μεγάλο ενδιαφέ-
ρον από τους τοπικούς οδηγούς και πέντε Ελλαδί-
τες οδηγοί αναμένεται να δώσουν το παρόν τους 
στον αγώνα με τον πρωταθλητή του Ελληνικού θε-

σμού «DIRT GAMES» να δηλώνει επίσης παρών!                                                                                                
Ο Γιάννης Χεκιμιάν (Speedcar Xtrem) ακολουθού-
μενος από τον Χρήστο Παπαδογεώργο (Semog 
Bravo), τον Δημήτρη Παλαιοκώστα (Semog Bravo 
Sport), τον Μιχάλη Τακιδέλλη (Yacar Sport) και τον 
Παναγιώτη Λάτση (Speedcar Wonder), όπου ανα-
μένεται να κυνηγήσουν με κάθε τρόπο τη νίκη. 
Περνώντας στους τοπικούς μας οδηγούς, παρών 
δηλώνει ο φετινός πρωταθλητής ταχύτητας στην 
κατηγορία RCK2 Μίλτος Μιλτιάδου (Speedcar 
Wonder). 
Ανάμεσα στα φαβορί είναι ο Γιώργος Γεωργί-
ου (Edge Competition),Κύρος Γεωργίου (Semog 
Bravo Sport) καθώς επίσης και ο Λούκας Χριστο-
φόρου (Semog Bravo Sport). Οι Νίκολας Χού-

τρης και  Harutun Katchatrian, αμφότεροι με 
Semog Bravo Sport έχουν αποδείξει πως είναι ικα-
νοί να παλέψουν για μια θέση στο βάθρο, ενώ 
αντίστοιχες βλέψεις έχουν και οι Κυριάκος Κυ-
ριακού (Speedcar Xtrem), Κωνσταντίνος Κων-
σταντίνου (Speedcar Xtrem), Κυριάκος Γεωργί-
ου (Speedcar Xtrem) και Σωκράτης Φανή (Semog 
Bravo Sport), καθώς έδειξαν πως έχουν την ταχύ-
τητα που απαιτείται για να πρωταγωνιστήσουν.                                                                         
Οι Κωνσταντίνος Σιόφερος (Semog Bravo Sport) 
γνωστός σε όλους μας από τους αγώνες αυτοκί-
νητου, ο θεαματικός Γιώργος Χατζησάββας και ο 
γνωστός σε όλους καταξιωμένος συνοδηγός αγώ-
νων αυτοκίνητου Αντώνης Χρυσοστόμου (Semog 
Bravo Sport), θα εμφανιστούν για πρώτη φορά 

σε αγώνα με Crosscar, έτοιμοι να αναμετρη-
θούν με τους πιο έμπειρους οδηγούς του είδους.                                                           
Ο Adar Melamed (Semog Bravo Sport) από το Ισρα-
ήλ, ο οποίος «συστήθηκε» στους Ελληνικούς αγώ-
νες EKO Racing Dirt Games έδειξε πως έχει την τα-
χύτητα που απαιτείται για να πρωταγωνιστήσει και 
να κερδίσει των αγώνα.
Τον αγώνα χορήγει η εταιρία λιπαντικών GAND 
OIL Lubricants με υποστηριχτές τις εταιρίες, 
Diamantides Yachting, Costas Petrou Motors LTD, 
Chips Security, GEPA Mechanical Installations, 
Socks LAB, Sotirchos Engineering, THOMASON 
Machinery LTD, Harut Autoworx, G.S Hadjisavvas 
Auto Airconditioning, Mobile Phone Clinic, STS 
EVENTS.

Ο Kalle Rovanperä θα αποσυρθεί από το πλήρες 
πρόγραμμα αγώνων του 

Παγκοσμίου Πρωταθλήματος Ράλλυ 2024,συμμετέχο-
ντας σε επιλεγμένους αγώνες με ένα Toyota GR Yaris 
Rally1.
Η απόφαση του 23χρονου σημαίνει ότι δεν θα υπερα-
σπιστεί τον δεύτερο παγκόσμιο τίτλο που κατέκτησε 
φέτος. Ο Rovanperä έσπευσε να επισημάνει, ωστόσο, 
ότι η απόφαση αφορά μόνο το 2024, καθώς δήλωσε 

ότι θα επιστρέψει σε πλήρη δραστηριότητα από το 
2025 και μετά. Η είδηση της απόφασης του Rovanperä 

έγινε γνωστή όταν η Toyota ανακοίνωσε την σύνθεση 
των οδηγών της για την επόμενη σεζόν, μόλις μία ημέ-
ρα μετά την κυρίαρχη νίκη της στο εντός έδρας Ράλλυ 
Ιαπωνίας το περασμένο Σαββατοκύριακο. 
Οι Elfyn Evans και Takamoto Katsuta θα έχουν πλήρη 
δραστηριότητα το 2024, ενώ οι Sébastien Ogier και 
Rovanperä θα μοιραστούν ένα τρίτο Yaris.

Μ ε εμφαντικό τρόπο η Toyota νίκη-
σε στην Ιαπωνία καταλαμβάνοντας 

και της τρείς θέσεις του βάθρου με νικη-
τή τον E.Evans που συνάμα είναι δεύτερος 
στο Παγκόσμιο Πρωτάθλημα οδηγών.  Στην 
δεύτερη θέση του βάθρου ο παγκόσμιος 
S.Ogier με τρίτο τον πρωταθλητή του "23 
K.Rovanpera.Στην τέταρτη θέση σπάζοντας 
την παντοκρατορία της Toyota τερμάτισε ο 
E.Lappi με Hyundai i20 που άντεξε την πί-
εση του 4ου οδηγού της Toyota T.Katsuta 
που τερμάτισε στην 5η θέση, με τον O.Tanak 

στον τελευταίο του αγώνα με την Ford να 
τερματίζει 6ος.Την δεκάδα συμπλήρωσαν 
οι A.Mikkelsen,N.Gryazin.K.Kajetanowicz 
και O.Fukumata όλοι στα πηδάλια των 
Skoda Fabia.

Μ ετά από αρκετό χρόνο μετά το 
Cyprus Rally, η FIA αποφάσισε ότι οι 

τίτλοι οδηγών και συνοδηγών του Πρωτα-
θλήματος Ράλλυ Μέσης Ανατολής FIA 2023 
(MERC) θα απονεμηθούν από κοινού στους 
Nasser Saleh Al-Attiyah/Mathieu Baumel 
και Abdullah Al -Rawahi/Ata Al-Hmoud. Τα 
βραβεία θα απονεμηθούν στην επίσημη 
απονομή των βραβείων της FIA στο Μπα-
κού στις 8 Δεκεμβρίου 2023.
Τα δύο πληρώματα με 108 βαθμούς το κα-
θένα μετά από πέντε γύρους του πρωτα-
θλήματος σε Ομάν, Κατάρ, Ιορδανία, Λί-
βανο και Κύπρο κέρδισαν δύο νίκες,  είχαν 
δύο δεύτερες θέσεις και είχαν μία αποχώ-
ρηση.
Αυτή είναι η πρώτη φορά στην ιστορία του 
MERC όπου ένας τίτλος απονέμεται από 
κοινού.
Για τον  Al-Rawahi είναι το πρώτο πρω-

τάθλημα οδηγών που κερδίζει με τον Al-
Attiyah μέχρι τώρα έχει κερδίσει ένα ρεκόρ 
19 περιφερειακών τίτλων MERC.Ο  Καταρι-
νός  οδηγός που γράφει ιστορία θα συγκε-
ντρώσει στο Μπακού τρία τρόπαια. Ο πέ-
ντε φορές νικητής του Ράλι Ντακάρ κέρδισε 
επίσης τους γενικούς τίτλους οδηγών στο 
Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Rally-Raid της FIA 
2023 (W2RC) και στο Παγκόσμιο Κύπελλο 
FIA 2023 για Cross-Country Bajas.

Η Red Bull επισφράγισε την φετινή της 
κυριαρχία σημειώνοντας το 1-3 στο 

GP του Las Vegas. Ο M. Verstappen κέρδισε 
μπροστά από τους Leclerc και Perez.
Ο Μονεγάσκος είχε πολύ καλό ρυθμό και 
την καλύτερη φετινή του ευκαιρία για νίκη. 
Ωστόσο ένα αυτοκίνητο ασφαλείας στο μέ-
σον του αγώνα έπληξε σημαντικά την προ-
σπάθειά του. Ο Verstappen θα έπαιρνε εύ-
κολα την καρό σημαία για 18η φορά φέτος. 
Πιο πίσω, όμως, ο Leclerc με μία εκπληκτι-

κή βουτιά στα φρένα για το τελευταίο σικέ-
ιν έπαιρνε την δεύτερη θέση από τον Perez 
στον τελευταίο γύρο. Οι Ocon και Stroll συ-
μπλήρωσαν την πρώτη πεντάδα.

Αποσύρεται ο Kalle Rovanperä από το WRC! Πάλι πρώτος ο Al-Attiyah

F1 GP Las Vegas: 
Ο Max Verstappen κατακτά και το Βέγκας!

Η Toyota νίκησε στην Ιαπωνία! 
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Αθλητικός “Αδέσμευτος”

Περισσότερες αθλητικές ειδήσεις στην ιστοσελίδα cosmosnews.com.cy

Την αθλητική επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Το σχόλιο της εβδομάδας

Καταγγελίες...

Σ ε σοβαρές καταγγελίες προχώρησαν γονείς παιδιών που χρησιμοποιούν 
το κολυμβητήριο Πάφου για άθληση. Σύμφωνα με τις εν λόγω καταγγελί-

ες, τουλάχιστον τέσσερα παιδιά παρουσίασαν συμπτώματα, όπως αλλεργία, 
κόκκινα μάτια, ρινίτιδα κλπ. Οι γονείς των παιδιών εκφράζουν σοβαρές υπό-
νοιες ότι όλα αυτά προέρχονται από το ακατάλληλο νερό του κολυμβητηρί-
ου. Παράλληλα, εκφράζουν τον θυμό τους για την κατάσταση που επικρατεί 
στο κολυμβητήριο Πάφου και ειδικότερα στην κακή συντήρηση του νερού, 
καλώντας τους αρμοδίους να λάβουν μέτρα. 

Μια πολύ ενδιαφέρουσα συνέντευξη παραχώρησε 
σε ιστοσελίδα της Ουκρανίας ο επενδυτής της Γερο-

σκήπου Femis Sagirov.

Η πρώτη ερώτηση που δέχθηκε ο Ουκρανός επεν-
δυτής αφορούσε το πώς αγόρασε τον σύλλογο της 

Γεροσκήπου, λέγοντας ότι «Στις 15 Φεβρουαρίου 2022, 
πετάξαμε στην Τουρκία για μια συνάντηση με την FC 
Peremoha. Εκεί μας έπιασε ο πόλεμος. Στη συνέχεια με-
τακόμισα στην Κύπρο, όπου οι συγγενείς και η οικογένειά 
μου ζουν εδώ και πολύ καιρό. Δεν μπορούσα να ζήσω χω-
ρίς ποδόσφαιρο, οπότε αναγκάστηκα να αγοράσω ομάδα 
από την τέταρτη κατηγορία της Κύπρου. Ήταν τον περα-
σμένο Αύγουστο. Στο τέλος της σεζόν η ομάδα ανέβηκε 
στην τρίτη Λίγκα. Τώρα κυνηγάμε την άνοδο στη δεύτε-
ρη λίγκα».

Κληθείς να απαντήσει πόσο κόστισε αυτή η αγορά, 
είπε ότι «δεν υπήρξε τέτοια αγορά, η ομάδα έπαι-

ζε στην τέταρτη Λίγκα, όσο αξίζει εκεί. Ο σύλλογος είχε 
χρέη 75.000 δολαρίων. Τους ξεπληρώσαμε και αυξήσαμε 
το μπάτζετ στις 180 χιλιάδες δολάρια στην τέταρτη Λίγκα. 
Τώρα είναι 300 χιλιάδες. Στη δεύτερη λίγκα το μπάτζετ θα 
είναι ένα εκατομμύριο και όταν μπούμε στην ανώτερη θα 
είναι από 2,5 εκατ. Και μετά βλέπουμε». Όταν ρωτήθηκε 
πού βρίσκει τα λεφτά, είπε ότι, «έχουμε μια νομική εται-
ρεία και μια επιχείρηση πληροφορικής». 

Στα πολλά που είπε, αποκάλυψε ότι, από την επόμε-
νη χρονιά θα αλλάξουν πολλά πράγματα στη Γερο-

σκήπου: «Για την επόμενη χρονιά, γενικά θα επιδιώξω την 
πλήρη λεγεωνοποίηση του ομάδας. Θέλω να υπογράψω 
περισσότερους Πορτογάλους και Ιταλούς. Υπάρχουν καλοί 
αμυντικοί ανάμεσα στους Κύπριους, αλλά υπάρχει πρό-
βλημα σε μεσαία γραμμή και επίθεση».

Αν η Πάφος πετύχει το 3Χ3 επί Οθέλλου, Ν. Σαλαμίνας και Καρμιώ-
τισσας, θα είναι μια τεράστια τονωτική ένεση ενόψει ΑΠΟΕΛ που 
ακολουθεί στις 16 Δεκεμβρίου.  

Επαναρχίζει και το πρωτάθλημα Β’ 
κατηγορίας με τις τρεις τοπικές 

ομάδες της Πάφου να έχουν εκ νέου 
δύσκολες αποστολές.
Ο Ακρίτας Χλώρακας υποδέχεται την 
ΠΑΕΕΚ, η ΕΝΑΔ τον Ασίλ Λύσης, ενώ 
η Πέγεια ταξιδεύει στο Παραλίμνι για 
να αντιμετωπίσει την τοπική Ένωση.

Ακρίτας – ΠΑΕΕΚ 
Με μοναδικό στόχο τη νίκη ο Ακρίτας 
υποδέχεται στο κοινοτικό Χλώρακας 
την ΠΑΕΕΚ Κερύνειας. Η ομάδα του 
Μιχαηλένκο που δεν ξεκίνησε καλά 
τη σεζόν με αποτέλεσμα να βρίσκε-
ται στη 10η θέση με εννιά βαθμούς 
θέλει να καταβάλει την όποια αντί-
σταση της αντιπάλου ομάδας και να 
πάρει τους τρεις βαθμούς που τόσο 
πολύ έχει ανάγκη. 
Να μην ξεχνάμε ότι ο Ακρίτας είναι 
μια ολοκαίνουργια ομάδα με νεα-
ρούς ποδοσφαιριστές και σίγουρα 
χρειάζεται χρόνο για να δέσει περισ-
σότερο. 
Τη νίκη θέλει και η ΠΑΕΕΚ, για να ξε-
κολλήσει από τις τελευταίες θέσεις 
του βαθμολογικού πίνακα. 

ΕΝΑΔ – ΑΣΙΛ 
Κακό ξεκίνημα για την ΕΝΑΔ που ξεκί-
νησε με όνειρα και φιλοδοξίες τη φε-
τινή χρονιά. Με προπονητή «όνομα» 
τον Κώστα Καϊάφα και με επενδυτή 
που έβαλε αρκετά λεφτά, άπαντες 
φιλοδοξούσαν ότι η φετινή χρονιά θα 
ήταν αρκετά καλή, ωστόσο, τα πράγ-
ματα δεν εξελίχθηκαν όπως ήθελαν. 
Πλέον, χρειάζονται άμεσα βαθμούς 
για να καλυφθεί άμεσα το χαμένο 
έδαφος. Στον αγώνα με τον ΑΣΙΛ δεν 
μπορούν να στοχεύουν σε άλλο απο-
τέλεσμα από αυτό της νίκης. Κακό 
ξεκίνημα και για τον ΑΣΙΛ που πάει 
στην Πόλη Χρυσοχούς με σκοπό να 
πάρει βαθμολογικό κέρδος. 

ΕΝΠ – Πέγεια 
Πολύ δύσκολη έξοδος για την Πέ-
γεια, η οποία πάει στο Τάσος Μάρ-
κου για να αντιμετωπίσει την τοπική 
Ένωση. Φαβορί στον αγώνα υπάρχει 
και αυτή είναι η γηπεδούχος ομάδα. 
Η ομάδα του Τζέισον Πάντσεον κα-
λείται να ανατρέψει τα προγνωστι-
κά και να φύγει με κέρδος από τη δύ-
σκολη έδρα της Ένωσης. 

9η αγωνιστική: Δύσκολες αποστολές για 
Ακρίτα, ΕΝΑΔ και Πέγεια...

δυο ντερμπι στη 12η αγωνιστικη

Η Πάφος φιλοξενεί τον Οθέλλο

Παρασκευή 24/11/2023
Διγενής Μόρφου – Ολυμπιακός 
Σάββατο 25/11/2023
Ερμής - Ομόνοια Αραδίππου14:30
Ακρίτας Χλώρακας - ΠΑΕΕΚ 14:30
ΕΝΠ - Πέγεια 2014 14:30
ΕΝΑΔ Πόλεως Χρυσοχούς – ΑΣΙΛ 14:30
FC Krasava  - Π.Ο. Αχυρώνας-Ονήσιλος 14:30
Π.Ο. Ξυλοτύμπου - Ομόνοια Αραδίππου 14:30
Α.Ο. Αγίας Νάπας – ΜΕΑΠ 14:30

Αγωνιστικό πρόγραμμα Β’ κατηγορίας
9η αγωνιστική

Σάββατο 25.11.2023
19:00 ΑΡΗΣ – ΑΠΟΕΛ
19:00 ΠΑΦΟΣ FC - ΟΘΕΛΛΟΣ ΑΘΗΑΙΝΟΥ
Κυριακή 26.11.2023
18:00 ΟΜΟΝΟΙΑ - ΕΘΝΙΚΟΣ ΑΧΝΑΣ
18:00 ΑΕΖ ΖΑΚΑΚΙΟΥ - ΝΕΑ ΣΑΛΑΜΙΝΑ
19:00 ΑΠΟΛΛΩΝΑΣ – ΑΝΟΡΘΩΣΗ
Δευτέρα 27.11.2023
19:00 ΑΕΚ – ΑΕΛ
19:00 ΔΟΞΑ ΚΑΤΩΚΟΠΙΑΣ - ΚΑΡΜΙΩΤΙΣΣΑ

Πρόγραμμα A’ κατηγορίας
12η αγωνιστική 

Ε παναρχίζει η δράση σε Α και Β’ 
κατηγορία μετά τους αγώνες 
της Εθνικής ομάδας για τα προ-

κριματικά του EURO 2024. 
Στο πρωτάθλημα Α’ κατηγορίας, σήμε-
ρα το απόγευμα η Πάφος υποδέχεται 
τον Οθέλλο σε ένα παιχνίδι που στο-
χεύει να συνεχίσει το σερί των νικη-
φόρων αποτελεσμάτων. Απ’ εκεί και 
πέρα, η 12η αγωνιστική περιλαμβάνει 
δύο ντέρμπι: Άρης – ΑΠΟΕΛ στο Άλφα 
Μέγα σήμερα Σάββατο και την Κυρια-

κή στο ίδιο γήπεδο Απόλλων - Ανόρ-
θωση.
Η Πάφος, λοιπόν, φιλοξενεί τον νε-
οφώτιστο και πολύ φιλόδοξο φέτος 
Οθέλλο με στόχο τη νίκη για να πα-
ραμείνει σε τροχιά κορυφής. Η ομάδα 
του Χουάν Κάρλος Καρσέδο βρίσκεται 
σε εξαιρετική αγωνιστική κατάσταση 
και με εμφάνιση όπως στα προηγού-
μενα παιχνίδια θα πάρει εύκολα τη 
νίκη και το τρίποντο.  
Από την άλλη, ο Οθέλλος έρχεται στην 
Πάφο με απαιτήσεις και όχι για του-
ρισμό. Στόχος του δεν μπορεί να είναι 
άλλος από το να παλέψει τον αγώνα 
και να φύγει από την πόλη μας με το 
θετικό αποτέλεσμα. 
Αγωνιστικά, η γηπεδούχος ομάδα εί-
ναι κομπλέ, με τον Χουάν Κάρλος Καρ-
σέδο να υπολογίζει τους Μπρούνο, 
Ικοκό και Κβίντα που απουσίασαν στο 
τελευταίο παιχνίδι.

Άρης – ΑΠΟΕΛ
Το μεγάλο παιχνίδι θα γίνει στο Άλφα 

Μέγα, όπου ο γηπεδούχος Άρης θα 
υποδεχθεί τον ΑΠΟΕΛ σε ένα πολύ 
κρίσιμο παιχνίδι ειδικά για την ομάδα 
της Λεμεσού που δεν μπορεί να δεχθεί 
νέα ήττα μετά από αυτήν της Καρμιώ-
τισσας (4-1). Σημαντικό παιχνίδι και 
για τον ΑΠΟΕΛ που αν φύγει αήττητο 
από τη Λεμεσό, τότε θα στείλει άλλο 
ένα σαφές μήνυμα ότι είναι εδώ και 
ένα από τα φαβορί για τον τίτλο. 

Απόλλων - Ανόρθωση
Το άλλο μεγάλο παιχνίδι θα γίνει την 
Κυριακή, όπου ο Απόλλων φιλοξενεί 
την Ανόρθωση, σε ένα ματς όπου και 
οι δύο ομάδες θέλουν το τρίποντο για 
να πλησιάσουν στην κορυφή. Ο γηπε-
δούχος Απόλλωνας θέλει πάση -θυσία 
τη νίκη έτσι ώστε να καλύψει άμεσα το 
χαμένο έδαφος από τις συνεχείς ήττες 
και να επανέλθει δριμύτερος. Η Ανόρ-
θωση με νικηφόρο αποτέλεσμα αφή-
νει πίσω της έξι βαθμούς τον Απόλ-
λωνα και παράλληλα επανέρχεται και 
αυτή στο κυνήγι της κορυφής. 

25 Νοεμβρίου 2023
 ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ F.C. - Εθνικός Λατσιών
Γήπεδο Γεροσκήπου 14:30

Γ’ κατηγορία - 7η αγωνιστική

Εμείς είμαστε οι καλύτεροι... 
Τι να λέμε τώρα! 
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